
www.cosmosnews.com.cy

ΣΑΒΒΑΤΟ 17 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024 www.cosmosnews.com.cy

Εβδομαδιαία τοπική αδέσμευτη Εφημερίδα

Έτος 20ο - Αριθμός Φύλλου 1006 - Αρ. σελίδων 24 ISSN 1450-3344

Της Πάφου
Αδεσμευτος

Το αγρινό της Κύπρου 
Το στολίδι του δάσους της Πάφου…Πώς έ-
φτασε στην Κύπρο, πώς σώθηκε από τον α-
φανισμό και πού μπορούμε να το δούμε…

Αφιέρωμα

Ζητήθηκαν επεξηγήσεις από το Συμβού-
λιο Εργοληπτών και το ΕΤΕΚ, για το γε-
γονός ότι καμιά συνέπεια δεν είχαν οι 
εργοληπτικές εταιρείες που αποδεδειγ-
μένα χρημάτισαν δημάρχους και δημο-
τικούς συμβούλους…

Σελ. 05

Ευχάριστά νέα και για το Ιατρικό Κέντρο 
Γεροσκήπου αλλά και για το Νοσοκο-
μείο Πόλης Χρυσοχούς από τον Υπουρ-
γό Υγείας Μιχάλη Δαμιανού…

Σελ. 06

ΣΑΠΑ

Υγεία

Μ. Κουρούπη
Το αεροδρόμιο Πάφου όχι μόνο δεν επηρεά-
ζεται αλλά παρουσιάζει αύξηση της επιβατι-
κής κίνησης από χώρες όπως είναι η Βρετα-
νία και η Γερμανία...

Σελ. 14

St. Heapy
O Διακεκριμένος Φίλος και Υποστηρικτής της 
Πόλης της Πάφου, που τιμήθηκε για την προ-
σφορά του στην Πάφο από τοπικούς φορείς…

Σελ. 14

Ε. Χαραλαμπίδου
Σκάνδαλο η στάση θεσμικών οργάνων του κρά-
τους απέναντι στους εργολάβους που χρημά-
τισαν αξιωματούχους του ΣΑΠΑ και συνεχίζουν 
να προσφοροδοτούν…

Σελ. 05

Σελ.16

Υπ. Εργασίας

Σε λειτουργία η υπερσύγχρονη μονάδα 
αιμοκάθαρσης στην Πάφο…
Από την Τετάρτη τέθηκε σε λειτουργία η νέα υπερσύγχρονη μονά-
δα αιμοκάθαρσης στο Γενικό νοσοκομείο Πάφου. Οι πρώτοι ασθε-
νείς υποβλήθηκαν την ίδια μέρα σε αιμοκάθαρση στο νέο κτήριο 
με τον διευθυντή της Νεφρολογικής κλινικής Λάκη Γιουκκά να δι-
αβεβαιώνει ότι όλα κύλησαν ομαλά και με ασφάλεια, αφού προ-
ηγήθηκαν όλοι οι απαραίτητοι έλεγχοι, στα μηχανήματα και τον 
ιατρικό εξοπλισμό. Σύμφωνα με τον κ. Γιουκκά, στη νέα μονάδα 
αιμοκάθαρσης λειτουργούν 16 σταθμοί, με δυνατότητα επέκτασης 
τους σε 25. Διαθέτει ξεχωριστή Μονάδα Αιμοκάθαρσης για τους 
οροθετικούς ασθενείς και μονάδα περιτοναϊκής κάθαρσης, μονά-
δα βραχείας νοσηλείας, μικρό χειρουργείο και εξωτερικά ιατρεία.

ΣΕΛ. 
06

Χαμόγελα στο Νοσοκομείο Πάφου

Τελική απόφαση για Χονδρική Αγορά
Μεθοδεύονταν η επιστροφή στον ιδι-

ώτη μεγάλης έκταση γης…  

Την τελευταία στιγμή το απερχόμενο 

Δημοτικό Συμβούλιο απέτρεψε την επιστρο-

φή στον ιδιώτη μεγάλης έκτασης γης στην 

πρώην Χονδρική Αγορά της Πάφου...
ΣΕΛ. 
03

Με απόφαση του Ανωτάτου παραμένει στον Δήμο Πάφου

Μέχρι τον Μάρτιο, ο χρόνος εξέτασης των αιτή-
σεων για εργοδότηση προσωπικού, θα μειωθεί 
στους 2 μήνες τόνισε o Υπουργός Εργασίας Γιάν-
νης Παναγιώτου, κατά την επίσκεψη του στην 
Πάφο…

Σελ. 05

Η αύξηση των οχημάτων σε συνδυασμό με το στένεμα των δρόμων 
σκορπούν το χάος στους δρόμους μας ιδιαίτερα τις ώρες αιχμής…

Η ραγδαία αύξηση του αριθμού των οχημάτων στην αστική περιοχή της Πάφου είναι γε-
γονός και έχει επισημανθεί ήδη από την τοπική αρχή. Το ερώτημα όμως είναι τι κάνουμε 
για αν αποτρέψουμε εικόνες όπως αυτές που βλέπουμε καθημερινά πλέον στους κεντρι-
κούς δρόμους αλλά και τις γειτονιές της Πάφου;
Γιατί το φαινόμενο αυτό έχει εμφανιστεί το τελευταίο διάστημα δυσκολεύοντας τη ζωή 
και την κυκλοφορία των κατοίκων και επισκεπτών.
Και αυτό συμβαίνει παρά το ότι τα τελευταία χρόνια έχουν δημιουργηθεί διάφοροι δη-
μόσιοι χώροι στάθμευσης στην περιοχή του κέντρου, αλλά και αρκετοί ιδιωτικοί.

Ξεχάστε την Πάφο που ξέραμε…

ΣΕΛ. 
07
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Γιώργος Σαξατέ

Ο ι απαίδευτοι, οι τυχαίοι και αφιλοσόφητοι 
πολιτικοί, δεν μπορούν να αναλάβουν τη δι-

οίκηση της πολιτείας, γιατί τους λείπει η παιδεία 
(ἀληθείας ἀπείρους), δεν έχουν γνώση είναι άν-
θρωποι που στερούνται την αρετή. Αφού λοιπόν 
σκοπός της πολιτείας είναι το αγαθό και μέσο για 
την κατάκτησή του είναι η γνώση και η αρετή, είναι 
λογικό οι άπειροι της αλήθειας, οι απαίδευτοι, να 
μην μπορούν να κυβερνήσουν σωστά.
Επιπλέον δεν έχουν ένα σκοπό που να κατευθύνει 
οποιαδήποτε πράξη τους στην ιδιωτική και στη δη-
μόσια ζωή. Τέτοιος σκοπός, όσον αφορά στην ορθή 
αντιμετώπιση των προβλημάτων της πόλης, είναι 
η προσήλωση χωρίς ιδιοτέλεια στην επίλυση των 
προβλημάτων της πόλης. Όμως οι άπειροι της αλή-
θειας και στερούμενοι πνευματικής καλλιέργειας 
δεν είναι σε θέση να υπηρετήσουν αυτό το σκοπό. 
Αντίθετα, υπηρετούν μόνο το προσωπικό τους συμ-
φέρον και είναι ασυνεπείς απέναντι στο λαό.
Οι στόχοι και τα κίνητρα των απαίδευτων είναι τα-
πεινά: παρασύρονται από υλικά αγαθά και αξιώ-
ματα. Είναι ιδιοτελείς, αλαζόνες και ασυνεπείς 
απέναντι στις ευθύνες άσκησης της εξουσίας, ανά-
ξιοι και ανίκανοι να διαχειριστούν τις υποθέσεις 
της πόλης, έτσι ώστε να διασφαλίσουν την ευημε-
ρία όλων.
Αυτά μεταξύ άλλων αναφέρει ο Πλάτωνας στην Πο-
λιτεία του και αλήθεια μετά από τόσα χρόνια είναι 
ως να περιγράφει τη σημερινή πραγματικότητα.
Πόση αλήθεια κρύβουν τα λόγια του Πλάτωνα και 
πόσο φαίνεται ότι ο άνθρωπος παραμένει ο ίδιος.
Σήμερα όμως και μετά από όσα έχουμε πάθει ξανά 
και ξανά από ανίκανους άρχοντες εξακολουθούμε 
να κάνουμε λάθος επιλογές, είτε παρασυρόμενοι 
από προεκλογικές φανφάρες και τεχνάσματα, είτε 
ακόμα συνειδητά ψηφίζοντας, όχι με αντικειμενι-
κά κριτήρια παρά μόνο με, βάση συμπάθειες, κου-
μπαριές, ακόμα και αποσκοπώντας να εξαργυρώ-
σουμε την ψήφο μας με ρουσφέτια.
Η λειτουργία της Δημοκρατίας όμως βασίζεται 
στον πολίτη και στην ικανότητά του να επιλέγει 
τους ποιο άξιους και κατάλληλους.
Ας το σκεφτούμε αυτό την επόμενη φορά που θα 
προσέλθουμε στις κάλπες, γιατί πρέπει να γνωρί-
ζουμε ότι κρατάμε την τύχη μας στα χέρια μας.
Ευθύνες όμως έχουν και τα κόμματα τα οποία συ-
νήθως δυστυχώς επιλέγουν υποψηφίους όχι με 
βάσει αυτά τα αντικειμενικά κριτήρια, αλλά το στε-
νό μικροκομματικό τους συμφέρον.
Οψόμεθα… 

Ο επίκαιρος Πλάτωνας

Παραπολιτικά
Σχόλια, σφήνες, σάτιρα 
και μικρές ειδήσεις, από 
την επικαιρότητα δοσμένα 
με χιούμορ και καυστική 
κριτική από τους συντά-
κτες του Αδέσμευτου...

ΣΕΛΙΔΕΣ 8,9&10

  Επικαιρότητα
ΣΑΠΑ: Αυτή τη φορά αφορ-
μή στάθηκε η εγγραφή του 
θέματος με την απαλλαγή 
των εργολάβων που έδιναν 
μίζες.                        
                      ΣΕΛΙΔΑ 4

Επικαιρότητα
Η αύξηση των οχημάτων σε 
συνδυασμό με το στένεμα 
των δρόμων σκορπούν το 
χάος στους δρόμους μας ιδι-
αίτερα τις ώρες αιχμής…

ΣΕΛΙΔΑ 7

Επικαιρότητα
Το αγρινό (Ov/s orientalis 
ophion) είναι το μεγαλύτερο 
ζώο της άγριας κυπριακής πα-
νίδας και βρίσκεται μόνο στο 
δάσος Πάφου. 

ΣΕΛΙΔΑ 16

Αθλητικά
Τη Νέα Σαλαμίνα φιλοξενεί 
η Πάφος fc τη Δευτέρα με 
στόχο να πάρει άλλο ένα 
τρίποντο και να παραμείνει 
κοντά στην κορυφή. 

ΣΕΛΙΔΑ 23

Πολιτισμός
Ιστορίες και θέματα που α-
ναδεικνύουν την ιστορία, 
την παράδοση και τον πο-
λιτισμό της επαρχίας μας 
και όλη η πολιτιστική κίνη-
ση της Πάφου… 

ΣΕΛΙΔΑ 15

Αγγελίες
Αγγελίες εργασίας και ανακοι-
νώσεις που μπορεί να σας ενδι-
αφέρουν σε ένα δισέλιδο...

   
ΣΕΛΙΔΕΣ 20-21

ΣΑΝ
     ΣΗΜΕΡΑ...

1864-Χαουζοτόνικ
Κατά τη διάρκεια του αμερικανικού εμφυλί-
ου, το υποβρύχιο των νοτίων «Χάνλεϊ» επιτί-
θεται κατά του πολεμικού «Χαουζοτόνικ» των 
βορείων. 
Και τα δύο καταλήγουν στο βυθό. Πρόκειται για 
την πρώτη ναυμαχία ανάμεσα σε υποβρύχιο και 
πλοίο επιφανείας.

1869-Μηχανή ατμήλατου σιδηροδρόμου στον Πειραιά
Εκτελείται το πρώτο δοκιμαστικό δρομολόγιο του ατμο-
κίνητου αστικού σιδηροδρόμου Αθήνας - Πειραιά.

1914-Γεώργιος Χρηστάκης-Ζωγράφος
Ο ελληνικός στρατός εγκαταλείπει τη Βόρεια Ήπει-
ρο, έπειτα από απαίτηση των Μεγάλων Δυνάμεων. 
Σχηματίζεται η Προσωρινή Κυβέρνηση της Βόρειας 
Ηπείρου υπό τον Γεώργιο Χρηστάκη-Ζωγράφο, η 
οποία διακηρύσσει την αυτονομία της περιοχής.

1914-Οι βρετανίδες σουφραζέτες επιτίθενται και 
καταστρέφουν τα τζάμια της οικίας του βρετανού 
υπουργού Εσωτερικών και πυρπολούν τις εγκατα-
στάσεις ενός ομίλου αντισφαίρισης, διεκδικώντας 
δυναμικά και βίαια δικαίωμα ψήφου.
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“Η διαφήμιση 
είναι τυπωμένες 

πωλήσεις”

Daniel Starch
Διαφημιστής
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ΔΙΑΝΥΚΤΕΡΕΥΟΝΤΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΠΑΦΟΥ

Εφημερ εύ ον τες Οδ ον τίατρ οι 
Οι Εφημερεύοντες Οδοντίατροι Πάφου για το Σαββατοκύριακο είναι:

ΣΑΒΒΑΤΟ 17/02/2024-ΣΑΒΒΑ ΟΡΕΣΤΗΣ ΤΗΛ 99916203
ΚΥΡΙΑΚΗ 18/02/2024-ΣΑΒΒΑ ΧΡΥΣΟΒΑΛΑΝΤΩ ΤΗΛ 99039387

Χρήσιμα Τηλέφωνα

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26806060
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΠΑΦΟΥ  26803100
ΠΡΩΤΕΣΒΟΗΘΕΙΕΣ  26803145
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗΠΑΦΟΥ  26806272
ΥΔΑΤΟΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 26943045/99603622
ΑΗΚΠΑΦΟΣ  26206000
ΑΗΚΒΛΑΒΕΣ  1800
ΑΤΗΚΒΛΑΒΕΣ  80000197
ΑΡΧΗΓΕΙΟΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 22808080
ΑΝΑΦΟΡΑΔΑΣΙΚΩΝΠΥΡΚΑΓΙΩΝ 26422641
ΕΚΤΑΚΤΗΑΝΑΓΚΗ  12-199
ΔΗΜΟΣΠΑΦΟΥ  26822270
ΔΗΜΟΣΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ  26962324

ΔΗΜΟΣΠΟΛΕΩΣ  26321321
ΔΗΜΟΣΠΕΓΕΙΑΣ  26621244
ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26811580
ΓΡΑΜΜΗΤΟΥΠΟΛΙΤΗ  1460
ΒΙΑΣΤΗΝΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ 1440
ΚΕΝΤΡΟΔΗΛΗΤΗΡΙΑΣΕΩΝ 1401
ΣΥΝΔ.ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ&ΦΙΛΩΝ 26819268
ΑΜΕΣΗΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗΝΑΡΚΩΤΙΚΑ 1410
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΠΑΦΟΥ  26306385
ΕΠΑΡΧΙΑΚΗΔΙΟΙΚΗΣΗ  26801101
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΑΚΥΠΡΟΥ  77778833
ΠΟΛΙΤΙΚΗΑΜΥΝΑ  26818470
ΓΡΑΦΕΙΟΕΥΗΜΕΡΙΑΣ  26821602

Αύξηση μόνιμων θέσεων 
ζήτησαν οι ναυαγοσώστες στην Πάφο 

Μεγαλομάρτυρος Θεοδώρου του Τήρωνος (†307)

Σ ε διαμαρτυρία έξω από το Υπουργείο Εσωτε-
ρικών προχώρησαν το πρωί της Πέμπτης γύρω 

στους 150 επαγγελματίες ναυαγοσώστες από όλη 
την Κύπρο με αίτημα την αύξηση των μόνιμων θέ-
σεων, εφαρμογή του εθνικού σχεδίου «Σαλαμίς» 
και σύσταση κεντρικής υπηρεσίας παραλιών.
Η προϊστάμενη διεύθυνσης πολιτικής και ευρω-
παϊκών θεσμών του Υπουργείου Εσωτερικών, Πα-
τρίνα Ταραμίδου, συνομίλησε με τους διαμαρτυ-
ρόμενους ναυαγοσώστες και δεσμεύτηκε ότι θα 
μεταφέρει τα αιτήματά τους στον Υπουργό Εσω-
τερικών και στον Γενικό Διευθυντή του Υπουργεί-
ου. Δήλωσε ότι οι ναυαγοσώστες θα κληθούν σε 
διάλογο.
Η κ. Ταραμίδου σε δηλώσεις της παρέπεμψε στην 
πρόσφατη ανακοίνωση του Υπουργείου Εσωτε-
ρικών στην οποία αναφέρεται, μεταξύ άλλων, ότι 
«το Υπουργείο βρίσκεται σε διαδικασία εξέτασης 
και αξιολόγησης του όλου συστήματος ναυαγοσω-

στικής προστασίας, με σκοπό να εξευρεθεί η πλέ-
ον ενδεδειγμένη λύση για τη συνολική διαχείριση 

της ναυαγοσωστικής προστασίας από έναν κεντρι-
κό φορέα και κρίνει ότι, στην παρούσα φάση και 
μέχρι τη λήψη τελικής απόφασης για τον κεντρικό 
φορέα, οι ανάγκες θα πρέπει να καλύπτονται μέσω 
των υφιστάμενων μόνιμων θέσεων και μέσω της 
αύξησης των μηνών απασχόλησης των εποχικών 
ναυαγοσωστών».
Η κ. Ταραμίδου σημείωσε ότι εξετάζονται οι καλύ-
τεροι δυνατοί τρόποι για να δημιουργηθεί η υπηρε-
σία ασφάλειας παραλιών με τον πλέον ενδεδειγμέ-
νο τρόπο. «Είχαμε πει ότι θα θέματα των μόνιμων 
θέσεων θα πρέπει να εξεταστούν στα πλαίσια του 
φορέα της ασφάλειας παραλιών και ότι στο παρόν 
στάδιο θα συνεχίσει να εφαρμόζεται το σχέδιο ‘Σα-
λαμίς’ κάνοντας ένα πρόγραμμα στελέχωσης των 
παραλιών αυξάνοντας τον αριθμό των 10μηνων, 
11μηνων κτλ.», είπε.

17/2/24 ΣΑββΑτΟ Ταλιώτου Μαρία Αλεξάνδρου Παπάγου 57 Round about 

Τεχνικής Σχολής προς RIO CINEMA Πάφος 26910276 26932950

18/2/24 ΚυριΑΚή Σαββίδης Πανίκος Ευαγόρα Παλληκαρίδη 61  Δίπλα από 

Μέγαρο Τράπεζας Κύπρου Πάφος  26933568 26934034

19/2/24 ΔΕυτΕρΑ Γιαννιού Σταυρούλλα Ελευθερίου Βενιζέλου και Χανιών 68 

50μ από Εμπορικό Κέντρο Θεοφάνη προς Κονιά Πάφος 26937857 26271776

20/2/24 τριτή Μενελάου Μενέλαος Αρχ. Μακαρίου Γ’ 12 Εναντι βενζιναδικου  

Agip, διπλα από Papantoniou Bakeries Γεροσκήπου 26812121 99813985

21/2/24 τΕτΑρτή Δημητρίου Γιώργος Κινύρα 30 Δρόμος από Δικαστήριο προς 

Τεχνική Σχολή (Δίπλα απο Travel Express) Πάφος 26942131 26951370

21/2/24 τΕτΑρτή Τσέλεπου Λένια Ελευθερίου Βενιζέλου 91 Δρόμος Λυκείου 

Κύκκου, πριν τα φώτα round about Λεμεσού Πάφος 26954594 26949276

22/2/24 ΠΕΜΠτή Χρυσοστόμου Ελένη Δανάης 31Β  Έναντι  Olympic Lagoon 

Resort (πρωην Amathus) Κάτω Πάφος 26964837 26221624

23/2/24 ΠΑρΑΣΚΕυή Επαμεινώνδα Ελένη Αμπελοκήπων 12 Έναντι ΤΕΠΑΚ πε-

ριοχή Παντάνασσας Πάφος 26953800 
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Τελική απόφασή για Χόνδρική αγόρα
Με απόφαση του Ανωτάτου παραμένει στον Δήμο Πάφου

Μεθοδεύονταν η επιστροφή στον ιδιώτη μεγάλης έκταση γης  

Τ ην τελευταία στιγμή το απερχόμενο 
Δημοτικό Συμβούλιο απέτρεψε την επι-
στροφή στον ιδιώτη μεγάλης έκτασης 

γης στην πρώην Χονδρική Αγορά της Πάφου. 
Πρόκειται για έκταση 25.000 τετραγωνικών 
μέτρων την οποία ο πρώην ιδιοκτήτης του τε-
μαχίου είχε αξιώσει την επιστροφή της ισχυ-
ριζόμενος ότι δεν είχε αξιοποιηθεί για τον 
σκοπό που είχε απαλλοτριωθεί. 
Το 2011 προωθούνταν μάλιστα συμφωνία για 
επιστροφή αυτής της έκτασης, η οποία στα-
μάτησε, ενώ είχαν διατυπωθεί και υποψίες 
για εξυπηρέτηση συμφερόντων κάτω από το 
τραπέζι. 
Το τεμάχιο γης έκτασης περίπου 55.000 τε-
τραγωνικών μέτρων είχε απαλλοτριωθεί στις 
αρχές της δεκαετίας του 1990. 
Ο ιδιοκτήτης του τεμαχίου είχε υποβάλει από 
το 2006 αίτηση ακύρωσης της απαλλοτρίω-
σης του 1990, αφού μεγάλο μέρος των 55 χι-
λιάδων τετραγωνικών που είχαν απαλλοτρι-
ωθεί τότε για δημιουργία της Χονδρικής του 
Δήμου Πάφου, δεν χρησιμοποιήθηκαν για τον 
σκοπό αυτό. 
Σε ανάρτηση του ο Δήμαρχος Πάφου χαρα-
κτηρίζει ιστορική την απόφαση από το Ανώ-
τατο Συνταγματικό Δικαστήριο για τα συμφέ-
ροντα του Δήμου. Ο ίδιος δηλώνει ότι νοιώθει 
δικαιωμένος και τονίζει ότι «κάποιοι άλλοι 

θα πρέπει να ντρέπονται για τις μεθοδεύσεις 
που είχαν κάνει εις βάρος των συμφερόντων 
του Δήμου Πάφου». Αναφέρει επίσης ότι 
«στην υπόθεση αυτή κάποιοι προσπάθησαν 
να έχουν παράνομο όφελος». 
Η συμφωνία είχε ακυρωθεί με απόφαση του 
απερχόμενου Δημοτικού Συμβουλίου.

Περίεργες πρόνοιες 
Από τον έλεγχο που έγινε τότε στην συμφωνία 
που προωθούνταν διαπιστώνονταν περίεργες 
πρόνοιες που χαρακτηρίστηκαν ως σκανδα-
λώδεις. 
Ενώ αρχικά τα 55 χιλιάδες τετραγωνικά μέ-
τρα γης που απαλλοτριώθηκαν το 1990 ανα-
λογούσαν σε 18 οικόπεδα, στον σχεδιασμό 

βρέθηκαν εκ των υστέρων αρχικά 20 και τελι-
κά 22 οικόπεδα. Υπήρχαν επίσης όροι για να 
πληρώσει ο Δήμος Πάφου τα έξοδα διαχωρι-
σμού των οικοπέδων αυτών. Επίσης στο ρυ-
μοτομικό σχέδιο της περιοχής εμφανίστηκε 
δρόμος που βάσει της αρχικής συμφωνίας θα 
έπρεπε να επιστραφεί στον ιδιοκτήτη της γης, 
κάτι που θα ανάγκαζε τον Δήμο να απαλλο-
τριώσει πρόσθετη γη για την κατασκευή νέου 
δρόμου. 
Υπό το βάρος και των σκανδάλων που είχαν 
προηγηθεί με το ΣΑΠΑ και τα ΧΥΤΑ το δημοτι-
κό συμβούλιο ζήτησε νομική γνωμάτευση για 
την περίπτωση της Χονδρικής Αγοράς, και η 
απάντηση που έλαβε ήταν ότι δεν συστήνεται 
σε καμία περίπτωση επιστροφή γης, και προ-

τείνονταν η σύναψη νέας συμφωνίας και δια-
κανονισμό. 
Η συμφωνία του 2011 βρίσκονταν ενώπιον 
του Κτηματολογίου, το οποίο μάλιστα είχε 
ζητήσει έγκριση του Υπουργικού Συμβουλί-
ου τότε για να αποφασίσει την επιστροφή της 
γης στον ιδιώτη. Την τελευταία στιγμή αυτή η 
διαδικασία σταμάτησε με παρέμβαση του Δή-
μου ο οποίος ακύρωσε την συμφωνία, γνω-
στοποιώντας ταυτόχρονα την θέση αυτή στα 
αρμόδια κρατικά τμήματα. 
Πριν την συμφωνία του 2011 είχε εκδοθεί 
απόφαση του  Διοικητικού Δικαστηρίου για 
την Χονδρική Αγορά η οποία ουσιαστικά δι-
καίωνε τον πρώην ιδιοκτήτη.

Σε ανάρτηση του ο Δήμαρχος 
Πάφου χαρακτηρίζει 
ιστορική την απόφαση από 
το Ανώτατο Συνταγματικό 
Δικαστήριο για τα 
συμφέροντα του Δήμου. 
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  Ριπές
Στο απυρόβλητο οι 

εργολάβοι για τις μίζες 
στο ΣΑΠΑ 

Σ το προσκήνιο ήρθε για ακόμη μια φορά 
το σκάνδαλο με τις μίζες στο ΣΑΠΑ. Αυτή 

τη φορά αφορμή στάθηκε η εγγραφή του θέ-
ματος με την απαλλαγή 
των εργολάβων που έδι-
ναν μίζες από το Συμβού-
λιο Εργοληπτών. Το θέμα 
ενέγραψε η Βουλευτής 
Ειρήνη Χαραλαμπίδου. 
Τα όσα ακούστηκαν στην 
επιτροπή καταδεικνύουν 
ότι σε κανένα θεσμικό όρ-
γανο της πολιτείας δεν 
υπήρχε η αποφασιστικό-

τητα για να επιβληθούν κυρώσεις στου ερ-
γολάβους που χρημάτισαν αξιωματούχους 
του ΣΑΠΑ. Αυτό που από κάποιους κρύβεται 
επιμελώς είναι πως οι εργολάβοι για τις μί-
ζες που έδωσαν στους αξιωματούχους επω-
φελήθηκαν αυτοί δεκάδες εκατομμύρια τα 
οποία προστέθηκαν στο κόστος του έργο το 
οποίο το πληρώνουμε όλοι μας. Εκτιμάται 
πως το κόστος του έργο λόγω των μιζών αυ-
ξήθηκε τουλάχιστον κατά 50%.  Είναι τραγι-
κό το γεγονός ότι στους εργολάβους δεν επι-
βλήθηκαν κυρώσεις. Στην επιφάνεια ήρθε 
επίσης και πάλι το θέμα με τις διεκδικήσεις 
των εργολάβων για αποζημιώσεις.  Από το 
2015 που διακόπηκαν όλα τα συμβόλαια με 
τους εργολάβους λόγω των σκανδάλων δια-
φθοράς και τις μίζες που δόθηκαν είναι σε 
εξέλιξη οι δικαστικές διαδικασίες που κίνη-
σαν οι εργολάβοι εναντίον του ΣΑΠΑ διεκδι-
κώντας ποσά που έφθαναν συνολικά στα 35 
εκ. ευρώ. Εκτός όμως από τις αγωγές που κα-
τέθεσαν οι κοινοπραξίες εναντίον του ΣΑΠΑ, 
αποζημιώσεις πολλών εκατομμυρίων διεκδι-
κεί από τους εργολάβους και το Συμβούλιο 
Αποχετεύσεων. Οι αποζημιώσεις αφορούν 
κακοτεχνίες, μη παράδοση των έργων βάσει 
συμβολαίων και υπερτιμολογήσεις. Το ΣΑΠΑ, 
προσέλαβε ειδικούς συμβούλους  ώστε να 
στοιχειοθετήσει τις απαιτήσεις του και να 
ετοιμάσει την υπεράσπιση του την οποία χει-
ρίζεται μεγάλο δικηγορικό γραφείο. Το ποσόν 
που διεκδικούν οι εταιρίες Νέμεσις – ΜΕΤΚΟ 
και Λοΐζος Ιορδάνου για τα τρία συμβόλαια 
της 2ης φάσης ανέρχονται περίπου σε 25 
εκατομμύρια ευρώ. 
Για τα συμβόλαια Α και Ε ακολουθήθηκε η 
διαδικασία διεθνούς διαιτησίας στην οποία 
υπήρξε κατάληξη. Ο εργολάβος διεκδικού-
σε  αποζημιώσεις και μη εκτελεσθείσες ερ-
γασίες ύψους 10.9 εκ.  Το ΣΑΠΑ, είχε εγείρει  
ανταπαιτήσεις ύψους 3,6 εκ. Τον Διεθνές Δι-
αιτητικό Δικαστήριο (ICC) κατέληξε σε πλη-
ρωμή ύψους 1.662.300, που αφορούσε σε 
δεδουλευμένες εργασίες και 190.000 δικη-
γορικά έξοδα προς την εταιρεία ENVITEC 
S.A. Οι υπόλοιπες απαιτήσεις της εταιρείας 
και ανταπαιτήσεις του ΣΑΠΑ απορρίφθηκαν. 
Οι κοινοπραξίες στηρίζουν τις αγωγές τους 
σε διατακτικά που είχαν υπογράψει οι σύμ-
βουλοι μηχανικοί του ΣΑΠΑ και στα συμβό-
λαια τους. Τα ποσά αυτά αφορούν εργασίες 
που εκτέλεσαν βάσει των συμβολαίων τους 
και δεν καταβλήθηκαν από το ΣΑΠΑ λόγω 
των αποκαλύψεων για τις μίζες που δόθη-
καν τότε. Υπενθυμίζεται ότι στο πλαίσιο των 
δικαστικών διαδικασιών  οι κοινοπραξίες, εί-
χαν παραδεχθεί ότι έδωσαν μίζες σε παράγο-
ντες του ΣΑΠΑ, οι οποίοι καταδικάστηκαν σε 
ποινές φυλάκισης και κατέθεσαν ενόρκως ως 
μάρτυρες κατηγορίας στις δίκες που έγιναν.

Γράφει
ο Κώστας Νάνος
Αρχισυντάκτης
του “Ράδιο Cosmos”

Τ ο πρώτο τετράμηνο του 2024 στα ξε-
νοδοχεία της Πάφου οι πληρότητες 
κυμαίνονται πιο χαμηλά σε σύγκριση 

με το 2023, σύμφωνα με την Αναπληρώτρια 
Πρόεδρο του Συνδέσμου Ξενοδόχων Πάφου 
Εβελίνα Κωμοδρόμου, η οποία ανέφερε πως 
τα τεκταινόμενα στο πολιτικό σκηνικό κάνουν 
τον κόσμο πιο συγκρατημένο.
Σε δηλώσεις της η κ. Κωμοδρόμου, σημείωσε 
πως σ’ αυτό συνέβαλε η εμπόλεμη κατάστα-
ση στο Ισραήλ, και πως μέχρι τον Οκτώβριο 
του 2023 η αγορά του Ισραήλ στην επαρχία 
Πάφου είχε σημειώσει σημαντική αύξηση.
Επίσης, συνέχισε, ανασταλτικός παράγοντας 
είναι και το γεγονός ότι το Πάσχα των Καθο-
λικών φέτος είναι πολύ πιο νωρίς, με αποτέ-
λεσμα αυτό να ενθαρρύνει κάποιους να επι-
λέξουν άλλους προορισμούς όπως είναι η 
Τουρκία και η Ισπανία.
Η κ. Κωμοδρόμου επεσήμανε επίσης πως  η 
στασιμότητα στην αγορά αναμένεται να δι-
αρκέσει μέχρι τις 15 Μαΐου, ενώ στη συνέ-
χεια αναμένεται να υπάρξει μια καλή δυναμι-
κή από την αγγλική αγορά.  Η κ. Κωμοδρόμου 
εκτίμησε πως λόγω αυτής της στασιμότητας 
το πρώτο τετράμηνο του 2024 η χρονιά ίσως 
να μην κυμανθεί στα επιθυμητά επίπεδα.
Ερωτηθείσα σχετικά ανέφερε πως το 60% των 
ξενοδοχείων περίπου παραμένουν εκτός λει-
τουργίας αυτή την περίοδο στην επαρχία Πά-
φου. Πρόσθεσε πως αυτά που παραμένουν 
σε λειτουργία καταγράφουν πληρότητες της 
τάξης του 50% ή  του 60% ή και του 70% με το 
τίμημα μιας χαμηλής ανταγωνιστικής τιμής.  
Πρόσθεσε πως ανταγωνιστές αυτή την περί-
οδο της Κύπρου είναι η Τουρκία και η Αίγυ-
πτος προορισμοί δηλαδή με πιο χαμηλό βοι-
ωτικό επίπεδο. Επίσης είπε πως στην γιορτή 
του Αγίου Βαλεντίνου αναμένεται να παρα-
τηρηθεί μεγάλη επισκεψιμότητα  από την κυ-
πριακή αγορά στα ξενοδοχεία της επαρχίας 
Πάφου.
Η κ. Κωμοδρόμου σημείωσε ακόμη πως έχει 
αλλάξει το προφίλ των πελατών, σημειώνο-
ντας πως τουρίστες από Κροατία, Αυστρία, 
Ιταλία, Πολωνία  και Γερμανία επιλέγουν την 
επαρχία Πάφου για διακοπές. Σημείωσε πως 

οι νέες πτήσεις στο αεροδρόμιο Πάφου έφε-
ραν στην επαρχία ένα άλλο προφίλ πελατών.
Είπε ακόμη πως λόγω της νομοθεσίας που 
έχει ενθαρρύνει τα Airbnb  και άλλα καταλύ-
ματα που έχουν αδειοδοτηθεί αυτό το διά-
στημα υπάρχει το προφίλ του τουρίστα που 
επιλέγει να διαμείνει σ’ αυτού του είδους τα 
καταλύματα.
Παρατήρησε ακόμη πως σημειώνεται μεγάλη 
αύξηση των καταλυμάτων είτε μη αδειούχων 
είτε αδειούχων.
Ερωτηθείσα για τα μεγαλύτερα προβλήματα 
που αντιμετωπίζουν σήμερα οι ξενοδόχοι η 
κ. Κωμοδρόμου ανέφερε πως το εργατικό δυ-
ναμικό αποτελεί ένα διαχρονικό πρόβλημα 
το οποίο απασχολεί όχι μόνο την Κύπρο αλλά 
ολόκληρη την Ευρώπη.
Σίγουρα είπε, η Κυβέρνηση έχει αλλάξει την 
τακτική όσον αφορά την εργοδότηση από 
τρίτες χώρες, σημειώνοντας πως έχουν γί-
νει συναντήσεις στο αρμόδιο Υπουργείο 
και πως υπάρχει κατανόηση και προβλημα-
τισμός. Για αυτό συνέχισε, «έχουμε εφαρ-
μόσει και νέες διαδικασίες όσον αφορά την 
επίσπευση των διαδικασιών των αιτήσεων 
από τρίτες χώρες».
Φέτος συνέχισε, ξεκίνησαν οι διαδικασίες 
πολύ πιο νωρίς για την εργοδότηση αυτών 
των ατόμων παρότι υπάρχουν ακόμη κάποιες 
καθυστερήσεις. Η κ. Κωμοδρόμου ανέφε-
ρε πως πρέπει να ενισχυθεί ο χώρος εργασί-
ας των ξενοδοχείων, αφού κάποιοι Κύπριοι 
έχουν εγκαταλείψει τη ξενοδοχειακή βιομη-

χανία, αλλά και κάποιοι ξένοι που εργάζο-
νταν στην Κύπρο έχουν φύγει.
Ακολούθως, αναφέρθηκε και στα έργα που 
διεξάγονται στο παραλιακό μέτωπο της Πά-
φου λέγοντας πως η καθυστέρηση τους  προ-
βληματίζει τους ξενοδόχους της Πάφου και 
αναφέροντας πως αυτά πρέπει να ολοκλη-
ρωθούν σύντομα.
Υπάρχει δυστυχώς μεγάλη ταλαιπωρία των 
τουριστών και αυτό αντικατοπτρίζεται στα 
σχόλια σε ιστοσελίδες και διάφορα φόρουμς. 
Το κέντρο της Πάφου έχει γίνει πανέμορφο 
ωστόσο τα έργα στην τουριστική περιοχή 
έχουν καθυστερήσει πολύ, κατέληξε.

Ε. Κωμοδρόμου: 
Χαμηλότερες πληρότητες από πέρσι στα ξενοδοχεία της Πάφου

Ερωτηθείσα για τα μεγαλύτερα 
προβλήματα που αντιμετωπίζουν 
σήμερα οι ξενοδόχοι ανέφερε 
πως το εργατικό δυναμικό 
αποτελεί ένα διαχρονικό 
πρόβλημα το οποίο απασχολεί 
όχι μόνο την Κύπρο αλλά 
ολόκληρη την Ευρώπη.
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Μέχρι τον Μάρτιο, ο χρόνος εξέτασης 
των αιτήσεων για εργοδότηση προσω-
πικού, θα μειωθεί στους 2 μήνες τό-

νισε o Υπουργός Εργασίας Γιάννης Παναγιώτου. 
Με αφορμή την συνάντηση του με το δ.σ. του  
ΕΒΕ Πάφου, ο Υπουργός Εργασίας δήλωσε στο 
Radiocosmos ότι η επέκταση και ανάπτυξη της κυ-
πριακής οικονομίας δημιουργεί νέες ανάγκες για 
εργοδότηση προσωπικού το οποίο δεν μπορεί να 
καλυφθεί από Κύπριους. 
Σε κάθε περίπτωση είπε κ Παναγιώτου αξιολογού-
νται οι ανάγκες και διασφαλίζεται πρώτα η απα-
σχόληση ντόπιου δυναμικού. Εκεί και όπου δια-
πιστώνεται ανάγκη για εργοδότηση προσωπικού 
από τρίτες χώρες τότε όπως είπε δίνονται οι σχε-
τικές άδειες. Αυτές οι διαβεβαιώσεις δόθηκαν από 
τον κ. Παναγιώτου και το απόγευμα της Πέμπτης 
σε συνάντηση του με το  διοικητικό συμβούλιο του 
ΕΒΕ Πάφου.

Δηλώσεις 
Ο Υπουργός Εργασίας συμμερίζεται τις εκτιμήσεις 
των Εργοδοτικών Οργανώσεων για τις ανάγκες ερ-
γοδότησης εργαζομένων από τρίτες χώρες, όμως 

θεωρεί πως αυτό πρέπει να γίνει αφού γίνει αξιο-
λόγηση των πραγματικών αναγκών της οικονομίας. 
Σε κάθε περίπτωση είπε, δεν θα αφεθούν οι επι-
χειρήσεις χωρίς το απαραίτητο προσωπικό. Σε δη-
λώσεις στην Πάφο στο πλαίσιο περιοδείας του στα 
τμήματα του Υπουργείου του, ο κ. Παναγιώτου τό-
νισε ότι βρίσκεται σε καθημερινή επαφή και επι-
κοινωνία με τους κοινωνικούς εταίρους και με τις 
Εργοδοτικές Οργανώσεις για το θέμα του προσω-
πικού στις διάφορες επιχειρήσεις ενόψει και της 
θερινής περιόδου, έτσι ώστε να έχουν μια καλή ει-
κόνα της κατάστασης η οποία ελέγχεται και επα-
ληθεύεται μέσα από τα στοιχεία που διαθέτουν οι 
αρμόδιες Υπηρεσίες του Υπουργείου Εργασίας. 
Οι θετικοί ρυθμοί ανάπτυξης της οικονομίας είπε, 
«συνεπάγονται και τη δημιουργία επιπρόσθετων 
αναγκών για στελέχωση της αγοράς εργασίας». 
Πρόσθεσε ότι «είναι προφανές πως οι δημογραφι-
κές δυνατότητες της χώρας μας είναι ήδη τέτοιες 
όπου χρειάζεται η επιπρόσθετη ενίσχυση και με 
κοινοτικούς εργαζόμενους και με υπηκόους τρίτων 
χωρών για να καλυφθούν οι ανάγκες. Διευκρίνισε 
παράλληλα πως η διαδικασία της στελέχωσης και η 
επιλογή των θέσεων εργασίας για υπηκόους  τρίτων 

χωρών «γίνεται μέσα από διαδικασίες οι οποίες δι-
ασφαλίζουν ότι δεν θα δημιουργηθούν περισσότε-
ρα προβλήματα από αυτά που πρέπει να λύσουμε». 
O κ. Παναγιώτου έδωσε διαβεβαιώσεις και στους 
εργαζόμενους των διαφόρων τμημάτων του Υπουρ-
γείου του ότι θα καλυφθούν οι κενές θέσεις και ότι 
θα στελεχωθούν καλύτερα οι υπηρεσίες. 

Διατηρητέο οδού Αθηνάς
Ο Υπουργός Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων 
Γιάννης Παναγιώτου, διαβεβαίωσε ότι το Υπουρ-
γείο του θα προχωρήσει τους σχεδιασμούς για βελ-
τίωση των κτηριακών εγκαταστάσεων στις οποίες 

στεγάζονται οι υπηρεσίες του υπουργείου του. 
Ευελπιστώ ανέφερε χαρακτηριστικά στο 
radiocosmos, ότι μέσα στο επόμενο διάστημα θα 
δρομολογήσουμε  τις απαραίτητες ενέργειες. Για 
το κτήριο της οδού Αθηνάς ανέφερε ότι εξετάζο-
νται τα σχέδια ώστε το κτήριο να αποκατασταθεί 
με πολύ λιγότερο κόστος. Επίσης πρόσθεσε λή-
φθηκαν μέτρα ώστε να διασφαλιστεί ότι το διατη-
ρητέο δεν θα καταστραφεί. Για την υποστελέχωση 
τμημάτων όπως είναι το Γραφείο Επιθεώρησης Ερ-
γασίας ο κ. Παναγιώτου τόνισε ότι καταβάλλεται 
προσπάθεια ώστε να ενισχυθεί με ανακατανομή 
προσωπικού και υφιστάμενων στελεχών. 

Αξιολογούνται οι πραγματικές ανάγκες
Υποσχέσεις Υπ. Εργασίας για άδειες εργοδότησης από τρίτες χώρες 

Σκάνδαλο χαρακτήρισε την στάση 
θεσμικών οργάνων του κράτους 

απέναντι στους εργολάβους που χρη-
μάτισαν αξιωματούχους του ΣΑΠΑ η 
Βουλευτής Ειρήνη Χαραλαμπίδου. Δέκα 
χρόνια μετά τις παραδοχές τους όπως 
είπε και τις δικαστικές αποφάσεις οι ερ-
γολάβοι δεν είχαν καμιά επίπτωση και 
συνεχίζουν να προσφοροδοτούν και 
να εκτελούν δημόσια έργα. Με αφορ-
μή την εγγραφή και συζήτηση του θέ-
ματος στην κοινοβουλευτική επιτροπή 
θεσμών η κ. Χαραλαμπίδου ανέφερε 
στο Radiocosmos  ότι οι δικαιολογίες 
που αναφέρθηκαν από εκπροσώπους 
του Συμβουλίου Εργοληπτών και του 
ΕΤΕΚ δεν πείθουν. Η πολιτεία συνέχι-
σε πρέπει να βρει τρόπους για να τιμω-
ρεί παραδειγματικά όσους ενέχονται σε 
υποθέσεις δεκασμού κρατικών αξιωμα-
τούχων και τοπικών παραγόντων. Ο Δη-
μοτικός Σύμβουλος και μέλος του διοι-
κητικού συμβουλίου του ΣΑΠΑ Ανδρέας 
Χρυσάνθου, σχολιάζοντας την συζήτη-
ση στην κοινοβουλευτική επιτροπή θε-
σμών ανέφερε ότι οι εργοληπτικές εται-
ρίες βρίσκουν τρόπου να αποφεύγουν 
τις κυρώσεις. Υπάρχουν όμως όπως είπε 
τρόποι ακόμη και τώρα να επιβληθούν 
μέτρα από το Συμβούλιο Εργοληπτών. 
Για τις απαιτήσεις των εργολάβων σχε-
τικά με τις αποζημιώσεις από το ΣΑΠΑ 
ο κ. Χρυσάνθου ανέφερε ότι ανέρχο-

νται στο 25% του κόστους κατασκευής 
του έργου ενώ πληρώθηκαν όπως είπε 
άλλο ένα ποσοστό 25% επιπλέον των 
συμβολαίων τους.  

Τι αναφέρθηκε στην Βουλή 
Όπως αναφέρθηκε ενώπιον της Επιτρο-
πής, το Συμβούλιο Εργοληπτών κατέλη-
ξε για τις έξι από τις εφτά εταιρείες (μία 
παραδέχθηκε ενοχή) πως η πάροδος 8,5 
ετών από την έναρξη της εκδίκασης της 
υπόθεσης δεν δικαιολογούσε την ολο-
κλήρωση της πειθαρχικής διαδικασίας, 
ενώ το ΕΤΕΚ ανέφερε ότι η εξέταση της 
υπόθεσης συνεχίζεται και δεν έχει ακό-
μη τελεσιδικήσει, την ώρα που κάποιες 
των εταιρειών βρίσκονται ενώπιον δι-
καστηρίων, διεκδικώντας απαιτήσεις 
από το κράτος.  Μιλώντας ενώπιον της 
Επιτροπής, ο αρμόδιος υπουργός Με-
ταφορών, Νικόλας Βαφεάδης, ο οποί-
ος διετέλεσε και μέλος του Συνδέσμου 
Εργοληπτών, το οποίο εξέταζε για οκτώ 

χρόνια την υπόθεση, αφού προέβη στο 
χρονικό της αδυναμίας να επιβάλλουν 
έστω και την ελάχιστη ποινή, ανέφερε 
ότι προχωρεί στην ετοιμασία νομοσχε-
δίου για να κλείσουν «παραθυράκια» 
στην κείμενη νομοθεσία, ώστε μετα-
ξύ άλλων να περιοριστεί ο χρόνος που 
απαιτείται για την εξέταση των συγκε-
κριμένων υποθέσεων.  Σημείωσε ότι 
πρόκειται για οιωνεί δικαστική διαδικα-
σία και βάσει νομικής συμβουλής έπρε-
πε να δικαστούν ξεχωριστά, προσθέ-
τοντας πως αν υπήρχε καταδικαστική 
απόφαση από το Δικαστήριο θα ήταν 
πιο εύκολη η δουλειά του Συμβουλίου. 
Λέγοντας ότι μέχρι το τέλος της λήξης 
της θητείας του Συμβουλίου στο τέλος 
του 2018 έγιναν 35 ακροαματικές δια-
δικασίες, ο κ. Βαφεάδης σημείωσε ότι 
δεν είχε τελεσιδικήσει καμιά υπόθεση, 
αφού η πρακτική των συνηγόρων των 
εταιρειών ήταν να θέτουν συνεχώς νο-
μικά ζητήματα και προδικαστικές εν-

στάσεις. Πρόσθεσε επίσης ότι επόμενο 
Συμβούλιο που διορίστηκε το 2019 δεν 
έκανε τίποτα για το θέμα, ενώ το επό-
μενο Συμβούλιο που διορίστηκε τον Αύ-
γουστο του 2021 το οποίο ξεκίνησε την 
υπόθεση εκ νέου με 17 συνεδρίες και 
κατέληξε με τη λήξη της θητείας του, 
αποφάσισε, τον Ιανουάριο του 2024 με 
πάροδο 8,5 χρόνων από την αρχή της εκ-
δίκασης και 15 χρόνων από τη διάπραξη 
των αδικημάτων και για το ότι δεν είχε 
προηγηθεί καταδικαστική απόφαση, ότι 
δεν υπάρχει περιθώριο για να ολοκλη-
ρωθεί η διαδικασία. Εκ μέρους του Συμ-
βουλίου Εργοληπτών, η αντιπρόεδρος 
για δεύτερη θητεία Ειρήνη Νεοφύτου, 
αναφέρθηκε στη διαδικασία που ακο-
λουθήθηκε για να καταλήξουν στην 
απόφαση του τερματισμού της πειθαρ-
χικής δίωξης και της απαλλαγής των ερ-
γοληπτικών εταιρειών που είχαν εμπλο-
κή στο σκάνδαλο του ΣΑΠΑ. Μεταξύ 
άλλων εξήγησε ότι στις υποθέσεις αυ-
τές εφαρμόζονται οι αρχές του διοικητι-
κού δικαίου και «αν αλλάξει το σώμα η 
διαδικασία αρχίζει από την αρχή για να 
διασφαλιστεί η δίκαιη δίκη». Σημείωσε 
ότι με εξαίρεση μια εταιρεία, τη Λοϊζος 
Ιορδάνου που παραδέχθηκε ενοχή και 
της επιβλήθηκε ποινή υποβιβασμού της 
άδειας, καμιά άλλη εταιρεία δεν παρα-
δέχθηκε και ξεκίνησε η εκδίκαση, προ-
σθέτοντας ότι στην εξέταση της υπό-

θεσης λήφθηκε υπόψη το ζήτημα του 
εύλογου χρόνου.

Θα πάει στην Αστυνομία 
Ο Δήμαρχος Πάφου και πρόεδρος του 
ΣΑΠΑ, Φαίδωνας Φαίδωνος, ανακοί-
νωσε ότι θα προχωρήσουν σε καταγ-
γελία στην αστυνομία, για αμέλεια κα-
θήκοντος ή παρακώλυση διαδικασίας 
πειθαρχικών οργάνων, τόσο κατά του 
Συμβουλίου Εργοληπτών, όσο και κατά 
του ΕΤΕΚ, ενώ παράλληλα παρότι χα-
ρακτήρισε συμπαθή τον Υπουργό Με-
ταφορών, σημείωσε ότι τον συγκαταλέ-
γει «σε αυτούς που φέρουν μερίδιο της 
ευθύνης για το κλείσιμο ή τη μη εκδί-
καση» της υπόθεσης. Καταδικάστηκαν 
δύο Δήμαρχοι και τέσσερις δημοτικοί 
σύμβουλοι για ενάμισι εκατομμύριο μί-
ζες και άλλα περίπου €2 εκατ. μη απο-
καλυφθείσες μίζες, όπως υποστήριξε, 
με συνέπεια να γίνουν υπερπληρωμές 
και κακοτεχνίες κατά το στάδιο της Α’ 
και Β’ φάσης του δικτύου του ΣΑΠΑ, και 
οικονομικό όφελος για τις εταιρείες πέ-
ριξ των €30 εκατ. «Άρα υπήρχε κόστος 
πραγματικό για τον φορολογούμενο πε-
ρίπου €34 εκατ. από υπερπληρωμές σε 
αυτούς τους κυρίους», είπε, προσθέτο-
ντας ότι εταιρείες υπέβαλαν προσφυ-
γές στα Δικαστήρια με απαιτήσεις €20 
εκατ., ενώ το ΣΑΠΑ έχει ανταπαιτήσεις 
€20 εκατ. 

Στην Βουλή οι εργολάβοι για τις μίζες 
Ζητήθηκαν εξηγήσεις από Συμβούλιο Εργοληπτών και ΕΤΕΚ 
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Χαμόγελα στο Νοσοκομείο Πάφου  
Σε λειτουργία η υπερσύγχρονη μονάδα αιμοκάθαρσης στην Πάφο…
Υποσχέσεις για συνεχείς αναβαθμίσει από τον Υπουργό Υγείας Μ. Δαμιανού…

Καλά και κακά νέα για το Ιατρικό Κέντρο στη Γεροσκήπου
Τι υποσχέθηκε ο Υπουργός υγείας για το Νοσοκομείο Πόλεως Χρυσοχούς… 

Από την Τετάρτη τέθηκε σε λειτουργία η 
νέα υπερσύγχρονη μονάδα αιμοκάθαρ-
σης στο Γενικό νοσοκομείο Πάφου. Οι 

πρώτοι ασθενείς υποβλήθηκαν την ίδια μέρα 
σε αιμοκάθαρση στο νέο κτήριο με τον διευθυ-
ντή της Νεφρολογικής κλινικής Λάκη Γιουκκά 
να διαβεβαιώνει ότι όλα κύλησαν ομαλά και με 
ασφάλεια, αφού προηγήθηκαν όλοι οι απαραί-
τητοι έλεγχοι, στα μηχανήματα και τον ιατρικό 
εξοπλισμό. Σύμφωνα με τον κ. Γιουκκά, στη νέα 
μονάδα αιμοκάθαρσης λειτουργούν 16 σταθ-
μοί, με δυνατότητα επέκτασης τους σε 25. Δι-
αθέτει ξεχωριστή Μονάδα Αιμοκάθαρσης για 
τους οροθετικούς ασθενείς και μονάδα περιτο-
ναϊκής κάθαρσης, μονάδα βραχείας νοσηλείας, 
μικρό χειρουργείο και εξωτερικά ιατρεία. 
Είναι η πιο σύγχρονη μονάδα όπως είπε στην 
Κύπρο, αλλά και στην ευρύτερη περιοχή της 
Ανατολικής Μεσογείου. Οι ανάγκες της Επαρχί-
ας Πάφου με αυτή την Μονάδα είπε είναι εξα-
σφαλισμένες για τουλάχιστον 15 χρόνια βάσει 
του προγραμματισμού που έγινε. Στο ισόγειο, 
υπάρχει άνετος χώρος υποδοχής και εγγραφής 
των ασθενών, εξεταστήρια/ιατρεία, τέσσερις 
σταθμοί.

Με καθυστέρηση 
Η μονάδα με βάση το αρχικό πλάνο και την σύμ-
βαση που είχε υπογραφεί θα έπρεπε να παρα-
δοθεί τον Οκτώβριο του 2022. Στην τελετή θε-
μελίωσης στην παρουσία του τέως Προέδρου 
της Δημοκρατίας, είχε δοθεί η διαβεβαίωση 
ότι το έργο θα παραδίδονταν και νωρίτερα. Ένα 
χρόνο αργότερα, δόθηκε η διαβεβαίωση ότι το 
κτήριο θα παραδίδονταν την Άνοιξη του 2023. 
Από τότε η παράδοση της μονάδας αναβάλλο-

νταν κάθε μήνα. 
Η Τελευταία διαβεβαίωση ήταν ότι η μονάδα θα 
ήταν έτοιμη μέχρι τέλος του 2023. Η καθυστέ-
ρηση των 16 μηνών στην παράδοση της μονά-
δας, προκάλεσε αλυσιδωτές επιπτώσεις στους 
σχεδιασμούς για την αναβάθμιση του Γενικού 
Νοσοκομείου Πάφου. 
Στον εξοπλισμό της μονάδας συμπεριλαμβάνο-
νται οι μηχανές αιμοκάθαρσης, το νέο σύστημα 
παραγωγής νερού που διοχετεύεται στις μηχα-
νές, τα πάνελ των σταθμών αιμοκάθαρσης, τα 
κρεβάτια, οι καρέκλες και όλος ο εξοπλισμός 
που χρειάζεται όπως μόνιτορ, απινιδωτές και 
ηλεκτροκαρδιογραφήματα. 

Υπουργικές υποσχέσεις 
Η έναρξη λειτουργίας της μονάδας αιμοκάθαρ-
σης συνέπεσε με την επίσκεψη στο Γενικό Νο-
σοκομείο Πάφου του νέου Υπουργού Υγείας 
Μιχάλη Δαμιανού. Ο κ. Δαμιανού, εξέφρασε 
την ικανοποίηση του για τη νέα Μονάδα Αιμο-
κάθαρσης και ανέφερε ότι πρόκειται, για «ένα 
υπερσύγχρονο έργο τόσο για την Κύπρο, όσο 
και για την ευρύτερη περιοχή, το οποίο θα ανα-
βαθμίσει ιδιαίτερα το θέμα των υπηρεσιών στην 
συγκεκριμένη ομάδα ασθενών στην Επαρχία 
Πάφου». Πρόσθεσε ότι στη βάση του προγραμ-
ματισμού που έχει γίνει, οι ανάγκες της επαρ-
χίας Πάφου, με τη λειτουργία της Μονάδας, εί-
ναι εξασφαλισμένες για τουλάχιστον 15 χρόνια. 
Επανέλαβε ότι η βελτίωση και η αναβάθμιση 
των υπηρεσιών υγείας είναι «ύψιστης σημασί-
ας για το πρόγραμμα της Κυβέρνησης Χριστο-
δουλίδη», και ανέφερε ότι θα συνεχίσουν προς 
αυτήν την κατεύθυνση να αναβαθμίσουν, όπου 
μπορούν, τις υπηρεσίες προς τον Κύπριο ασθε-

νή. Ερωτηθείς για τις προθέσεις του Υπουργεί-
ου του σχετικά με το Νοσοκομείο της Πάφου, 
ο κ. Δαμιανός ανέφερε πως υπάρχει προγραμ-
ματισμός, προσθέτοντας πως αρκετά έργα είτε 
έχουν ξεκινήσει, είτε υπάρχει προγραμματισμός 
υλοποίησης τους στο μέλλον, με στόχο την ανα-
βάθμιση των εγκαταστάσεων, αλλά και γενικά 
του τομέα της Υγείας στην επαρχία Πάφου.

Δηλώσεις 
Τον Υπουργό Υγείας που συνόδευε η Γενική Δι-
ευθύντρια του Υπουργείου Υγείας Δρ. Χριστίνα 
Γιαννάκη, υποδέχτηκε ο Γενικός Εκτελεστικός 
Διευθυντής στον Οργανισμό Κρατικών Υπηρεσι-
ών Υγείας (ΟΚΥπΥ) Κύπρος Σταυρίδης, ο Εκτελε-
στικός Διευθυντής των Νοσοκομείων Λεμεσού-
Πάφου του ΟΚΥπΥ Χρίστος Νικολάου καθώς και 
ο Διευθυντής του ΓΝ Πάφου Σπύρος Γεωργίου. 
Σε δηλώσεις του ο κ. Σταυρίδης, εξέφρασε «υπε-
ρηφάνεια» διότι κατάφεραν να υλοποιήσουν 
ακόμη ένα έργο για το οποίο είχαν δεσμευτεί. 
Πρόσθεσε πως έχουν ήδη αρχίσει οι εργασίες για 
την γενική αναβάθμιση του ΓΝ Πάφου, σημει-
ώνοντας πως είναι ένα ακόμη έργο το οποίο εί-
χαν βάλει σε προγραμματισμό και το υλοποιούν. 
Επιπρόσθετα είπε ότι πρόκειται για ένα έργο του 
σχεδίου ανάκαμψης και ανθεκτικότητας, όπως 
και η γενική αναβάθμιση του Γενικού Νοσοκο-
μείου Πάφου. Ο κ. Σταυρίδης ανέφερε πως η 
τήρηση των οροσήμων ήταν μια «τεράστια δέ-
σμευση» από τον Οργανισμό, σημειώνοντας πως 
νιώθουν ιδιαίτερα περήφανοι για το ότι υλοποι-
ούν μεγάλα έργα, για τα οποία έχουν δεσμευτεί. 
Δεσμεύτηκε ότι θα συνεχίσουν να αναβαθμίσουν 
τις υπηρεσίες Υγείας «σε όλα τα επίπεδα» αλλά 
και σε ό,τι αφορά τον εξοπλισμό. 

Από την πλευρά της η Χριστίνα Γιαννάκη, ανέ-
φερε πως έβαλαν «ένα μικρό λιθαράκι» σε όλη 
αυτή την προσπάθεια του Οργανισμού Κρατι-
κών Υπηρεσιών Υγείας. Βοηθούμε, συνέχισε, 
μέσα από το Διοικητικό Συμβούλιο να μπορούν 
να υλοποιούν αυτές τις αποφάσεις και αυτές τις 
δεσμεύσεις για το καλώς νοούμενο συμφέρον 
του Κύπριου ασθενή. Σήμερα, είπε η Δρ. Γιαν-
νάκη, η Μονάδα Αιμοκάθαρσης του ΓΝ Πάφου 
θα φιλοξενεί και τουρίστες οι οποίοι έρχονται 
είτε από την Γερμανία, είτε από την Σουηδία και 
αυτό, όπως είπε, θα είναι ένα επιπλέον έσοδο 
προς τον Οργανισμό Κρατικών Υπηρεσιών. Την 
έναρξη λειτουργίας της μονάδας αιμοκάθαρσης 
χαιρέτισαν Βουλευτές και κόμματα στην Πάφο. 

Θετικές εξελίξεις σημειώνονται 
σχετικά με την στελέχωση και 

λειτουργία του Ιατρικού Κέντρου Γε-
ροσκήπου. Ο Υπουργός Υγείας ανα-
κοίνωσε κατά τη διάρκεια σύσκεψης 
που πραγματοποιήθηκε το απόγευ-
μα της Πέμπτης στον Δήμο Γεροσκή-
που την μετακίνηση ιατρού σε μόνι-
μη βάση.
Στη συνάντηση με τον Δημαρχεύοντα 
Γεροσκήπου, Κυριάκο Χατζηβασίλη 
και μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 
και της δημοτικής αρχής, ο κ. Δαμια-
νός ανέφερε επίσης ότι στο Ιατρικό 
Κέντρο Γεροσκήπου πρόκειται να με-
ταφερθεί και το ανοσολογικό κέντρο 
νεογνών.
Συγκεκριμένα, ο Υπουργός υποσχέ-
θηκε την άμεση πρόσληψη γιατρού 
σε καθημερινή βάση και την μετακί-
νηση του ακουολογικού κέντρου νεο-
γνών στο Ιατρικό Κέντρο «Χριστόφο-
ρος Χατζηλαμπρής» δύο λύσεις, που 
προτάθηκαν για να αυξηθεί η επισκε-
ψιμότητα στο νοσηλευτήριο.
Ο Δημαρχεύων του Δήμου Γερο-
σκήπου Κυριάκος Χατζηβασίλης σε 

σύσκεψη που παρακάθισε με τον 
Υπουργό Υγείας, την διευθύντρια 
του Υπουργείου Υγείας και τον γενι-
κό εκτελεστικό διευθυντή του ΟΚΥΠΥ, 
ανέλυσε τα προβλήματα που αντιμε-
τωπίζει το ιατρικό κέντρο η λειτουρ-
γία του οποίου όπως είπε είναι απο-
γοητευτική. Υπάρχουν όπως ανέφερε 
ο κ. Χατζηβασίλης προβλήματα στε-
λέχωσης αλλά και προβλήματα με τον 
εξοπλισμό κάτι που δεν επιτρέπει στο 
ιατρικό κέντρο να λειτουργήσει ομα-
λά και να δέχεται μεγάλο αριθμό επι-
σκεπτών.
Οι παρευρισκόμενοι κατέθεσαν αρ-
κετές προτάσεις οι οποίες αναμέ-
νεται να μελετηθούν τόσο από το 
Υπουργείο Υγείας όσο και από τον 
ΟΚΥΠΥ που θα βοηθήσουν το ιατρι-
κό κέντρο.
Συζητήθηκαν οι προτάσεις για φιλοξε-
νία γιατρών 2 με 3 φορές την εβδομά-
δα, όπως ακτινολόγος, γυναικολόγος, 
καρδιολόγος, οδοντίατρος και παιδί-
ατρος ενώ θα υπάρχουν και τμήματα 
για εμβολιασμούς, αλλαγές πληγών 
και αιμοληψίας.

Απορρίφθηκε η πρόταση για δημι-
ουργία τμήματος πρώτων βοηθει-
ών ενώ θα συζητηθεί η πρόταση για 
μεταστάθμευση ασθενοφόρων για 
έγκαιρη ανταπόκριση προς τις ανατο-
λικές περιοχές.

Π. Χρυσοχούς
Θετικός παρουσιάστηκε ο Υπουρ-
γός Υγείας και στο αίτημα για ανέ-
γερση νέου κτηρίου για την στέγαση 
του Νοσοκομείου Πόλης Χρυσοχούς, 
που έθεσε ο Δήμαρχος Γιώτης Παπα-
χριστοφή. Οι υφιστάμενες υποδομές 
όπως είπε δεν είναι κατάλληλες για 

την στέγαση του τοπικού Νοσοκομεί-
ου, αφού ένα μεγάλο μέρος τους εί-
ναι από την εποχή της Αγγλοκρατίας. 
Σε ότι αφορά την στελέχωση ο κ. Πα-
παχριστοφή ανέφερε ότι υλοποιήθη-
καν οι δεσμεύσεις του ΟΚΥπΥ και ήδη 
όπως είπε αυτό είχε ως επακόλουθο 
οι πληρότητα των θαλάμων να είναι 
στο 100%.  Αποδείχθηκε  όπως είπε 
ο κ. Παπαχριστοφή ότι αν υπάρχουν 
σε μόνιμη βάση γιατροί θα υπάρχουν 
και ασθενείς που θα εμπιστευθούν  
το τοπικό νοσοκομείο. 
Αναγκαιότητα χαρακτήρισε την ανέ-
γερση νέου κτηρίου για το Νοσοκο-

μείου στην Πόλη Χρυσοχούς και ο 
Βουλευτής της ΕΔΕΚ Ηλίας Μυριάν-
θους. Το θέμα πρόσθεσε είχε συζητη-
θεί και παλαιότερα όταν στο Υπουρ-
γείο ήταν ο κ. Παμπορίδης σε κοινή 
συνάντηση με τους Βουλευτές της 
επαρχίας και εκπροσώπους των το-
πικών αρχών του διαμερίσματος. Η 
πρόταση που είχε συζητηθεί τότε 
είπε ήταν να προχωρήσει η Τοπική 
Αρχή να εξασφαλίσει το απαιτούμενο 
τεμάχιο και να προχωρήσει σε εκπό-
νηση σχεδίων όπως έγινε και στην πε-
ρίπτωση του Ιατρικού Κέντρου στην 
Γεροσκήπου.



Η ραγδαία αύξηση του αριθμού των οχημά-
των στην αστική περιοχή της Πάφου είναι 
γεγονός και έχει επισημανθεί ήδη από την 

τοπική αρχή. Το ερώτημα όμως είναι τι κάνουμε 
για αν αποτρέψουμε εικόνες όπως αυτές που βλέ-
πουμε καθημερινά πλέον στους κεντρικούς δρό-
μους αλλά και τις γειτονιές της Πάφου;
Γιατί το φαινόμενο αυτό έχει εμφανιστεί το τελευ-
ταίο διάστημα δυσκολεύοντας τη ζωή και την κυ-
κλοφορία των κατοίκων και επισκεπτών.
Και αυτό συμβαίνει παρά το ότι τα τελευταία χρό-
νια έχουν δημιουργηθεί διάφοροι δημόσιοι χώροι 
στάθμευσης στην περιοχή του κέντρου, αλλά και 
αρκετοί ιδιωτικοί.
Ο κύριος λόγος βέβαια είναι όπως αναφέραμε και 
στην αρχή η ραγδαία αύξηση των οχημάτων, αλλά 
και το γεγονός ότι πολλοί οδηγοί στην προσπά-
θεια τους να αποφύγουν το όποιο αντίτιμο ανα-
λογεί στους χώρους στάθμευσης και τον πονοκέ-
φαλο του κάθε δύο ώρες να στέλνουν νέο SMS 
που απαιτεί η στάθμευση σε δημοτικούς χώρους 
στάθμευσης, προτιμούν να σταθμεύουν σε κοντι-
νούς παράδρομους, όπου είτε δεν υπάρχουν απα-
γορευτικές πινακίδες ή όπου αλλού βρουν ελεύθε-
ρο χώρο.
Η κατάσταση τείνει να βγει εκτός ελέγχου και σε 
γειτονιές εκτός του κέντρου, όπου λειτουργούν 
επιχειρήσεις οι οποίες έχουν μεγάλη επισκεψι-
μότητα, όπως κλινικές, φροντιστήρια και άλλες 
σχολές.

Σε αυτές τις περιπτώσεις, οι κάτοικοι των περιοχών 
αυτών βρίσκονται σε απόγνωση καθώς οι επισκέ-
πτες σταθμεύουν συνήθως και στις δύο πλευρές 
των δρόμων πολλές φορές κλείνοντας και τις εισό-
δους στους ιδιωτικούς χώρους στάθμευσης, ενώ 
ούτε λόγος να σταθμεύσουν έξω από το σπίτι τους, 
αφού οι χώροι είναι κατειλημμένοι.
Πολλά τα παράπονα από κατοίκους περιοχών που 
βρίσκονται κυρίως σε παρόδους των Λεωφόρων 
Ελλάδας και Ελ. Βενιζέλου, οι οποίοι ξαφνικά βλέ-
πουν τους δρόμους τους να γεμίζουν με σταθμευ-
μένα αυτοκίνητα και οι ίδιοι να δυσκολεύονται 
τόσο να βρουν χώρους στάθμευσης ή αν διαθέ-
τουν στα σπίτια τους να κινδυνεύουν κάθε φορά 

που εισέρχονται ή εξέρχονται από αυτούς.
Οι κάτοικοι όπως δήλωσαν στον Αδέσμευτο, φταίει 
το στένεμα των δρόμων και η επιβολή τελών στάθ-
μευσης σε όλους τους κεντρικούς δρόμους.
Στενέψαμε όλους τους δρόμους και γεμίσαμε τα 
πεζοδρόμια παλούκια όπως μας έλεγαν χαρακτη-
ριστικά. “Αντί να φυτεύουμε δέντρα στα πεζο-
δρόμια, φυτεύουμε παλούκια”, μας ανέφερε μα-
γαζάτορας, τονίζοντας ότι για να τον επισκεφθεί 
κάποιος πελάτης, πρέπει να σταθμεύσει τουλάχι-
στον 500 μέτρα μακριά αν βρει χώρο στάθμευσης.

Παράπονα
Με την κατάσταση που επικρατεί στην Πάφο το 

τελευταίο διάστημα και τη ραγδαία αύξηση της 
τροχαίας κίνησης, είναι δυσαρεστημένοι τόσο οι 
επαγγελματίες που όλοι επιθυμούν χώρους στάθ-
μευσης έξω η κοντά στις επιχειρήσεις τους αλλά 
και οι κάτοικοι, οι οποίοι βλέπουν οχήματα όλες 
σχεδόν τις ώρες της ημέρας, σταθμευμένα έξω 
από τα σπίτια τους στις γειτονιές τους, με αποτέλε-
σμα όπως μας κατάγγειλα να κινδυνεύουν οι ίδιοι 
και τα απιδιά τους.
Το καμπανάκι έχει ηχήσει και το δημοτικό συμ-
βούλιο θα πρέπει να αντιμετωπίσει το πρόβλημα 
το συντομότερο, γιατί δεν αρκεί μόνο να κάνουμε 
έργα αλλά θα πρέπει παράλληλα να φτιάχνουμε 
και τι απαραίτητες υποδομές για την ασφάλεια και 
την ομαλά κυκλοφορία στην πόλη μας.
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Ξεχάστε την Πάφο που ξέραμε…
Η αύξηση των οχημάτων σε συνδυασμό με το στένεμα των δρόμων σκορπούν 
το χάος στους δρόμους μας ιδιαίτερα τις ώρες αιχμής...

Η κατάσταση τείνει να 
βγει εκτός ελέγχου 
και σε γειτονιές εκτός 
του κέντρου, όπου 
λειτουργούν επιχειρήσεις 
οι οποίες έχουν μεγάλη 
επισκεψιμότητα.
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αιρετίζουμεΧ

Ο Δίκαιος

Τους ανεμοστρόβιλους που στην Πά-
φο ευτυχώς δεν θεριεύουν όπως στη 
Λεμεσό…

Τους βάνδαλους νυχτοβάτες, οι οποίοι 
συνεχίζουν απτόητοι να βανδαλίζουν 
μνημεία και δημόσιους χώρους στην 
πόλη μας, ως να είναι εισβολείς και ό-
χι Παφίτες…

Τις βροχές που έπεσαν τις τελευταίες 
ημέρες στην επαρχία μας και είναι πά-
ντα  καλοδεχούμενες…

Τους εκτελεστικούς συμβούλους της ΚΤΚ 
που σύμφωνα με τις οικονομικές κατα-
στάσεις (2022) αμείβονται με  €134.000 
έκαστος. Καλά τζιαι συμφέρει τους!!!

Τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνι-
κών ασφαλίσεων Γιάννη Παναγιώτου 
που ήρθε, μας είπε ότι θα ενισχυθούν 
τα τμήματα που αποδεδειγμένα χρει-
άζονται ενίσχυση, ότι το διατηρητέο 
θα προστατευθεί, αλλά δεν μας είπε 
πότε…

Τη νέα μονάδα αιμοκάθαρσης που λει-
τούργησε επιτέλους στο Νοσοκομείο 
της πόλης μας και θα σημάνει την τα-
λαιπωρία για δεκάδες ασθενείς…

Τους εμπόρους ναρκωτικών που δεν 
καταλαβαίνουν τίποτε και συνεχίζουν 
να εισάγουν ναρκωτικά καταστρέφο-
ντας την κοινωνία και κυρίως τη νεο-
λαία μας…

Τις φοιτητικές εστίες που ανεγείρει ο 
Δήμος Πάφου στην Πόλη μας, οι οποίες 
προχωρούν ταχύτατα και σίγουρα μέ-
χρι τη νέα ακαδημαϊκή περίοδο θα εί-
ναι έτοιμες να δεχτούν τους πρώτους 
φοιτητές…

Τες πελλόμασκες που άρχισαν ήδη να 
κυκλοφορούν ανάμεσά μας, διασκε-
δάζοντάς μας με τα καμώματά τους…

Τους πολλούς ουρανοξύστες της Λεμε-
σού που δεν κατάφεραν αν ανακόψουν 
έστω και έναν ανεμοστρόβιλο…

Το μαστογραφικό κέντρο που λειτουρ-
γεί υποδειγματικά στη Γεροσκήπου ε-
δώ και ένα χρόνο περίπου…

Το υπόλοιπο Ιατρικό Κέντρο που δυστυ-
χώς μέχρι σήμερα δεν έχει λειτουργή-
σει και το μόνο που εισπράττουμε μέχρι 
σήμερα είναι κούφιες υποσχέσεις…

Τις υποψηφιότητες για τις δημαρχίες 
αντιδημαρχίες και λοιπά στην επαρχία 
μας που άρχισαν να ξεκαθαρίζουν. Ο-
ριστικά βεβαίως θα ξεκαθαρίσουν με 
την υποβολή τους…

Τον Χειμώνα που φτάνει στο τέλος του 
εάν δεν το πήρατε χαμπάρι, αλλά ελπί-
ζουμε ότι βροχές, θα μας φέρει και η 
Άνοιξη…

Την κακογουστιά που βασιλεύει γύρω 
μας και που δυστυχώς δεν την ξεφορ-
τωνόμαστε με τίποτα…

Λάκης Γιουκκάς 

Πάνω ο Διευθυντής της Νε-
φρολογικής Κλινικής του νο-
σοκομείου Πάφου, που μετά 
από αρκετά χρόνια και πολ-
λές προσπάθειες «πάτησε το 
πόδι του» στη νέα υπερσύγ-
χρονη μονάδα αιμοκάθαρσης 
Πάφου… 

Τουρίστες

Πάνω οι Βρετανοί κυρίως 
τουρίστες που επιλέγουν αυ-
τή την περίοδο να περάσουν 
τις διακοπές τους σε ξενοδο-
χεία της πόλης μας…

Αστυνομικοί ΥΚΑΝ

Πάνω οι αστυνομικοί μέλη 
της ΥΚΑΝ για τις προσπά-
θειες που καταβάλλουν ρι-
σκάροντας ακόμα και την ί-
δια τη ζωή τους για να συλ-
λάβουν εμπόρους ναρκωτι-
κών…

 Έμποροι ναρκωτικών 

Κάτω οι έμποροι ναρκω-
τικών μικροί και μεγάλοι 
που στο βωμό του χρήμα-
τος και του εύκολου κέρ-
δους δεν διστάζουν να θέ-
σουν σε κίνδυνο τις ζωές 
ανυποψίαστων πολιτών...

Ανήλικοι Οδηγοί 

Κάτω οι ανήλικοι οδηγοί 
που παίρνουν στα χέρια 
τους το τιμόνι αυτοκινήτων 
και «κόβουν» βόλτες κατά 
τις βραδινές κυρίως ώρες…

Ερώτηση
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Πώς βοήθησαν;
Ε

Τα τελευταία χρόνια κάναμε στην πόλη μας 
αναπλάσεις, πλατειών, δρόμων, κτηρίων 

και αναμφίβολα, η εικόνα της Πάφου έχει α-
ναβαθμιστεί, αλλά από κει και πέρα έχουν δη-
μιουργηθεί και προβλήματα, τα οποία δυσκο-
λεύουν τη ζωή δημοτών και επισκεπτών και 
θα πρέπει να βρεθεί τρόπος να τα αντιμετω-
πίσουμε.
Το σοβαρότερο πρόβλημα, είναι το κυκλοφο-
ριακό, με αποτέλεσμα καθημερινά να ταλαι-
πωρούνται χιλιάδες οδηγοί, οι οποίοι ξαφνι-
κά είδαν τους δρόμους της Πάφου, να απο-
κτούν πυκνή τροχαία κίνηση ιδιαίτερα κατά 
τις ώρες αιχμής. Ταυτόχρονα βλέπουμε τους 
δρόμους στις γειτονιές μας εκεί που ήταν ή-
συχοι και όποιο αυτοκίνητο περνούσε ή στάθ-
μευε το γνωρίζαμε, να μετατρέπονται σε χώ-
ρους στάθμευσης και διέλευσης αγνώστων, οι 
οποίοι προσπαθώντας να βρουν μια διέξοδο 
είτε για να αποφύγουν την κίνηση ή να σταθ-
μεύσουν, ξεχύνονται μέσα σε παράδρομους.
Έχουμε ακούσει από τους τοπικούς μας άρχο-
ντες να δικαιολογούν αυτή την εικόνα με την 
ραγδαία αύξηση των οχημάτων, αλλά αυτό 
δεν είναι κάτι που έπρεπε να προβλέψουν ό-
ταν έκαναν τους σχεδιασμούς τους, στένευαν 
τους δρόμους, πλάτυναν τα πεζοδρόμια, τα ο-
ποία γέμισαν και παλούκια;
Στην αρχή ήταν η λεωφόρος Ποσειδώνος, με-
τά το κέντρο της Πάφου και μετά απλώθηκαν 
(τα παλούκια) και σε όλους τους κεντρικούς 
δρόμους της πόλης.
Πού είναι οι χώροι στάθμευσης, στις λεωφό-
ρους Ελλάδας, Ελευθερίου Βενιζέλου Νεοφύ-
του και Νίκου Νικολαΐδη, δρόμοι οι οποίοι πά-
ντα είχαν πυκνή τροχαία κίνηση;
Πού θα σταθμεύσουν λοιπόν όλα αυτά τα ο-
χήματα και από πού θα περάσουν;
Μήπως έξω από τα σπίτια μας και στις αυ-
λές μας; Μια βόλτα σε γειτονιές που συνο-
ρεύουν με τους πιο πάνω δρόμους θα σας 
διαφωτίσει.
Πώς λοιπόν θα λύσουμε αυτό το πρόβλημα 
κύριοι; Να ξαναπλατύνουμε τους δρόμους 
δεν γίνεται, αλλά για να λειτουργήσει κανονι-
κά μια πόλη στην οποία γίνονται συνεχώς έρ-
γα, πρέπει να γίνονται παράλληλα και τα ανα-
γκαία έργα υποδομής. Αν έχετε ακουστά; 

228 τροχαίες καταγγελίες σημειώθηκαν 
στην Πάφο κατά τη διάρκεια  στοχευμέ-

νης εκστρατείας για πρόληψη των οδικών συ-
γκρούσεων.
Διενεργήθηκαν 645 έλεγχοι μηχανοκίνητων 
οχημάτων και προέκυψαν συνολικά 228 τρο-
χαίες καταγγελίες. Από τις τροχαίες καταγγε-
λίες,  42 αφορούσαν τη μη χρήση ζώνης α-
σφαλείας, 24 από τις καταγγελίες αφορούσαν 
τη χρήση κινητού τηλεφώνου κατά την οδήγη-
ση, ενώ οι υπόλοιπες αφορούσαν άλλες τρο-
χαίες παραβάσεις.

Πάλι τροχαίες καταγγελίες...

Μετά από αξιολόγηση πληροφοριών, 
που λήφθηκαν από τη EUROPOL, 

σύμφωνα με τις οποίες συγκεκριμένος 
πολίτης, ανέβασε στο διαδίκτυο οκτώ αρ-
χεία παιδικής πορνογραφίας, ο Κλάδος 
Δίωξης Ηλεκτρονικού Εγκλήματος, προ-
χώρησε στη σύλληψη 27χρονου από την 
Πάφο.
Ο 27χρονος, συνελήφθη δυνάμει δικαστι-
κού εντάλματος, ενώ σε έρευνα που έγινε 
στην οικία του, εντοπίστηκαν και παρα-
λήφθηκαν ως τεκμήρια, ένα κινητό τηλέ-
φωνο, ένας φορητός ηλεκτρονικός υπο-
λογιστής και δύο usb.

Συνελήφθη παιδεραστής… 



        

Εκκλησίες
Μα είες ρε κουμπάρε ήντα όκτρωμα ε-
κάμαν πάνω στον παραλιακό πεζόδρομο 
τζιαι τάχατες εν εκκλησάκι;
Μα τι εν τούτα τα μασκαραλίκκια σιόρ; 
Εχάθηκεν ο κόσμος να κάμουν μιαν εκ-
κλησιάν όπως τες ξέρουμεν τόσα χρό-
νια; Κάπως έτσι σχολιάζεται στα καφε-
νεία της Πάφου το ζήτημα των ημερών 
με το εκκλησάκι που κτίζεται στο παρα-
λιακό μέτωπο της Πάφου εις μνήμη Χά-
ρη Ζαβρίδη…
Η εκκλησία βέβαια δεν έχει πάρει θέση 
προς το παρόν αλλά και η πολεοδομία 
που θα έπρεπε να έχει άποψη αγρόν η-
γόρασε.
Το ερώτημα είναι: υπάρχει κάποιο σχέ-
διο για το χαρακτήρα που θέλουμε να έ-
χιε κάθε περιοχή; Όχι…

Πόσα τα παλλούκια;
Τα εκατοντάδες παλλούκια που έχουν 
τοποθετηθεί τα τελευταία χρόνια σε ό-
λο το κέντρο και τους κεντρικούς δρό-
μους της Πάφου, είναι δυστυχώς ανα-
γκαίο κακό, καθώς δεν λέμε να μάθου-
με ότι τα πεζοδρόμια είναι για τους 
πεζούς και όχι για να σταθμεύουμε. Α-
ντί λοιπόν ο δήμος (δηλαδή εμείς) να 
πλουτίσει από τα πρόστιμα για στάθ-
μευση στα πεζοδρόμια, πληρώνει και 
ένα κάρο λεφτά (πάλι εμείς) για να 
τοποθετεί όλα αυτά τα παλούκια τα 
οποία στοιχίζουν εάν αληθεύουν οι 
πληροφορίες μας, 100 ευρώ έκαστο.  
Κάντε λοιπόν ένα πρόχειρο υπολογι-
σμό, πόσα παλλούκια βάλαμε επί εκα-
τό ευρώ;

Θύελλα αντιδράσεων 
είχαμε την εβδομά-

δα που πέρασε, μετά τη 
δημοσιοποίηση φωτο-
γραφιών από το κόψιμο 
της βασιλόπιτας (!) του 
ΔΗΣΥ Πάφου, με τους κ.κ. 
Φαίδωνος και Κωνσταντί-
νου να συναγελάζονται 
στην παρουσία του αντι-
προέδρου του κόμματος 
Ευθύμιου Δίπλαρου.
Στη συνέχεια βέβαια τουλάχιστον ο κ. Φαίδωνος 
δήλωσε ότι δεν έχουν σημασία οι φωτογραφίες 
αλλά το πώς θα συμπεριφερθεί ο καθένας στη 

συνέχεια, δηλώνοντας 
μάλιστα ότι ο κ. Κωνστα-
ντίνου μέχρι πριν την α-
πόσυρση της υποψηφι-
ότητας της Μαίρης Λά-
μπρου για τη δημαρχία 
της Πάφου, δούλευε υ-
πέρ της, άρα και εναντί-
ον του.
Οι δύο άντρες πάντως έ-
χουν δηλώσει πίστη στις 
κομματικές διαδικασί-

ες και στη θεωρεία τουλάχιστον έχουν κυρ ήξει 
ανακωχή. Τώρα πώς θα συμπεριφερθούν κατά 
την προεκλογική περίοδο, είδωμεν…

(τζιαί μεις το γράψαμε...)

«Συ είπας...» οι ατάκες της βδομάδας 
Α. Θεμιστοκλέους

«Μα έχετε σα-
μουράι και πολε-
μούν τις κουφάες 
στο Πανεπιστή-
μιο και θέλετε 2 

εκατομμύρια για καθαριό-
τητα;»

- Ε, βέβαια τζιαι είναι τζιαι 
τριτζιέφαλες!!!

Ι. Γιαπιντζάκης 

«Στο Πανεπιστήμιο 
Κύπρου δεν κλέβου-
με όλοι μαζί, όπως 
ειπώθηκε. Δεν υπη-
ρετούμε Τούρκους 

και δεν υπάρχουν πολιτικές 
διώξεις»...

- Ένας, ένας;

Κ. Ιωάννου

«H κυβέρνηση θα 
σταθεί αρωγός για α-
ποκατάσταση των ζη-
μιών, εκεί όπου μπο-
ρεί να δοθεί αποζημί-

ωση, βάσει συγκεκριμένων δεδο-
μένων...»

- Καταλάβαμε θα το αφήσετε 
στις ασφάλειες…

«Tα σχόλια δικά σας» ...

Φ. Φαίδωνος

«Η Πάφος είναι μικρή και ο καθέ-
νας μπορεί να 
μάθει τι κάνει 
κάποιος και 
πως συμπερι-
φέρεται πο-
λιτικά. Αυτό 
που μετρά εί-
ναι οι πράξεις 
και όχι οι φω-

τογραφίες…»

- Μια εικόνα χίλιες λέξεις…

Ε. Λοϊζίδης

«Είναι δικαιολογημένες οι αντιδρά-
σεις πολιτών για 

τον ναΐσκο 
στον παραλι-
ακό πεζόδρο-
μο, καθώς για 
όλα τα έργα 
είναι ανάγκη 
να υπάρχει 
δημόσια δια-

βούλευση...»

- Μπορούμε να τον μετατρέψου-
με σε αστεροσκοπείο…

Χ. Θεοπέμπτου

«Η προτεινόμενη μεταρρύθμιση 
θα φέρει αυξήσεις. 

Κάθε νοικοκυ-
ριό θα πρέπει 
να πληρώνει 
€180 τέλη 
σκυβάλων και 
€140 για αγο-
ρά σκυβαλλο-
σάκουλων…»

- Ωραία, να αυξηθούν οι μισθοί 
320 ευρώ…

Γ. Παναγιώτου

«Εκεί και όπου υπάρχουν πραγ-
ματικές ανάγκες 

για ενίσχυση 
με επιπλέον 
προσωπικό 
στις υπηρεσί-
ες μας στην 
Πάφο αυτό 
θα γίνει...»

- Δηλαδή πότε; 
Όταν ακουστεί ο επιθανάτιος 
ρόγχος;

Είπαν...
Πόλη Χρυσοχούς

Η Πόλη Χρυσοχούς, είναι έ-
να κλασικό παράδειγμα 

το πώς λειτουργούν τα κόμμα-
τα και τα στελέχη τους σε το-
πικό επίπεδο.
Ο Γιώτης Παπαχριστοφή για 
παράδειγμα το 2016, εξελέ-
γη δήμαρχος ως ανεξάρτητος 
και χωρίς τη στήριξη κάποιου 
κόμματος όντας στέλεχος του 
ΔΗΚΟ και στις επερχόμενες ε-
κλογές στηρίζεται, από το ΑΚΕΛ και την ΕΔΕΚ, 
ενώ το ΔΗΚΟ και ο ΔΗΣΥ, κατέρχονται με δικούς 
τους υποψήφιους.
Στο δε ΑΚΕΛ ο κ. Παπαχριστοφή επικράτησε 

μετά από ψηφοφορία τα α-
ποτελέσματα της οποία δεί-
χνουν και τις τάσεις μέσα 
στο ίδιο το κόμμα.
Δημοκρατία βεβαίως έχουμε 
και δεν είναι κακό να υπάρ-
χουν διαφορετικές τάσεις.
Γεγονός όμως είναι ότι σε το-
πικό επίπεδο και σε τοπικές 
εκλογές εκτός από την κομ-
ματική προέλευση παίζουν 

ρόλο και πολλές άλλες παράμετροι…
Είναι γι’ αυτό που η πραγματική δύναμη κάθε 
κόμματος θα φανείς τις Ευρωεκλογές και όχι 
στις Δημοτικές Εκλογές.

Είχαμε συνέχεια
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Περίεργες κηλίδες στο λιμανάκι Κ. Πάφου... Κάντε κάτι με την κίνηση στους δρόμους...

Κ α φ ε ν ε ί ο 
η  Π ά φ ο ς

κομματικά μαγειρεία
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Το να είσαι αντιπρόεδρος κόμματος 
αλλά να χάνεις στις εκλογές για να εί-
σαι υποψήφιος στις Ευρωεκλογές εί-
ναι και λόγος παραίτησης. Το σχόλιο 
το είχαμε γράψει πρωί της Δευτέρας 
και μέχρι το μεσημέρι παραιτήθηκε…

Το τι κάνουν σε κάποια κόμματα για να 
πετύχουν την συσπείρωση ενόψει των 
επερχόμενων εκλογών είναι για γέλια 
και για κλάματα…

Η χειραψία Φαίδωνα Φαίδωνος 
και Κώστα Κωνσταντίνου μου θύμι-
σε την χειραψία Μάρκου Βαφειάδη 
και Θρασύβουλου Τσακαλώτου το 
1984…

Ζητείται επειγόντως πελεκάνος για 
να σουλατσάρει στο λιμανάκι της Πά-
φου…

Το αποφάσισα μετακομίζω στο Λου-
ξεμβούργο, όπου ο κατώτατος μι-
σθός είναι πάνω από 2,500 ευρώ. Ή 
ακόμα και στη Σλοβενία, κι εκεί είναι 
ψηλότερος από της Κύπρου…

Τώρα αυτή η μέθοδος να βάζουν, βου-
λευτές στο ψηφοδέλτιο για την ευρω-
βουλή είναι νέο φρούτο, είναι προα-
γωγή ή μήπως απελπισία;

Κάποια πράγματα δεν θέλουμε να 
αλλάξουν, όπως η πίστη μιας, η ση-
μαία μας, ή ακόμα και τα εκκλησά-
κια μας…

Οι τέσσερις κάτοικοι Πάφου που συ-
νέλαβε η αστυνομία στη Λεμεσό με 
διαρρηκτικά εργαλεία στο αυτοκίνητο 
στο οποίο επέβαιναν, φαίνεται να α-
ποφάσισαν να πάνε εκδρομή, από την 
Πάφο στη Λεμεσό…

Για άλλη μια φορά φαίνεται ότι κά-
ναμε πανηγύρι μόνοι μας στο θέμα 
του διορισμού ειδικού απεσταλμέ-
νου της Ευρωπαϊκής Ένωσης για το 
Κυπριακό…

Ας αφήσουμε τη μονάδα αιμοκάθαρ-
σης του Γενικού Νοσοκομείου Πάφου 
να δουλέψει πρώτα, να βεβαιωθούμε 
ότι όλα βαίνουν καλώς και μετά πανη-
γυρίζουμε. Γιατί όποιος καεί στο χυλό 
φυσά και το γιαούρτι…

Δηλαδή ο Υπουργός Εσωτερικών εν-
νοεί ότι εάν αποτύχει η μεταρρύθ-
μιση της Τοπικής Αυτοδιοίκησης θα 
φταίει η Βουλή; Ο αρμόδιος Υπουρ-
γός και το Υπουργείο του θα είναι ά-
μοιροι ευθυνών;

Τα εννοούσε όλα αυτά που μας έλε-
γε ο Γερμανός Πρόεδρος Στάινμαϊερ, 
ή απλά μας έλεγε ότι θέλαμε να ακού-
σουμε;

Βρε τόσα ναρκωτικά κατάσχονται κα-
θημερινά και πάλι η αγορά είναι γε-
μάτη. Πόσα τελικά φέρνουν στην Κύ-
προ ή μήπως τα παράγουν εδώ;

Να μην την ματιάσουμε η Πάφος μό-
νο από την θαλασσοταραχή έχει μέ-
χρι σήμερα προβλήματα. Άντε και από 
την τροχαία…

Ο Δίκαιος

Προεκλογικός ΔΗΣΥ

Να δεις που στο Συναγερμό έτσι όπως το πάνε, 

στο τέλος τα μουστάκια τους μόνοι τους θα τα φάνε…

Φαίνεται στις Προεδρικές είχαν μεγάλο ρήγμα, 

ασχέτως που νομίζανε πως πρόκειται για ψήγμα.

Τώρα που τα προβλήματα προκύπτουν σωρηδόν, 

που κάνουνε διάλογο μα μεταξύ κωφών, 

ας μας διευκρινίσουνε ποιος κάνει το κουμάντο, 

η Αννίτα ή ο Δίπλαρος που κάνει το κκομάντο;

Νομίζω θα ‘κανε καλό να κάτσουν στο τραπέζι, 

όλοι γιατ’ έρχονται εκλογές κι ο χρόνος τους πιέζει.

Πρέπει επιτέλους να μας πουν ποιους θα υποστηρίξουν, 

αλλιώς τους ψηφοφόρους τους, αν βρουν ας μας σφυρίξουν…

Η καθαριότητα είναι…

Το ελληνικό ρητό “η καθαριότητα είναι η 
μισή αρχοντιά” φαίνεται να εφαρμόζουν 

στο Πανεπιστήμιο Κύπρου, καθώς όπως δια-
πιστώθηκε σε συζήτηση στην Επιτροπή παι-
δείας της Βουλής, ξοδεύουν 2 εκατομμύρια 
ευρώ το χρόνο μόνο για την καθαριότητα!!!

Οι βουλευτές όλων των κομμάτων εξέφρα-
σαν έντονες επιφυλάξεις και προβληματι-
σμό για πλήθος ζητημάτων που αφορούν το 
Πανεπιστήμιο Κύπρου, ενώ δεν απουσίασαν 
και καταγγελίες, όπως αυτή του ανεξάρτη-
του βουλευτή, Ανδρέα Θεμιστοκλέους, ο ο-
ποίος μίλησε για τις δαπάνες για την καθαρι-
ότητα, που  ανέρχονται στα €2 εκατ. «Έχετε 
σαμουράι και πολεμούν τις κουφάες;», διε-
ρωτήθηκε.
Ο βουλευτής της ΔΗΠΑ, Αλέκος Τρυφωνίδης 
σημείωσε ότι εργολάβοι χτίζουν πολυκατοι-
κίες γύρω από το ίδρυμα για να ενοικιάζουν 
δωμάτια στους φοιτητές με τσουχτερό ενοί-
κιο, ενώ φαίνεται μέσω λαδωμάτων να μπλο-
κάρουν τις διαδικασίες για ανέγερση εστιών. 
Άτε καλέ που γίνονται έτσι πράματα στην Κύ-
προ!!!

Τελευταία στην Πάφο μας έχουν τοποθετη-
θεί διπλές κίτρινες γραμμές σε διάφορους 

δρόμους ακόμα και σε γειτονιές, εκεί όπου η 
στάθμευση αυτοκινήτων δημιουργούσε προ-
βλήματα ακόμα στην πρόσβαση των κατοί-
κων στα σπίτια τους.
Σιγά όμως που αυτό θα εμπόδιζε κάποιους να 
σταθμεύσουν ακόμα και σε πάρκα, προκειμέ-
νου να μην υποχρεωθούν να περπατήσουν 
πάνω από ένα λεπτό. 
Η φωτογραφία της στήλης είναι από γειτονιά 
της Πάφου, όχι σε ώρα αιχμής, όπου οι επι-
σκέπτες επιχείρησης, χρησιμοποιούν ακόμα 
και το διπλανό πάρκο, αντί να σταθμεύσουν 
σε άδεια οικόπεδα που υπάρχουν στα εκατό 
μέτρα.
Τώρα θα μου πείτε γιατί δεν καταγγέλλονται; 

Έλα μου ντε.
Δεν μπορούν οι τροχονόμοι του δήμου να 
βρίσκονται και στις γειτονιές όταν στους κε-
ντρικούς δρόμους της Πάφου γίνεται το έλα 
να δεις…

Εδώ είναι Κύπρος

Κ. Κυριάκου

Για άλλη μια φορά οι γονείς και οι μαθη-
τές του Δημοτικού Σχολείου Κονιών, δι-

αμαρτυρήθηκαν, για την 
τοποθέτηση κεραίας  5 G 
πολύ κοντά στο σχολείο 
τους. 
Οι μαθητές βγήκαν για δύο 
ώρες από τις αίθουσες δι-
δασκαλίας τους και δια-

μαρτυρήθηκαν έντονα.
Ο πρόεδρος του Κ.Σ. Κονιών και πρόεδρος 
της Σχολικής Εφορείας, Κυριάκος Κυριά-
κου, είπε ότι όλη η κοινότητα διαμαρτύ-
ρεται για την τοποθέτηση της κεραίας 
καθώς, όπως ανέφερε, δεν λήφθηκαν υ-
πόψη οι προϋποθέσεις που προνοούνται 
σε τέτοιες περιπτώσεις για έκδοση αδει-
ών.
Ήταν να μην την στήσουν πρόεδρε. Έπρε-
πε όταν την έστηναν να τους σταματού-
σατε γιατί τώρα άντε τρέχα στα δικαστή-
ρια να βρεις το δίκαιο σου αν το βρεις…

Μ. Πελεκάνος

Παρακολουθώντας από τη Δευτέρα δι-
άφορες σκόπιμες διαρροές και συζητή-

σεις από «πηγαδάκια», τις 
οποίες ασπάζονται ανερυ-
θρίαστα και άνευ επιβε-
βαίωσης ορισμένοι, θα ή-
θελα να ξεκαθαρίσω ότι 
η παραίτηση μου δεν έχει 
να κάνει με το αποτέλεσμα 

της ψηφοφορίας του Πολιτικού Γραφεί-
ου, αλλά για τα όσα έγιναν στο παρα-
σκήνιο, τα οποία ήταν και η σταγόνα που 
ξεχείλισε το ποτήρι που γέμιζε εδώ και 
καιρό, σημειώνει, σε γραπτή δήλωσή του 
ο παραιτηθείς αντιπρόεδρος του ΔΗΣΥ 
Μάριος Πελεκάνος.
«Ποτέ στη ζωή μου», συνεχίζει, «δεν έ-
μαθα να λειτουργώ, θέτοντας μπροστά 
το προσωπικό μου συμφέρον έναντι του 
γενικού καλού».
Και ορίστε η επιβράβευσή σου αγαπητέ 
Μάριε, γιατί δυστυχώς όταν έπρεπε δεν 
υπερασπίστηκες κι εσύ τις ίδιες αρχές 
που διακηρύσσεις…

Ε. Χαραλαμπίδου

Σκάνδαλο χαρακτήρισε την στάση θε-
σμικών οργάνων του κράτους απένα-

ντι στους εργολάβους που 
χρημάτισαν αξιωματού-
χους του ΣΑΠΑ η Βουλευ-
τής Ειρήνη Χαραλαμπίδου. 
Δέκα χρόνια μετά τις παρα-
δοχές τους όπως είπε και 
τις δικαστικές αποφάσεις 

οι εργολάβοι δεν είχαν καμιά επίπτωση 
και συνεχίζουν να προσφοροδοτούν και 
να εκτελούν δημόσια έργα. Με αφορμή 
την εγγραφή και συζήτηση του θέματος 
στην κοινοβουλευτική επιτροπή θεσμών 
η κ. Χαραλαμπίδου τόνισε ότι οι δικαιο-
λογίες που αναφέρθηκαν από εκπροσώ-
πους του Συμβουλίου Εργοληπτών και 
του ΕΤΕΚ δεν πείθουν.
Όπως όλα στην Κύπρο για το θεαθήναι. 
Έγινε ο τζερτζελές τιμωρήθηκαν κάποια 
πολιτικά πρόσωπα και τα κεφάλια πίσω 
από αυτούς παρέμειναν ανέγγιχτα όπως 
συμβαίνει πάντα…

Ο Σύνδεσμος Ασθενών Ήπατος και Φίλων 
Κύπρου «ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ» και η Οργάνω-

ση Φίλων και Συγγενών Εξαρτημένων Ατόμων 
(ΟΦΣΕΑ), καλούν τους πολίτες να συμμετέ-
χουν στην έρευνα: «Το όνομα μου είναι αλ-
κοόλ», τα δεδομένα της οποίας θα χρησιμο-
ποιηθούν για την ανάδειξη των αναγκών και 
την καταγραφή των επιπέδων χρήσης αλκο-
όλ στην Κύπρο. Όπως αναφέρεται σε ανακοί-
νωση, η έρευνα θα συμβάλει στην απόκτηση 

ενδελεχούς κατανόησης σχετικά με το θέμα, 
στον εντοπισμό τρόπων και ενεργειών και στη 
διαμόρφωση συστάσεων που μπορούν να υι-
οθετηθούν για τη βελτίωση της υφιστάμενης 
κατάστασης, με στόχο τη βελτίωση της ποιό-
τητας ζωής μας. Η συμμετοχή των ατόμων ηλι-
κίας 18-40 ετών, κρίνεται εξαιρετικά σημαντι-
κή και καλούνται οι πολίτες όπως συμβάλουν 
στη συγκεκριμένη προσπάθεια, απαντώντας 
σε 10 απλές ερωτήσεις.

Έρευνα για το αλκοόλ
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Ο Ακάμας στο Ευρωκοινοβούλιο 

Α νοικτό και υπό παρακολούθηση παραμένει για την Επιτροπή Α-
ναφορών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου το θέμα των καταγ-

γελιών για παραβίαση της περιβαλλοντικής νομοθεσίας της Ευρω-
παϊκής Ένωσης στον Ακάμα από τις κυπριακές αρχές. Εκπρόσωπος 
της Κομισιόν ανέφερε ότι η Ευρωπαϊκή Επιτροπή εξετάζει αποφά-
σεις του Δικαστηρίου της Ένωσης, σχετικά με παρόμοιες υποθέσεις 
που είχε κινήσει κατά της Γερμανίας και της Ιρλανδίας, προτού α-
ποφασίσει για τα επόμενα βήματα. Τόνισε, ωστόσο, ότι η Επιτροπή 
έχει το δικαίωμα να οδηγήσει πολύ σύντομα την υπόθεση στο Δι-
καστήριο της Ευρωπαϊκής Ένωσης, αν η Κύπρος δεν συμμορφωθεί 
πολύ σύντομα. 
Οι καθυστερήσεις που παρουσιάζονται στην λήψη απόφαση για τα ο-
δικά έργα δεν είναι άσχετες με το ενδιαφέρον της Ε.Ε για τον Ακάμα.

Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ακατάχνωτα
Πλησιάζουμε και στην ολοκλήρωση του 2ου μήνα 
του 2024 και υπάρχουν ακόμη εκκρεμότητες για 
να διαμορφωθεί το παζλ των υποψηφίων για τους 
Δήμους και τον Επαρχιακό Οργανισμό Αυτοδιοίκη-
σης.  Ως ανέκδοτο ακούγονται πάντως οι διαβεβαι-
ώσεις των κομμάτων το περασμένο Καλοκαίρι ότι 
μέχρι τέλος Οκτωβρίου θα ήταν έτοιμα να ανακοι-
νώσουν τους υποψηφίους τους... 

Έχει ενδιαφέρον πάντως το γεγονός ότι ενώ υπάρ-
χουν αποφάσεις για την επιλογή υποψηφίων εντού-
τοις ακόμη κάποια κόμματα δεν κάνουν επίσημες α-
νακοινώσεις. Τι περιμένουν άραγε; 

Την παγκύπρια επικαιρότητα απασχολεί για αρκε-
τές μέρες τώρα το θέμα με τους εργολάβους του 
ΣΑΠΑ οι οποίοι είναι αυτοί που αποκόμισαν τε-
ράστια ποσά  σε αντάλλαγμα για τις μίζες που έ-
διναν σε αξιωματούχους του ΣΑΠΑ. Το ερώτημα 
γιατί ξαναβγήκε τώρα το θέμα στην επιφάνεια α-
σφαλώς και δεν είναι άσχετο με τις επικείμενες ε-
κλογές. Πέρα όμως από τις εντυπώσεις αυτό που 
έχει σημασία είναι αν τελικά οι εργολάβοι θα υ-
ποστούν οποιουδήποτε είδους κυρώσεις. Χλωμό 
φαίνεται...
  
Ο τελικός λογαριασμός αυτού του σκανδάλου θα 
καθοριστεί από τις δικαστικές αποφάσεις όταν δη-
λαδή θα εκδικαστούν οι απαιτήσεις των εργολάβων 
για αποζημιώσεις και οι ανταπαιτήσεις για κακοτε-
χνίες. Το μόνο βέβαιο είναι πως το κόστος αυτούς 
σκανδάλου θα πληρώνουμε όλοι μας για πολλά χρό-
νια ακόμη... 

Ένα ακόμη σκάνδαλο βγήκε στην επιφάνεια πάλι 
με αφορμή απόφαση του Ανωτάτου Δικαστηρίου. 
Αυτό το σκάνδαλο με την έκταση της Χονδρικής Α-
γοράς ήταν τόσο χοντροκομμένο που έγινε αντιλη-
πτό από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου τα ο-
ποία ακύρωσαν την συμφωνία του 2011. Ευτυχώς 
γιατί 25.000 τετραγωνικά μέτρα θα επιστρέφονταν 
στον πρώην ιδιοκτήτη. Με το αζημίωτο βέβαια για 
κάποιους φανταζόμαστε...

Σε πολύ χαμηλά επίπεδα κυμαίνεται η ροή νερού 
στα φράγματα της Πάφου και αυτό έχει να κάνει με 
το γεγονός ότι δεν έβρεξε στις ορεινές κοινότητες. 
Αν δεν σημειωθούν άλλες ισχυρές και παρατεταμέ-
νες βροχοπτώσεις μέχρι τέλος Μαρτίου τότε ενδέ-
χεται για πρώτη φορά τα τελευταία χρόνια να μην 
υπερχειλίσει κανένα από τα μικρά φράγματα της 
επαρχίας μας στον Πωμό την Αγία Μαρίνα και την 
Αργάκα... 

Ορισμένες αντιδράσεις για το ναΐσκο στον παραλια-
κό πεζόδρομο παραπέμπουν στον Μεσαίωνα. Είναι 
ένα πράγμα να μην αρέσει σε κάποιον μια σύγχρο-
νη αρχιτεκτονική κατασκευή ή να καταγγέλλει ότι τα 
σχέδια δεν παρουσιάστηκαν ούτε καν στο Δημοτικό 
Συμβούλιο και άλλης τάξης να χαρακτηρίζεται ο ναΐ-
σκος ασέβεια στα ελληνοχριστιανικά μας ιδεώδη. Έ-
λεος πια...
 
 Τι θα γινόταν σήμερα στην Κύπρο αν έφερνε η κυβέρ-
νηση Χριστοδουλίδη νομοθετική πρόταση στην Βουλή 
για τέλεση γάμων ομόφυλων ζευγαριών όπως έκανε 
η κυβέρνηση Μητσοτάκη στην Ελλάδα;   Πολλοί εκτι-
μούν ότι θα διαλύονταν ο κυβερνητικός συνασπισμός, 
θα διασπάζονταν όλα τα κόμματα πλην του ΕΛΑΜ και 
ότι θα καταψηφίζονταν. Εσείς τι λέτε; 

Η “μούγια”

Διαφορά 3 ψήφων

Μ ε 3 ψήφους διαφορά κέρδισε την εσωκομματική μάχη στο ΑΚΕΛ ο Γιώ-
της Παπαχριστοφή έναντι του Κυριάκου Κλεάνθους. 

Οι άλλοι δύο ενδιαφερόμενοι για να είναι υποψήφιοι Δήμαρχοι στην Πόλη 
Χρυσοχούς, έλαβαν 15 και 9 ψήφους αντίστοιχα. 
Τόσο ο κ. Παπαχριστοφή, όσο και ο κ. Κλεάνθους προσπάθησαν όλες τις προ-
ηγούμενες μέρες να προσεγγίσουν τα μέλη του ΑΚΕΛ στην περιοχή για να 
τους πείσουν για την υποψηφιότητα τους. 
Σε κάποιες περιπτώσεις, η εσωκομματική διαδικασία στο ΑΚΕΛ εξελίχθηκε σε 
κλίμα έντασης και αντιπαράθεσης, καθώς υπήρχαν φανατικοί υποστηρικτές 
των δύο βασικών υποψηφίων. 
Η μικρή διαφορά στην ψηφοφορία είναι απόδειξη ότι η Αριστερά στην πε-
ριοχή του διαμερίσματος της Πόλης Χρυσοχούς είναι μοιρασμένη ανάμεσα 
στον κ. Παπαχριστοφή και τον Κυριάκο Κλεάνθους. 
Το ερώτημα είναι τι θα κάνουν οι ψηφοφόροι των άλλων κομμάτων και κυ-
ρίως του ΔΗΣΥ, ιδιαίτερα αν επιβεβαιωθούν οι φήμες που θέλουν τον Κων-
σταντίνο Λαζάρου να αποσύρει την υποψηφιότητα του και να τάσσεται υπέρ 
του κ. Κλεάνθους. 

 Οι πρώτοι διαξιφισμοί 

Ο ι αντιδράσεις πολιτών για το ναΐσκο στον παραλιακό πεζόδρο-
μο είχαν αντανάκλαση και στους υποψήφιους Δημάρχους Πά-

φου, οι οποίοι εξέφρασαν αντικρουόμενες απόψεις. 
Ο Εύρος Λοϊζίδης, χαρακτήρισε την κατασκευή μη αποδεκτή, ενώ ο 
Φαίδωνας Φαίδωνος είχε αντίθετη άποψη. 
«Ο ναΐσκος που κατασκευάστηκε στον παραλιακό πεζόδρομο με δω-
ρεά της οικογένειας Ζαβρίδη όταν ολοκληρωθεί και παραδοθεί θα 
κοσμεί την περιοχή» δήλωσε στο Radiocosmos ο Φαίδωνας Φαίδω-
νος, σημειώνοντας πως «ο ίδιος δεν ασχολήθηκε με τις λεπτομέρειες 
του σχεδιασμού τον οποίο ανέλαβε και εκτέλεσε ένας βραβευμένος 
αρχιτέκτονας εγνωσμένου κύρους όπως είναι ο Χρίστος Κωνσταντι-
νίδης». Είπε ακόμα, ότι «δεν θεωρεί ότι αυτή η παρέμβαση είναι 
άστοχη». Αντίθετες απόψεις διατύπωσε ο υποψήφιος Δήμαρχος 
Εύρος Λοϊζίδης. Σε δηλώσεις στο Radiocosmos ανέφερε ότι «η συ-
γκεκριμένη κατασκευή δεν ταιριάζει σε αυτό τον χώρο. Αυτό πρό-
σθεσε θα μπορούσε να αποφευχθεί αν παρουσιάζονταν τα σχέδια 
και αν υπήρχε δημόσια διαβούλευση». 
Ο κ. Λοϊζίδης χαρακτήρισε δικαιολογημένες τις αντιδράσεις πολιτών 
για τον ναΐσκο και υπογράμμισε ότι «για όλα τα έργα είναι ανάγκη 
να υπάρχει δημόσια διαβούλευση».

Διαβασμένος ο Παναγιώτου 

Ι κανοποίηση εξέφρασε ο πρόεδρος του ΕΒΕ Γιώργος Μάης για την χθεσινή 
συνάντηση με τον Υπουργό Εργασίας Γιάννη Παναγιώτου. Ο Υπουργός Ερ-

γασίας είπε ο κ. Μάης παρουσιάστηκε με απαντήσεις στα θέματα που είχαν 
τεθεί μέσω αλληλογραφίας και ήταν προετοιμασμένος.  
Ο πρόεδρος του ΕΒΕ χαρακτήρισε θετική εξέλιξη την επιτάχυνση των διαδι-
κασιών εξέτασης των αιτήσεων για απασχόληση προσωπικού από τρίτες χώ-
ρες. Αυτό πρόσθεσε, λύνει τα χέρια των τουριστικών επιχειρήσεων οι οποίες 
μπορούν να στελεχώσουν τις μονάδες τους έγκαιρα. 
Αν μη τι άλλο με όσους εκπροσώπους φορέων στην Πάφο έχει συναντηθεί 
μέχρι τώρα ο κ. Παναγιώτου οι εντυπώσεις είναι θετικές και τα σχόλια που 
γίνονται είναι εγκωμιαστικά. Ίσως να παίζει ρόλο και το γεγονός ότι έχει Πα-
φίτικες ρίζες από Τάλα και Έμπα.

Βανδαλισμών συνέχεια 

Ά γνωστοι εκμεταλλευόμενοι το σκοτάδι βεβήλωσαν το βράδυ 
του περασμένου Σαββάτου το άγαλμα Μακαρίου. 

Οι άγνωστοι δράστες έγραψαν με σπρέι μπογιάς συνθήματα κατά 
του προέδρου της Κυπριακής Ομοσπονδίας Ποδοσφαίρου, Γιώργου 
Κούμα. 
Συνθήματα με σπρέι και παρόμοιο περιεχόμενο αναγράφηκαν επί-
σης το βράδυ του Σαββάτου και σε βιτρίνα εμπορικού καταστήματος 
στην Λεωφόρο Ελλάδος. Δεν είναι όμως μόνον αυτοί οι βανδαλισμοί 
που γίνονται σχεδόν κάθε μέρα σε δημόσιους χώρους γύρω από το 
στάδιο Στέλιος Κυριακίδης και στα σχολεία. Αυτή η αθλιότητα κά-
ποια στιγμή πρέπει να τερματιστεί με τον ένα ή τον άλλο τρόπο. 

Χαράτσι στα σκύβαλα 

Α νησυχίες εξέφρασε ο Πρόεδρος της Κοινοβουλευτικής Επιτροπής Περι-
βάλλοντος Χαράλαμπος Θεοπέμπτου, για την αλλαγή της νομοθεσίας 

σχετικά με την διαχείριση των αποβλήτων και την εισαγωγή του συστήματος 
«πληρώνω όσο πετώ». Όπως ανέφερε η νομοθεσία έγινε με στόχο να αυξη-
θεί η ανακύκλωση αλλά και να γίνεται σωστή διαχείριση των οργανικών α-
ποβλήτων. Ωστόσο όπως είπε η προτεινόμενη μεταρρύθμιση θα επιφέρει  
αυξήσεις στα τέλη αποκομιδής σκυβάλων για κάθε νοικοκυριό αφού το κά-
θε σπίτι θα πρέπει να πληρώνει 180 ευρώ τέλη σκυβάλων το χρόνο και πα-
ράλληλα 140 κατά μέσο όρο για την αγορά συσκευασιών για το πρόγραμμα 
«πληρώνω όσο πετώ». Με αυτή την πρόνοια ουσιαστικά δεν πληρώνουμε ό-
σο πετάμε αλλά πολύ περισσότερα διότι μεταξύ άλλων θα πρέπει να κατα-
βάλλουμε και το μόνιμο χαράτσι που πληρώνουμε και τώρα.
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Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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Μειώνεται η αεροπορική κίνηση
Δεν επηρεάζεται το αεροδρόμιο Πάφου

Μείωση της αεροπορικής κίνησης πα-
ρουσιάζεται τους πρώτους μήνες του 
2024 στο αεροδρόμιο Λάρνακας, το 

οποίο αποδίδεται σε αποφάσεις αεροπορικών 
εταιριών οι οποίες προγραμματίζουν έλεγχο των 
αεροσκαφών τους.  
Σύμφωνα με πληροφορίες, οι έλεγχοι έχουν να κά-
νουν με συγκεκριμένου τύπου αεροσκάφη, μετά 
από απόφαση της  κατασκευάστριας εταιρίας. Η 
διευθύντρια αεροπορικής ανάπτυξης της Hermes 
επιβεβαίωσε πληροφορίες του Radiocosmos, ση-
μειώνοντας πως μέχρι στιγμής το αεροδρόμιο 
Πάφου δεν επηρεάζεται. 
Αντίθετα είπε παρουσιάζεται αύξηση της επιβα-
τικής κίνησης από χώρες όπως είναι η Βρετανία 
και η Γερμανία. Ο στόχος για το 2024 είπε, είναι 
να διατηρηθεί η δυναμική που παρουσιάστηκε το 
2023 κατά το οποίο καταγράφηκε ρεκόρ. Σε ότι 
αφορά το αεροδρόμιο Πάφου επιβεβαίωσε ότι η 
Ryanair προγραμματίζει περεταίρω αύξηση των 
πτήσεων της από το αεροδρόμιο Πάφου. Σχετικά 
με τις πτήσεις από και προς το Ισραήλ η κ. Κου-
ρούπη ανέφερε ότι προγραμματίζονται για τον 
Μάιο.

Ανησυχούν αλλά ελπίζουν 

Για τη νέα τουριστική σεζόν οι ανησυχίες είναι δι-
άχυτες όμως παράλληλα υπάρχουν και ελπίδες. 

Πρόσφατα ο διευθυντής του ΠΑΣΥΞΕ Φιλόκυπρος 
Ρουσουνίδης, δήλωσε ότι για την φετινή χρονιά 
οι προκλήσεις προέρχονται τόσο από εξωγενείς, 
όσο και από ενδογενείς παράγοντες και  αναμένε-
ται όπως είπε να δοκιμάσουν για μία ακόμη χρο-
νιά την ανθεκτικότητά των τουριστικών επιχειρή-
σεων. Η φετινή πορεία του κυπριακού τουρισμού 
σύμφωνα με τον κ. Ρουσουνίδη, θα εξαρτηθεί σε 
μεγάλο βαθμό από την ομαλοποίηση της αστά-
θειας που επικρατεί στην παγκόσμια πολιτική, 
στις αγορές και στις γεωπολιτικές εξελίξεις. 
Ο πόλεμος στο Ισραήλ, αναμένεται να αφήσει 
έντονα το αποτύπωμά του στη χώρα μας, καθώς 

μετά τη ρωσική αγορά υπάρχει το ενδεχόμενο να 
χάσουμε διαδοχικά τη δεύτερη μεγαλύτερη αγο-
ρά, αυτή του Ισραήλ. Τα αποτελέσματα του πο-
λέμου, επηρέασαν ήδη τις τουριστικές ροές των 
τελευταίων τριών μηνών του 2023, και όσο η 
στρατιωτική σύρραξη συνεχίζεται τόσο οι συνέ-
πειές της θα έχουν αντίκτυπο στις αφίξεις. 
Από την πλευρά μας, είπε θα πρέπει να επανα-
σχεδιάσουμε τη στρατηγική μας, και να στραφού-
με σε παραδοσιακές αγορές μας της κεντρικής και 
βόρειας Ευρώπης, όπως αυτές της Βρετανίας, της 
Πολωνίας, της Γαλλίας αλλά και της Γερμανίας, 
που τα τελευταία χρόνια έχουν επιδείξει θετικές 

τάσεις, καθώς και τις Σκανδιναβικές χώρες. Μόνο 
έτσι θα καταφέρουμε να καλύψουμε ικανοποιητι-
κά τις χαμένες αγορές.  Την ίδια στιγμή, πρόσθεσε 
έχουμε να αντιμετωπίσουμε διαχρονικά ζητήμα-
τα που επηρεάζουν την ομαλή ανάπτυξη της βι-
ομηχανίας. Το κυριότερο αφορά το εργατικό, ένα 
πρόβλημα που δεν είναι μόνο κυπριακό, αλλά πα-
νευρωπαϊκό, ίσως και παγκόσμιο. 
Ο τομέας μας έχει ανάγκη από εξειδικευμένο 
προσωπικό, που θα ανταποκρίνεται ολόκληρο το 
χρόνο, και μαζί με την κυβέρνηση πρέπει να λύ-
σουμε οριστικά το ζήτημα αυτό προς όφελος του 
τουρισμού και της οικονομίας. 
Στο εξωτερικό αρκετές χώρες προχώρησαν ήδη 
σε εφαρμογή πολιτικών και στρατηγικών, προς 
άμβλυνση του ζητήματος, δίνοντας τεράστιες 
ευελιξίες και χαλαρώσεις στην εισαγωγή εξειδι-
κευμένου και ανειδίκευτου ξένου ανθρώπινου 
δυναμικού από τρίτες χώρες. Λύση που αποτελεί 
μονόδρομο και για τη χώρα μας, καθώς αυτή τη 
στιγμή δεν υπάρχει κάποιος άλλος άμεσος τρό-
πος. Επιπρόσθετα, κατέληξε έχουμε να αντιμε-
τωπίσουμε τα υψηλά επιτόκια και το ενεργειακό 
που εκτοξεύουν το λειτουργικό κόστος των ξενο-
δοχείων, ενώ λύση πρέπει βρούμε και στο πρό-
βλημα που παρατηρείται με τις τουριστικές ροές 
που διαρρέουν στα κατεχόμενα εδάφη της πα-
τρίδας μας, όπως επίσης και στις συνέπειες που 
προκαλούν τα μη αδειούχα καταλύματα.

Στη σύλληψη ενός άντρα ηλικίας 28 ετών, προ-
χώρησε η Αστυνομία, στο πλαίσιο διερεύνη-
σης υπόθεσης εντοπισμού μεγάλης ποσότη-

τας ναρκωτικών στην Πάφο, στις 13/02/2024.
Ο ύποπτος συνελήφθη με δικαστικό ένταλμα σύλ-
ληψης το απόγευμα της Πέμπτης και τέθηκε υπό 
κράτηση για διευκόλυνση των ανακρίσεων.

Καταδίωξη και πυροβολισμοί

Μεγάλη ποσότητα ναρκωτικών ουσιών, κάνναβη 
και κοκαΐνη καθώς και δεκάδες χιλιάδες ευρώ εντο-
πίστηκαν το βράδυ της Τετάρτης σε δύο κατοικίες 
στην Πάφο στις οποίες διαμένουν δύο 29χρονοι. 
Είχε προηγηθεί επιχείρηση της ΥΚΑΝ για την ανα-
κοπή οχήματος σε αγροτική περιοχή στην Έμπα 

στην διάρκεια της οποίας ρίχθηκαν και πυροβολι-
σμοί από τα μέλη της ΥΚΑΝ για να ακινητοποιήσουν 
το όχημα στο οποίο επέβαιναν δύο Ελληνοκύπριοι. 
Μετά από πληροφορίες που εξασφάλισαν για κο-
ντραμπάντο μεγάλης ποσότητας ναρκωτικών, μέλη 
της ΥΚΑΝ έθεσαν υπό παρακολούθηση το απόγευ-
μα της Τρίτης αγροτική περιοχή στην Έμπα όπου 
εντοπίστηκε να καταφθάνει  όχημα στο οποίο επέ-
βαιναν δύο άτομα.  
Με την εμφάνιση των μελών της ΥΚΑΝ, ο οδηγός 
του οχήματος επιχείρησε να διαφύγει πραγματο-
ποιώντας επικίνδυνους ελιγμούς και χτυπώντας 
πάνω σε τέσσερα αστυνομικά οχήματα. Ακολού-
θησε καταδίωξη σε μια μεγάλη έκταση μεταξύ των 
κοινοτήτων Έμπα, Τρεμιθούσα και Μεσόγη, ενώ οι 
αστυνομικοί αναγκάστηκαν να ρίξουν προειδοποι-
ητικούς πυροβολισμούς στον αέρα για ακινητοποί-
ηση των υπόπτων. 
Οι αστυνομικοί αντιλήφθηκαν κατά τη διάρκεια της 
καταδίωξης τον ένα ύποπτο να πετά σε ταράτσα 
παλιού υποστατικού μια τσάντα που όπως διαπι-
στώθηκε περιείχε ποσότητα πέραν του ενός κιλού 
κάνναβης. Ακολούθησε έρευνα στα σπίτια τους και 
σύμφωνα με την Αστυνομία εντοπίστηκε πολύ με-
γάλη ποσότητα ναρκωτικών και χρημάτων. Πρόκει-
ται συγκεκριμένα για 11 κιλά κάνναβης και ένα κιλό 
κοκαΐνης, τα οποία κατασχέθηκαν από την ΥΚΑΝ. 
Κρυμμένα στο σπίτι του ενός υπόπτου εντοπίστη-
καν επίσης 67 χιλιάδες ευρώ σε κάδο απορριμμά-
των και στο σπίτι του 2ου άλλες 8.000 που οι αρχές 
θεωρούν προϊόν εμπορίας ναρκωτικών.

Άγρια καταδίωξη και πιστολίδι στην Έμπα
Συνελήφθη ο ένας από τους δύο καταζητούμενους 
για το κοντραμπάντο ναρκωτικών …

Ο Δήμος Πάφου τίμησε τον Steve Heapy
Για την προσφορά του στην τουριστική ανάπτυξη 
και προβολή της Πάφου

Σε μια σεμνή τελετή που πραγματοποιήθηκε την Τρίτη 13 Φεβρουαρίου στο Μαρκίδειο 
Δημοτικό Θέατρο, ο Δήμος Πάφου τίμησε τον κ. Steve Heapy, Εκτελεστικό Διευθυντή 
και Διευθύνοντα Σύμβουλο του βρετανικού κολοσσού της τουριστικής βιομηχανίας 

Jet2 Plc και μιαν από τις σημαντικότερες μορφές στο χώρο του παγκο-σμίου ταξιδιωτικού 
επιχειρείν.
Στον κ. Heapy απονεμήθηκε με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Πάφου ο τίτλος «Δια-
κεκριμένος Φίλος και Υποστηρικτής της Πόλης της Πάφου», ο οποίος καθιερώθηκε πέρσυ 
και απονέμεται για πρώτη φορά. Η τελετή πραγματοποιήθηκε σε συνδυασμό με ενημερω-
τική συνάντηση στελεχών και συνεργατών της εταιρείας Jet2holidays.
Στην τελετή παρέστησαν ο Υφυπουργός Τουρισμού κ. Κώστας Κουμής, ο Γενικός Διευθυντής 
του Υφυπουρ-γείου Τουρισμού κ. Κώστας Κωνσταντίνου, εκπρόσωποι Αρχών της Πάφου 
και παράγοντες του ευρύτερου τουριστικού τομέα της Επαρχίας μας. 
Προσφωνώντας τον τιμώμενο, ο Δήμαρχος Πάφου κ. Φαίδωνας Φαίδωνος εξήρε τη συμβο-
λή του στην ανάπτυ-ξη ενός ζωτικού για την πόλη της Πάφου και την Κύπρο τομέα της οι-
κονομίας, επισημαίνοντας ιδιαίτερα την καθοριστική συμβολή του στην έναρξη και την αύ-
ξηση των πτήσεων της εταιρείας Jet2.com από αερολιμένες του Ηνωμένου Βασιλείου προς 
την Πάφο και τη Λάρνακα και το γεγονός ότι η συγκεκριμένη εταιρεία είναι από τις λίγες αε-
ροπορικές εταιρείες που συνεχίζουν τις πτήσεις τους προς την Πάφο και κατά τη χειμερινή 
πε-ρίοδο. Τόνισε επίσης ότι στο πρόσωπο του κ. Heapy ο Δήμος Πάφου τιμά και τον άνθρω-
πο που με τις πράξεις του αποδεικνύεται λάτρης της Κύπρου και της Πάφου, επιλέγοντας 
την πόλη της Πάφου για οικογενειακές δια-κοπές στα τελευταία 13 χρόνια.
Στο σύντομο χαιρετισμό του, ο Υφυπουργός Τουρισμού, αφού εξέφρασε θερμές ευχαρι-
στίες στον κ. Heapy για τη συνεχή υποστήριξή του στην τουριστική βιομηχανία της χώ-
ρας μας, υπογράμμισε ότι οι εταιρείες Jet2.com και Jet2holidays και βεβαίως η προσωπική 
αφοσίωση του κ. Heapy στην άνοδο του τουρισμού παγκόσμια, με έμφαση στην αειφόρο 
ανάπτυξη, δεν έχουν μόνο αφήσει αποτύπωμα στη βιομηχανία την ίδια αλλά επίσης ενδυ-
νάμωσαν τους δεσμούς ανάμεσα στην τουριστική κοινότητα της Κύπρου και την παγκόσμια 
τουριστική κοινό-τητα.
Στην αντιφώνησή του, ο κ. Heapy, εκφράζοντας συγκίνηση και ευχαριστίες για την τιμητική 
διάκριση που του απονεμήθηκε, διαβεβαίωσε ότι η τουριστική ανάπτυξη της Κύπρου με βι-
ώσιμο προσανατολισμό θα συνεχίσει να αποτελεί προτεραιότητά του.



Στην πόλη της Πάφου την δεκαετία του 1970 
ήταν μια κοπελίτσα πολύ προσκολλημένη 
στους γονείς της, τους αγαπούσε υπερβο-

λικά και δεν ήθελε να τους απο-
χωριστεί. Από την αγάπη που 
τους είχε, ποτέ δεν θα σκεφτόταν 
ούτε θα άντεχε την ζωή της χω-
ρίς αυτούς. 
Μαθητριούλα ακόμη κοντά στα 

δεκαεφτά, ένιωθε μια έλξη για ένα συμμαθητή 
της με τον οποίο έκανε παρέα και τον αγαπούσε, 
αλλά όχι όσο τους γονείς της. Αυτό αποδείχτηκε 
στο χρόνο που πέρασε και μεγάλωσαν, όταν ο 
νέος την ζητούσε επίμονα σε γάμο, αυτή το ίδιο 
επίμονα αρνιόταν. 
Τα χρόνια περνούσαν και η αγάπη του νεαρού 
κρατούσε δυνατή και ήταν πολύ λυπημένος που 
δεν στέριωνε. Μαράζωνε και υπέφερε. 
Ένας θειός του παπάς, που έβλεπε τον μεγάλο 
του καημό, σκέφτηκε πως κάτι έπρεπε να κάμει, 
έτσι μια μέρα του φώναξε και του είπε ότι στη 
Βάβλα της Λάρνακας είχε ένα εκκλησάκι που 
ήταν αφιερωμένο στην «Παναγία της αγάπης», 
μια μόνη εκκλησία σε όλη την Κύπρο, αλλά και 
σε όλο τον κόσμο με αυτή την ονομασία. 
Πίσω από την Αγία Τράπεζα υπάρχει ένα μάρ-
μαρο κάτω από το οποίο βρίσκεται ιερό χώμα 
που σύμφωνα με την παράδοση όταν ο άντρας 
ή η γυναίκα που επιθυμεί να προκαλέσει αισθή-
ματα αγάπης στο πρόσωπο για το οποίο ενδια-
φέρεται, θα πρέπει να πάρει λίγο χώμα, να το 
ρίξει κρυφά στο νερό, να δώσει να πιεί το πρό-
σωπο, και τότε θα αισθανθεί αιώνια αγάπη για 
λόγου του.
Ίσως είναι ένα ειδωλολατρικό έθιμο κάτι με το 
οποίο η πίστη στο Θεό έρχεται σε αντίθεση, 
εντούτοις ο παπάς πιστεύοντας ότι είναι σκλη-
ρό και άδικο η άρνηση της πραγματικότητας εκ 
μέρους της κοπελίτσας να απαρνιέται ότι εδίδα-
ξε ο Χριστός, “Ένεκεν τούτου καταλείψει άνθρω-
πος τον πατέρα αυτού και την μητέρα και προ-
σκοληθήσεται προς έτερον και έσονται οι δύο 

εις σάρκα μίαν, επειδή από αρχής κτίσεως άρρεν 
και θήλυ εποίησεν αυτούς ο Θεός”, και ο ίδιος 
πιστεύοντας ότι ο Χριστός εννοούσε ότι η σχέ-
ση γονιών και παιδιού δεν μπορεί να κάνει τον 
άνθρωπο να θυμηθεί το θεϊκό στοιχείο που έχει 
μέσα του και ότι ο μόνος τρόπος να πλησιάσει το 
θείον είναι να ενωθεί με το έτερον ήμισυ, αφού 
και ο ίδιος αποκάλεσε τη μητέρα του γυνή, όχι 
μητέρα, εννοώντας ότι κάθε είδους αγάπης την 
οποία έχει ο άνθρωπος για τους οικείους του δεν 
πρέπει να υπερβαίνει την αγάπη την οποία θα 
έπρεπε να έχει για τη διαιώνιση των απογόνων 
των προερχομένων εκ της θεϊκής του σαρκός. 
Γι’ αυτό ο καλός παπάς σκεπτόμενος έτσι, απο-
φάσισε να συμβουλεύσει τον νεαρό ανεψιό 
του να κάμει το ταξίδι, να πάει να προσκυνή-
σει την Παναγία της αγάπης και αυτή ίσως τον 
βοηθούσε. 
Η Παναγία της Αγάπης κτίστηκε το 1935 στη 
βάση χαλασμάτων μικρού ναού του 16ου αιώνα. 
Η θαυματουργή εικόνα της Παναγίας της Αγά-
πης που ζωγραφίστηκε τον 16ο αιώνα, κλάπηκε 
στις αρχές του 20ου αιώνα από άγνωστους κλέ-
φτες, που την έβαλαν σε ένα βαπόρι να την με-
ταφέρουν στα ξένα όπου περίμενε ο αγοραστής 
να τους πληρώσει. Μετά όμως από θαυματουρ-
γική παρέμβαση της Παναγίας όπως πιστεύεται, 
οι μηχανές του πλοίου χάλασαν και δεν έπαιρ-
ναν εμπρός, ούτε οι μηχανικοί μπορούσαν να τις 
επιδιορθώσουν. 
Ταυτόχρονα ακόμα, στο εξωτερικό, στην οικογέ-
νεια του ιερόσυλου αγοραστή έπεσε βαριά κα-
τάρα και τα παιδιά του ένα-ένα αρρώσταιναν 
και υπέφεραν πολύ. Όταν πέρασαν μέρες και το 
πλοίο δεν μπορούσε να ξεκινήσει, οι ιερόσυλοι 
κατάλαβαν ότι ήταν το θέλημα της Παναγίας, 
έτσι μετανιωμένοι αποφάσισαν ένα βράδυ και 
την επέστρεψαν τοποθετώντας την έξω από την 
πόρτα της εκκλησίας και αφού χτύπησαν την κα-
μπάνα, εξαφανίστηκαν. 
Οι Βαβλίτες που άκουσαν τις κωδωνοκρουσίες 
και έτρεξαν μέσα στη νύχτα, είδαν την κλεμμένη 

εικόνα έξω από την εκκλησία. Με ανακούφιση 
και ευλάβεια την πήραν και την επανατοποθέτη-
σαν στη θέση της εντός της εκκλησίας. 
Ο νέος με πολλή αγάπη στην καρδιά για την αγα-
πημένη του και πολλή πίστη για την Παναγία της 
αγάπης, πήρε το λεωφορείο και κίνησε για την 
επαρχία της Λάρνακας όπου ρωτώντας βρήκε το 
μικρό χωριό του Βάβλα και τον μικρό ναό της κα-
λής Αγίας. Άναψε ένα κερί, προσκύνησε με ευ-
λάβεια και ύστερα πήρε λίγο Αγιασμένο χώμα το 
οποίο θα χρησιμοποίησε όπως του παράγγειλε ο 
θειός του ο παπάς. 
Έτσι γίνηκε, το θαύμα συντελέστηκε και η όμορ-
φη κόρη δέχτηκε να αποχωριστεί τους γονείς της 
αφού στην καρδιά της φώλιασε περισσότερη 
αγάπη και έρωτας για τον συμπαθή της νέο. 
Ο νέος παντρεύτηκε την αγαπημένη του, και 
στην πόλη της Πάφου έγινε ένας γάμος τρικού-
βερτος όπως βγαλμένος από  παραμύθι που 
κράτησε τρεις ημέρες.

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΤΑΠΑΚΟΥΔΗΣ

Η Παναγία της Αγάπης  
Η θαυματουργή εικόνα της Παναγίας που ζωγραφίστηκε τον 16ο αιώνα, 
κλάπηκε στις αρχές του 20ου αιώνα από άγνωστους κλέφτες...

Συμβάλλοντας στη σωστή 
χρήση της γλώσσας μας  

Ο Χρυσόστομος Π. Ρουσής, M.Ed., πρώην δι-
ευθυντής σχολείων Δημοτικής 
και Μέσης Εκπαίδευσης, σημει-
ώνει λάθη στη χρήση της γλώσ-
σας μας (που διαβάσαμε στον 
Τύπο), τα οποία θα πρέπει να 

προσέξουμε όσοι νοιαζόμαστε για την ποι-
ότητα της γλώσσας και της σκέψης μας (Γ. 
Μπαμπινιώτης, 2018).

1. «Τα δεδομένα εκεί θα είναι σαφή και δεν 
θα επιδέχονται αμφισβητήσεων». 
(αντί του ορθού: δεν επιδέχονται αμφισβη-
τήσεις» 
Ν.Β. (Σημειώστε): Τα μεταβατικά ρήματα τής 
νέας ελληνικής συντάσσονται σχεδόν όλα με 
αιτιατική: Οι κύπριοι νοσηλευτές  “αξίζουν 
συγχαρητήρια”.  (και όχι αξίζουν συγχαρη-
τηρίων)   
Η Κυβέρνηση “αποποιείται τις ευθύνες” της 
για τα χρυσά διαβατήρια.  
Το παιδί  “διέφυγε την προσοχή” μου και έπεσε 
στην πισίνα. (και όχι διέφυγε της προσοχής)
Με γενική συντάσσονται τα ρήματα: χρήζω,  
απολαύω,  τυγχάνω: Το πρόβλημα της βίας στα 
γήπεδα χρήζει άμεσης λύσης. – Ο υπουργός 
απολαύει της εμπιστοσύνης του Προέδρου.
Το Γενικό Σχέδιο Υγείας “χρήζει βελτιώσεων”.  
(και όχι  χρήζει βελτιώσεις)
2. «Το θέμα της αποχής έχει απασχολήσει “ιδι-
αιτέρως” τους πολιτικούς αναλυτές». 
(αντί του ορθού: έχει απασχολήσει ιδιαίτερα 
τους πολιτικούς αναλυτές). 
Ν.Β. (Σημειώστε): ιδιαίτερα (= προπάντων): Εί-
ναι ιδιαίτερα αγαπητός στους φοιτητές. 
Vs  ιδιαιτέρως (= χωριστά από τους άλλους): 
Θα σας δω ιδιαιτέρως στο γραφείο μου. 
3. «Ο ΣΥΡΙΖΑ θα μπει σε πολύμηνη φάση εσω-
στρέφειας “από ότι φάνηκε” από τις δηλώσεις 
του κ. Τσίπρα». (αντί του ορθού: από ό,τι φά-
νηκε - ό,τι  με υποδιαστολή)  
«Το νέο πολιτικό σκηνικό είναι πολύ πιο σύνθε-
το “από ότι δείχνει” εκ πρώτης όψεως». 
(αντί του ορθού: από ό,τι δείχνει). Ν.Β. (Σημει-
ώστε): Η άκλιτη αναφορική αντωνυμία ό,τι  (με 
υποδιαστολή) σημαίνει «οτιδήποτε»: Οι αρμό-
διοι προσπαθούν να σώσουν  ό,τι σώζεται.
4. «Το ερώτημα είναι “πως” γεφυρώνονται οι 
ανισότητες που τορπιλίζουν τα θεμέλια τής δη-
μοκρατίας». (αντί του ορθού: πώς γεφυρώνο-
νται οι ανισότητες) 
Ν.Β. (Σημειώστε): Το τροπικό επίρρ. “πώς” το-
νίζεται στον ευθύ και πλάγιο λόγο: 
πώς πηγαίνεις στη δουλειά;  -  δεν ξέρω “πώς” 
διέρρευσε το σχέδιο. Ο σύνδ. πως  (=ότι) δεν 
τονίζεται: έμαθα “πως” είναι καλά. 
5.  (α) «Ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας “έχει ει-
σάγει” μια νέα πρακτική”. 
(αντί του ορθού: έχει εισ-αγάγ-ει μια νέα πρα-
κτική) -  Θέλουν “να διεξάγουν» εσωτερικές 
εκλογές για τον υποψήφιο Περιφερειάρχη. 
(αντί του ορθού: να διεξαγάγουν εκλογές) 
Είπαν ότι “θα εισάξουν” τον ασθενή στην Εντα-
τική. (αντί του ορθού: θα εισαγάγουν) 
Ν.Β. (Σημειώστε): Τα ρήματα “εισάγω”,  “εξά-
γω”, “διεξάγω” σχηματίζουν τους στιγμιαίους 
χρόνους (μία φορά - να, θα) από το θέμα αγαγ- 
και τους εξακολουθητικούς (πολλές φορές) 
από το θέμα αγ- : η Κύπρος εξ-άγ-ει πατάτες 
στην Αγγλία. (πολλές φορές).
Φέτος θα (να, έχει)  εξαγάγει και στη Γαλλία. 
(μια φορά).
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Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ο διάσημος και βραβευ-
μένος Ιταλός τενόρος, 

Μάσιμο Τζιορντάνο μαζί με 
την σοπράνο Έστερ Καντίνο-
βα και τον διακεκριμένο πια-
νίστα του θεάτρου La Scala 
στο Μιλάνο, Νέλσον Kάλζι, 
παρουσιάζουν σε δυο μόνο 
παραστάσεις, στις 6 Μαρτίου 
στο Παττίχειο Θέατρο Λεμε-
σού και στις 9 Μαρτίου στο 
Μαρκίδειο Θέατρο Πάφου 
“Χρυσά κομμάτια της παγκό-
σμιας κλασικής μουσικής”.
Ο MASSIMO GIORDANO είναι 
Ιταλός τενόρος που εμφανί-
ζεται στα κορυφαία θέατρα 
του κόσμου, συμπεριλαμβα-
νομένων της Εθνικής Όπερας 
του Παρισιού, της Γερμανι-

κής Όπερας του Βερολίνου, 
της Μετροπολιτικής Όπε-
ρας της Νέας Υόρκης και του 
Royal Opera House στο Λον-
δίνο.
Ανάμεσα σε άλλα οι σπου-
δαίοι συντελεστές θα ερμη-
νεύσουν τις πιο διάσημες 
επιτυχίες των παγκόσμιων 
κλασικών: “NESSUN DORMA”, 
“E LUCEVAN LE STELLE”, “UNA 
FURTIVA LAGRIMA”, ιταλικά 
και ναπολιτάνικα τραγούδια 
“O SOLE MIO”, “MAMMA”, 
καθώς και αποσπάσματα από 
τις οπερέτες “Η ΧΑΡΟΥΜΕΝΗ 
ΧΗΡΑ” και “ΣΙΛΒΑ”.
Περισσότερες πληροφορίες 
για το κονσέρτο θα ανακοι-
νωθούν αργότερα.

Ένα κονσέρτο υψηλών μουσικών προδιαγραφών στην Πάφο
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Το αγρινό (Ov/s orientalis ophion) είναι το 
μεγαλύτερο ζώο της άγριας κυπριακής 
πανίδας και βρίσκεται μόνο στο δάσος 

Πάφου. Αποτελεί το στολίδι του κυπριακού δά-
σους και το καμάρι των Κυπρίων. Είναι άρρηκτα 
συνδεδεμένο με την ιστορία του νησιού και τον 
κυπριακό πολιτισμό και απεικονίζεται σε μεγά-
λο αριθμό αγγείων και άλλων αρχαιολογικών 
ευρημάτων. Ακόμα και σήμερα, η μορφή του 
κοσμεί κυπριακά νομίσματα, ήταν το σήμα κα-
τατεθέν των Κυπριακών Αερογραμμών.

Προέλευση του αγρινού
Το αγρινό αποτελεί είδος αγριοπροβάτου, που 
προήλθε από το ασιατικό αγριοπρόβατο (Ov/s 
orientalis), το οποίο έχει τις ρίζες του στην ευ-
ρύτερη περιοχή της Εγγύς Ανατολής. Στην Κύ-
προ το είδος μεταφέρθηκε από τον άνθρωπο 
(σε άγρια ή ημιεξημερωμένη κατάσταση) του-
λάχιστον πριν από 8,000 χρόνια περίπου. Αυτό, 
τουλάχιστον, τεκμηριώνεται από ευρήματα 
ανασκαφών στο Νεολιθικό οικισμό της Χοιρο-
κοιτίας. 
Μορφολογική περιγραφή
Το αγρινό είναι είδος που παρουσιάζει έντονο 
φυλετικό και εποχικό διμορφισμό. Τα αρσενι-
κά φέρουν βαριά δρεπανοειδή κέρατα και εί-
ναι σαφώς μεγαλύτερα και πιο εντυπωσιακά 
ζώα από τα θηλυκά. Το βάρος τους φτάνει τα 35 
Kg και το ύψος τους το ένα μέτρο. Το τρίχωμα 
των αρσενικών κατά τη χειμερινή περίοδο είναι 
βαρύ, χρώματος καστανού με έντονες σκούρες 
αποχρώσεις στο μπροστινό μέρος του λαιμού, 
στον θώρακα και στη ράχη. Κατά τη θερινή περί-
οδο το τρίχωμά τους είναι αρκετά πιο ελαφρύ, 
ανοιχτότερου χρώματος, ενώ οι σκούρες απο-
χρώσεις είναι πολύ πιο άτονες ειδικά στη ράχη 
όπου τείνουν να εξαφανιστούν. Τα θηλυκά δεν 

φέρουν κέρατα και το χρώμα τους είναι σχε-
δόν ομοιόμορφο, ανοιχτό καστανό, το δε βάρος 
τους δεν ξεπερνά τα 25 Kg.

Διατροφή
Αν και η διατροφή του ποικίλλει κατά τις διά-
φορες εποχές του έτους, γενικά προτιμά να τρέ-
φεται με ποώδη παρά με δενδρώδη ή θαμνώδη 
βλάστηση καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους. Κατά 
τη θερινή περίοδο κινείται και τρέφεται, κυρίως, 
το απόγευμα μέχρι τις πρώτες πρωινές ώρες. 
Αντίθετα, το χειμώνα, κινείται και τρέφεται καθ’ 
όλη τη διάρκεια της ημέρας. Το καλοκαίρι, λόγω 
της έντονης ξηρασίας και της μείωσης της ποιό-
τητας και της ποσότητας της ποώδους βλάστη-
σης, τρέφεται συμπληρωματικά με βολβώδη 
φυτά, φύλλα και βλαστούς δέντρων και θάμνων 
και διάφορα φρούτα και καρπούς του δάσους. 
Την περίοδο αυτή πολλά ζώα αναγκάζονται να 
εξέλθουν από τα όρια του δάσους προς αναζή-
τηση τροφής με αποτέλεσμα να δημιουργού-
νται προβλήματα στις παραδασόβιες γεωργικές 
καλλιέργειες όπως αμπέλια, οπωρώνες και επο-
χιακές καλλιέργειες.

Αναπαραγωγική βιολογία
Το αγρινό χαρακτηρίζεται ως κοινωνικό είδος 
αφού συνηθίζει να συγκροτείται σε μικρότε-
ρες ή μεγαλύτερες ομάδες καθ’ όλη τη διάρκεια 
του έτους. Εκτός της περιόδου ζευγαρώματος οι 
ομάδες αυτές αποτελούνται, συνήθως, από άτο-
μα του ιδίου γένους. Η περίοδος ζευγαρώματος 
αρχίζει συνήθως από τις αρχές Οκτωβρίου και 
διαρκεί μέχρι τα τέλη Νοεμβρίου. Τότε, τα κυρί-
αρχα αρσενικά  έχουν ήδη εγκαταλείψει τις ομο-
γενείς αγέλες τους, για να σχηματίσουν αγέλες 
ή ομάδες με θηλυκά. Σε αρκετές περιπτώσεις, η 
κυριαρχία ενός αρσενικού και η συμμετοχή του 
στην αγέλη των θηλυκών για ζευγάρωμα προη-
γείται έντονων συγκρούσεων με άλλα αρσενικά. 
Οι συγκρούσεις γίνονται, συνήθως, μέσω βίαι-
ων κτυπημάτων των κεράτων, τα οποία ορισμέ-
νες φορές μπορεί να αποβούν μοιραία για τον 
έναν από τους δύο μονομάχους. Μετά την περί-
οδο του ζευγαρώματος τα αρσενικά που μετεί-
χαν στην αναπαραγωγή επιστρέφουν ξανά στις 
αγέλες των αρσενικών.
Τα θηλυκά γεννούν έπειτα από κυοφορία 5 μη-
νών, συνήθως ένα ή σπανιότερα δύο μικρά. Η 
γεννητική περίοδος εκτείνεται από τις αρχές 
Μαρτίου μέχρι τα τέλη Μαΐου, με τις περισσό-

τερες γεννήσεις να γίνονται κατά το πρώτο μισό 
του Απριλίου. Τα νεογέννητα αγρινά από τις 
πρώτες ώρες μετά τη γέννησή τους μπορούν να 
ακολουθήσουν τη μητέρα τους στο δάσος ενώ 
έπειτα από μερικές μέρες είναι τόσο ευκίνητα 
που μπορούν να αποφύγουν σχεδόν κάθε κίν-
δυνο που τα απειλεί. Τα νεαρά αρσενικά παρα-
μένουν με τη μητέρα τους για περισσότερο από 
ένα έτος, αντίθετα, τα θηλυκά μένουν με τη μη-
τέρα τους, συνήθως, για όλη τη ζωή τους.

Ιστορικό εξέλιξης του πληθυσμού
Όταν πριν από 8000 χρόνια το είδος έφτασε 
στο νησί, η αφθονία της βλάστησης, η απου-
σία ανταγωνιστών και ασθενειών και η πενιχρή 
παρουσία φυσικών εχθρών διαμόρφωναν ένα 
ιδανικό περιβάλλον για το αγρινό. Έτσι, το εί-
δος φαίνεται ότι κατέλαβε αρκετά εύκολα σχε-
δόν όλο το νησί. Η δραματικότερη μείωση, του 
πληθυσμού εκτιμάται ότι επήλθε με την εισα-
γωγή των πυροβόλων όπλων και ιδιαίτερα στα 
χρόνια της Τουρκοκρατίας και συνεχίστηκε μέ-
χρι και το 1939. Το 1878, χρονιά που η Κύπρος 
περιήλθε στη βρετανική κυριαρχία αναφέρεται 
σε έγγραφα που σώζονται στο Τμήμα Δασών ότι 
είχαν απομείνει μόνο 20 περίπου ζώα στο Τρό-
οδος και μερικά κοπάδια στο Δάσος Πάφου. Σή-
μερα, τα αγρινά εκτείνονται σε όλη την έκταση 
και τις παρυφές του Δάσους Πάφου, ενώ εδώ 
και μερικά χρόνια άρχισαν να επεκτείνονται 
προς το δυτικό μέρος του Δάσους Τροόδους. 
Σύμφωνα με πρόσφατες εκτιμήσεις του Ταμεί-
ου Θήρας, ο πληθυσμός του είδους ανέρχεται 
στις 3000 ζώα.

Προστασία και διαχείριση του αγρινού
Παρά το γεγονός ότι το είδος, σήμερα, δεν κιν-
δυνεύει άμεσα με αφανισμό, υπάρχουν αρκε-
τά προβλήματα και απειλές. Αρμόδιος φορέας 
για τη διαχείριση και προστασία του αγρινού 
είναι το Ταμείο Θήρας, που συνεργάζεται με 
την Αστυνομία για την πάταξη της λαθροθηρί-
ας και με το Τμήμα Δασών, που εμπλέκεται και 
στη διαχείριση αφού έχει την ευθύνη του κρα-
τικού δάσους που είναι ο κύριος βιότοπος του 
αγρινού. 

Πού μπορεί κάποιος να συναντήσει αγρινά;
Τα αγρινά αποτελούν πόλο έλξης για χιλιάδες 
επισκέπτες τόσο από την Κύπρο, όσο και από 
το εξωτερικό, οι οποίοι επισκέπτονται το Δάσος 
Πάφου για να τα θαυμάσουν. Είναι, όμως, ιδιαί-
τερα επιφυλακτικό ζώο και εκτός της περιόδου 
ζευγαρώματος δύσκολα προσεγγίζεται από τον 
άνθρωπο. Ο καλύτερος χρόνος αναζήτησής τους 
κατά την καλοκαιρινή περίοδο είναι οι πρωινές 
και οι απογευματινές ώρες, αφού τις θερμές 
ώρες καταφεύγουν για ηρεμία και ξεκούραση 
σε σκιερές και απόμερες ρεματιές και χαράδρες 
του δάσους. Το χειμώνα μπορούμε να τα εντο-
πίσουμε πιο εύκολα αφού τότε κινούνται κατά 
τη διάρκεια όλης της μέρας και προτιμούν τα ξέ-
φωτα του δάσους, όπου μπορούμε να τα παρα-
τηρήσουμε ευκολότερα. Για τους άτυχους, τους 
ανυπόμονους και γι’ αυτούς που δε θέλουν να 
προσπαθήσουν και πολύ, υπάρχει περιφραγμέ-
νος χώρος με αγρινά σε μικρή απόσταση από 
το Δασικό Σταθμό του Σταυρού της Ψώκας, την 
καρδιά του Δάσους Πάφου.

Το αγρινό της Κύπρου 
Το στολίδι του δάσους της Πάφου

Πώς έφτασε στην Κύπρο, πώς σώθηκε από τον αφανισμό και πού μπορούμε να το δούμε…

Τα αγρινά αποτελούν πόλο 
έλξης για χιλιάδες επισκέπτες 
τόσο από την Κύπρο, όσο και 
από το εξωτερικό, οι οποίοι 
επισκέπτονται το Δάσος Πάφου 
για να τα θαυμάσουν. 
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ο Γιώργος Σέρτης αναχώρησε. Και τώρα 
όλα όσα λέμε όσοι τον ζήσαμε κινού-
νται γύρω από ένα θεμελιώδες υπαρ-

ξιακό ερώτημα. Τι είναι άραγε ο 
άνθρωπος και άρα η μνήμη του; 
Πως συγκροτούνται τα τεκμήρια 
της καταγραφής του στη συλλο-
γική συνείδηση;
Το βασικό τεκμήριο στην περί-

πτωση του Γιώργου Σέρτη είναι η εναγώνια 
και γι’ αυτό η ουσιαστική του σχέση με τους 
άλλους. Με τους στενά δικούς του ανθρώ-
πους, τα μέλη της οικογένειας του. Με τους 
φίλους – συντρόφους και τους μαθητές του. 
Με τους πολλούς που συγκροτούσαν τον δη-
μόσιο χώρο του. Με τον κόσμο και την ιστο-
ρία, με την Κύπρο, την Ελλάδα και ειδικότερα 
την Θεσσαλονίκη. Με την ελληνική φιλολογία, 
με το χρονογράφημα και την έννοια της πο-
λιτικής.
Ο λόγος του ήταν και παραμένει πλέον πάντα 
μέσα από τα γραπτά του θεσμικός και ταυτό-
χρονα ανατρεπτικός.
- Παρεμβατικός αλλά όχι συγκυριακός.
- Αντικειμενικός αλλά όχι ουδέτερος.
- Πολιτικός αλλά όχι κομματικός, σκόπιμος και 
υστερόβουλος.
- Διδακτικός αλλά όχι επιδεικτικός.

- Απόλυτα επεξεργασμένος και καταφανώς 
αυθόρμητος.
Αυτή η ανεπανάληπτη ισορροπία και σύνθεση 
στα χρονογραφήματα, τις προσωπικές του συ-
νομιλίες, τα μαθήματα, ήταν μια πνευματικά 
και ηθικά αυθεντική πράξη.
Όσοι συγκροτούσαν τον δημόσιο χώρο του, 
μπορούσαν με την ίδια ευκολία να αντιλη-
φθούν και να νοιώσουν ότι είχαν απέναντι 
τους ένα σπάνιο άνθρωπο. Χαρισματικό και 
ευαίσθητο. Επιγραμματικό και τεκμηριωμένο. 
Βαθιά ριζωμένο στις αρχές και τις αξίες της ελ-
ληνικής παράδοσης και ταυτόχρονα απόλυτα 
αντισυμβατικό.
Επιεική αλλά και αμείλικτο και ασυμβίβαστο 
σε θέματα αρχών και διαφύλαξης της ακεραι-
ότητας της πατρίδας.
Ένα άνθρωπο που δεν έβαλε ποτέ τα μεγάλα 
του προσόντα «στον τόκο» αλλά εξετέθη σε 
κινδύνους στο όνομα των πεποιθήσεων και 
των αισθημάτων του. Με διώξεις και ταλαι-
πωρίες του ιδίου και μελών της οικογένειας 
του. Μέσα από τα γραπτά του, τα χρονογρα-
φήματα του μπήκε οριστικά και αμετάκλητα 
στο μυαλό και τη ψυχή πολλών ανθρώπων.
Δεν νοείται αντικατοχικός αγώνας χωρίς ανα-
φορά στη δική του καθοριστική συμβολή και 
τα πύρινα του κείμενα.
Δεν είναι δυνατή η περιγραφή του Ελληνικού 
Σχολείου που οραματιζόταν, χωρίς τη δική του 
συμβολή. Δεν απεικονίζεται πια η έννοια του 

διανοουμένου και ενεργού πολίτη, χωρίς τη 
δική του μορφή.
Ούτε υπάρχει πλέον μοντέλο γνήσιας μαθη-
σιακής σχέσης, χωρίς τη δική του ανεξάντλη-
τη αφοσίωση και αγάπη απέναντι στους μα-
θητές του.
Κυρίως όμως, δεν μπορεί να περιγραφεί η έν-
νοια της εθνικής και δημόσιας αξιοπρέπειας, 
χωρίς τη δική του αντοχή απέναντι στις μικρό-
τητες και τις λιποψυχίες. Μαστιγωτικός απέ-
ναντι στους δήθεν προοδευτικούς που επικα-
λύπτουν με ευφάνταστα ιδεολογήματα την 
υποχώρηση και την παράδοση.
Ο Γιώργος Σέρτης είναι πλέον ασφαλής. Η φυ-
σική του σιωπή θα αναδεικνύει διαρκώς το 
μέγεθος της προσωπικότητας του, το εύρος 
των αισθημάτων του και το ανεξάντλητο πε-
ρίσσευμα της διάνοιας και της ψυχής του. Τυ-
χεροί όσοι τον έζησαν από κοντά ως φίλοι, σύ-
ντροφοι, μαθητές.
Γι’ αυτό του οφείλονται ευχαριστίες αλλά και 
απολογία και συγγνώμη γιατί ακόμα και τώρα 
μας διαφεύγει όλο του το μέγεθος.

Γιώργος Σέρτης – Εις αποχαιρετισμόν
Του Γιαννάκη Λ.Ομήρου
Πρώην Προέδρου της Βουλής των Αντιπροσώπων

Επιθυμώ να εκφράσω τα 
συγχαρητήρια μου στην 

Ομάδα Αναλυτικού Προγράμ-
ματος Λογικής - Φιλοσοφίας 
της Διεύθυνσης Μέσης Γενικής 
Εκπαίδευσης του ΥΠΑΝ η οποία 
σε συνεργασία με το Παιδαγω-
γικό Ινστιτούτο Κύπρου και την 
Ιερά Αρχιεπισκοπή, διοργάνω-
σε την Ημερίδα φιλοσοφίας με 
θέμα «Η κρίση των αξιών στον 
σύγχρονο κόσμο και η απάντη-
ση του Στωικισμού» που πραγ-
ματοποιήθηκε την Πέμπτη 25 
Ιανουαρίου 2024 στην Αίθου-
σα Εκδηλώσεων του Ιδρύματος 
Αρχιεπισκόπου Μακαρίου Γ. 
Όπως ορθώς υποδεικνύει και ο 
τίτλος της ανακοίνωσης, η διέ-
ξοδος από την κρίση των αξιών 
προσδιορίζεται από την πυξίδα 
του Στωικισμού.
Η ανακοίνωση στον τύπο ανα-
φέρει: «Η εν λόγω Ομάδα πα-
ραμένει επιφορτισμένη με την 
προσπάθεια προώθησης και 
ενίσχυσης του μαθήματος της 
Φιλοσοφίας στη Μέση Εκπαί-
δευση,… και αφορμάται από 
την αυξημένη ανάγκη για καλ-
λιέργεια της κριτικής σκέψης 
των μαθητών/τριών μας και τη 
βελτίωση της αυθεντικής μά-
θησης, δηλαδή της μάθησης 
που επιτυγχάνει τη μετουσίω-

ση της γνώσης σε δεξιότητα.»
Τα πιο πάνω τα έχω συμπερι-
λάβει και στα τρία μέχρι στιγ-
μής δημοσιευμένα βιβλία μου 
όπως και σε άρθρα μου στον 
τύπο. Στα βιβλία μου επίσης 
αναφέρω ότι τα σοφά διδάγ-
ματα του στωικισμού περιέχο-
νται και στις διδασκαλίες του 
Ιησού Χριστού και των Πατέ-
ρων τις Εκκλησίας. Σημειώνω 
επίσης ότι το πρώτο δίγλωσ-
σο βιβλίου μου με τίτλο “Make 
a Mountain out of a Molehill” 
– “Κάμνεις τον Ψύλλον Κάμη-
λον” (Amazon, 2018), εγκρίθη-
κε και συμπεριλήφθηκε στον 
κατάλογο των προτεινόμενων 
βιβλίων για τον εμπλουτισμό 
των σχολικών βιβλιοθηκών και 
αξιοποίησή του από καθηγητές 
και μαθητές.
Με την δημοσίευση και του 
τρίτου δίγλωσσου βιβλίου μου 
έχει συμπληρωθεί η πρώτη τρι-
λογία βιβλίων μου, στην οποία 
έδωσα το τίτλο «H Αρκαδική 
Τριλογία της Κύπρου». Τα τρία 
βιβλία ανήκουν στο λογοτεχνι-
κό είδος (literary genre) «νου-
βέλα» –  συναρπαστικές ιστο-
ρίες με πολλαπλά ηθικά και 
γνωστικά διδάγματα. Και στα 
τρία βιβλία τουλάχιστον ένας 
χαρακτήρας είναι προικισμέ-

νος με το χάρισμα του στωικι-
σμού. 
Για την απαξίωση τον αξιών 
έχουν δημοσιευτεί πολλά (και 
από τον υποφαινόμενο), ενώ 
για τον Στωικισμό πολύ λίγα. Γι’ 
αυτό στο παρόν άρθρο θα ανα-
φέρω μερικά πράγματα για τη 
σημασία του Στωικισμού όπως 
εγώ την αντιλαμβάνομαι.  Στωι-
κισμός είναι φιλοσοφική σχολή 
η οποία ιδρύθηκε στην Αθήνα 
τον 3ον αιώνα π.Χ. από τον συ-
μπατριώτη μας Ζήνωνα Κιτιέα, 
δηλαδή γεννημένος στο Κίτιο, 
που είναι η σημερινή Λάρνακα.  
Η θεμελιώδης αρχή του Στωικι-
σμού περιέχεται στη ρήση του 
Ζήνωνα «το κατά φύσιν ζην, 
τουτέστιν το κατά αρετήν ζην». 
Οι υπόλοιπες διδασκαλίες του 
Ζήνωνα προτείνουν πώς να πε-
τύχουμε να εναρμονίσουμε 
στον μέγιστο δυνατό βαθμό τη 
ζωή μέσα στη φύση και τη κοι-
νωνία.  Κατά τον Στωικισμό, η 
σωφροσύνη και η λογική πρέ-
πει να είναι η πυξίδα που να 
μας καθοδηγεί ποιαν πορεία 
στη ζωή μας να πάρουμε/ ακο-
λουθήσουμε.  
Μια άλλη βασική έννοια του 
στωικισμού είναι ο αυτοέλεγ-
χος. Υπάρχουν δύο κατηγο-
ρίες γεγονότων που συμβαί-

νουν στη ζωή μας, (α) εκείνα 
που μπορούμε να ελέγξουμε 
ή και να προλάβουμε/ αποφύ-
γουμε, και (β) εκείνα που είναι 
αδύνατο να ελέγξουμε. Ωστό-
σο, μπορούμε να αντιδράσου-
με στα αναπόφευκτα γεγονό-
τα (α) είτε με καταστροφικό (β) 
είτε με εποικοδομητικό τρό-
πο. Με τον αυτοέλεγχο λοιπόν 
αποφεύγονται τα καταστροφι-
κά συναισθήματα όπως θυμός/ 
οργή/ μίσος/ …  
Όλος ο κόσμος γνωρίζει ότι τα 
εμπόδια, οι αναποδιές και οι 
δυστυχίες κάποτε αναπόφευ-
κτα θα συμβούν, ωστόσο μόνο 
οι Στωικοί είναι επαρκώς εφο-
διασμένοι πνευματικά και συ-
νεπώς προετοιμασμένοι να τα 
αντιμετωπίσουν αποτελεσμα-
τικά. Με αυτές τις διαδικασί-
ες οδηγούν στον τελικό στό-
χο του Στωικισμού που είναι 
η εσωτερική γαλήνη/ ευτυχία/ 
ευδαιμονία/ … Φυσικά ο Στω-
ικισμός, για το καλό της κοινω-
νίας αγκαλιάζει τις παγκόσμι-
ες ηθικές αξίες και εγκωμιάζει 
τις εσωτερικές ψυχικές αρετές. 
Εξάλλου ποια είναι η αξία της 
ζωής χωρίς αξίες;

Περί Στωικισμού

Η παραγωγή καθαρών τεχνολογιών 
στην Ευρωπαϊκή Ένωση

 

Η πρόσφατη προσωρινή συμφωνία μεταξύ Ευρωπα-
ϊκού Συμβουλίου και Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου 

όσον αφορά στον Κανονισμό για τη Βιομη-
χανία των Μηδενικών Καθαρών Εκπομπών 
(Net…) αποτελεί ένα σημαντικό βήμα προς 
την ύπαρξη λιγότερων απαιτητικών όρων 
για επενδύσεις σε πράσινες τεχνολογίες, 
απλουστευμένες διαδικασίες αδειοδότη-

σης και στήριξης στρατηγικών έργων. Η συμφωνία προ-
βλέπει τον καταρτισμό ενιαίου καταλόγου τεχνολογιών 
μηδενικών καθαρών εκπομπών, με κριτήρια, ως ορίζε-
ται, για την επιλογή στρατηγικών έργων στις τεχνολογίες 
που θα συμβάλουν περισσότερο στην απαλλαγή από τις 
ανθρακούχες εκπομπές. Ο εν λόγω Κανονισμός αποτελεί 
μέρος της ευρύτερης προσπάθειας για την δημιουργία 
ενός νέου οικοσυστήματος στη βάση της πράσινης μετά-
βασης της Ευρωπαϊκής Ένωσης.
Οι στόχοι του Κανονισμού για τη βιομηχανία των μηδε-
νικών καθαρών εκπομπών περιλαμβάνουν, μεταξύ άλ-
λων, την προώθηση των επενδύσεων, την δημιουργία 
απλού  νομικού πλαισίου για τις βιομηχανίες μηδενι-
κών καθαρών εκπομπών με έδρα την Ευρωπαϊκή Ένω-
ση, την κάλυψη του 40% των εγχώριων αναγκών στην 
Ένωση με καθαρές τεχνολογίες εγχώριας παραγωγής ως 
το 2030 στη βάση του πλαισίου για τη μείωση των καθα-
ρών εκπομπών αερίου του θερμοκηπίου κατά τουλάχι-
στον 55% έως το 2030 (Fit-for-55) και μηδενικές καθαρές 
εκπομπές μέχρι το 2050. Ως παραδείγματα στρατηγικών 
τεχνολογιών μηδενικών καθαρών εκπομπών αναφέρο-
νται η ηλιακή φωτοβολταϊκή και ηλιοθερμική, η χερσαία 
αιολική ενέργεια και οι υπεράκτιες ανανεώσιμες πηγές, 
οι συσσωρευτές καθαρής ενέργειας, οι αντλίες θερμό-
τητας, το ανανεώσιμο υδρογόνο, το βιομεθάνιο και βι-
οαέριο, η δέσμευση και αποθήκευση CO2 (CCS) και οι 
τεχνολογίες δικτύου.
Το πιο πάνω ενεργειακό μείγμα μπορεί να οδηγήσει σε 
αύξηση του Ακαθάριστου Εγχώριου Προϊόντος των Κρα-
τών – Μελών της Ευρωπαϊκής Ένωσης και την δημιουργία 
εκατοντάδων χιλιάδων νέων θέσεων εργασίας. Ειδικότε-
ρα, η φωτοβολταϊκή ενέργεια που παράγεται θα πρέπει 
να αυξηθεί σε 600 GW ως το 2030, η αιολική από 204 
GW το 2022 σε πάνω από 500 GW το 2030, το ανανεώ-
σιμο υδρογόνο θα μπορούσε να αντιπροσωπεύει το 20% 
του ενεργειακού μείγματος της Ευρώπης, με το 20 – 50% 
αυτού να αφορά τη ζήτηση ενέργειας στις μεταφορές και 
το 5 – 20% στη βιομηχανία και το βιομεθάνιο και βιοαέ-
ριο θα πρέπει να φτάσει σε παραγωγή τα 35 δις. κυβικά 
μέτρα τον χρόνο μέχρι το 2030. Οι στόχοι όσον αφορά 
την δέσμευση διοξειδίου του άνθρακα μέχρι το 2030 πε-
ριλαμβάνουν την ετήσια ικανότητα έγχυσης τουλάχιστον 
50 εκατ. τόνων CO2 στους τόπους αποθήκευσης που βρί-
σκονται στην Ευρωπαϊκή Ένωση, στις Αποκλειστικές Οι-
κονομικές Ζώνες της ή στην υφαλοκρηπίδα της. 
Οι πιο πάνω στόχοι θα επιτευχθούν μέσω του σχετικού 
Κανονισμού που δημιουργεί ένα νέο πλαίσιο ταχύτερων 
διαδικασιών αδειοδότησης για την κατασκευή, επέκτα-
ση, αλλαγή και λειτουργία έργων παραγωγής μηδενικών 
καθαρών εκπομπών με υποστήριξη από υπηρεσία μονο-
θυριδικής εξυπηρέτησης, απλοποίηση του νομικού πλαι-
σίου για τις βιομηχανίες μηδενικών καθαρών εκπομπών, 
την προώθηση της καινοτομίας, την πρόσβαση στις αγο-
ρές με την τόνωση της καταναλωτικής ζήτησης και των 
δημοσίων συμβάσεων, την βελτίωση των δεξιοτήτων 
μέσω της ανάπτυξης του ειδικευμένου εργατικού δυ-
ναμικού και των ποιοτικών θέσεων εργασίας που απαι-
τούνται για τη βιομηχανία των μηδενικών καθαρών εκ-
πομπών στην Ευρώπη και την ανάπτυξη της πλατφόρμας 
Net-Zero Europe, ως μηχανισμού συντονισμού για συζη-
τήσεις, ανταλλαγή πληροφοριών και βέλτιστων πρακτι-
κών για θέματα που σχετίζονται με τον Κανονισμό.  

Του Δρα Αντώνη Στ. Στυλιανού

 Λύσανδρος Λυσάνδρου
* Συγγραφέας νουβελών με περιεχόμενο 

το αρκαδικό περιβάλλον της Κυπριακής υπαίθρου
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Το 1 γεύμα για απώλεια βάρους
Τι να προσέξετε κατά την προετοιμασία του

Τ ο Κέντρο Ενηλίκων Χλώρακας, δίνει τη 
δυνατότητα στους ενήλικες να εξυπη-
ρετούνται κατά τη διάρκεια της ημέ-

ρας και να απολαμβάνουν δωρεάν υπηρε-
σίες που τους επιτρέπουν να παραμένουν 
ενεργά μέλη της κοινότητας.
Το κέντρο επανδρώνεται από έμπειρο και 
προσοντούχο προσωπικό, το οποίο εργά-
ζεται με υπευθυνότητα, συνέπεια και ευαι-
σθησία.
Το κτίριο διαθέτει άνετους χώρους όπως, 
γραφείο, κουζίνα, ιατρείο / φυσικοθεραπευ-
τήριο, τραπεζαρία, μεγάλη αίθουσα όπου 
πραγματοποιούνται οι διάφορες εκδηλώ-
σεις, διαλέξεις και δραστηριότητες, μεγάλο 
εξωτερικό χώρο. 
Το κέντρο καλύπτει ένα ευρύ φάσμα ανα-
γκών των ηλικιωμένων της περιοχής. 
Προσφέρει φροντίδα, ποιοτική ψυχαγωγία, 
ευκαιρίες δραστηριοποίησης με σκοπό να 
συμβάλει στην κοινωνικοποίηση τους, παρέ-
χοντας τους την ευκαιρία να βρίσκονται σε 
ένα ασφαλές και υγιές περιβάλλον, ειδικά 
διαμορφωμένο για τις ανάγκες τους.
Την Δευτέρα, 29 Ιανουαρίου, το διοικητικό 
συμβούλιο του κέντρου παρέθεσε μια μικρή 
δεξίωση στα μέλη του, με ζεστό κρασί, ροφή-
ματα και διάφορα εδέσματα.
Το Κέντρο Ενηλίκων Χλώρακας άρχισε να λει-
τουργεί τον Ιούνιο του 2022.
Ωράριο λειτουργίας: 08:00 π.μ. - 2:00 μ.μ. 
(Δευτέρα - Παρασκευή)

Το ωράριο είναι ευέλικτο και προσαρμόζεται 
ανάλογα με τις ανάγκες και τις εκδηλώσεις 
του κέντρου.
Το Κέντρο Ενηλίκων είναι έργο του Συμβουλί-
ου Κοινοτικού Εθελοντισμού Χλώρακας. 

Υπηρεσίες και Πρόγραμμα 
Ημερήσιας Φροντίδας
• Παροχή προγεύματος 
(Σνακ, Ροφήματα).
• Παροχή μεσημεριανού γεύματος σε χαμη-
λή τιμή κόστους, (με ποικιλία από φαγητό, με 
βάση εβδομαδιαίο πρόγραμμα, (όπου υπάρ-
χει ανάγκη το γεύμα  διανέμεται στο σπίτι).
• Ιατρική φροντίδα. Παροχή πρωτοβάθμιας 
ιατρικής φροντίδας μια φορά την εβδομά-
δα.
• Παροχή υπηρεσιών φυσικοθεραπείας. Οι 
υπηρεσίες αυτές εστιάζουν στην ανακούφι-
ση ατόμων που πάσχουν από παθήσεις του 
μυϊκού και σκελετικού συστήματος.
• Παροχή Ψυχολογικής στήριξης και συμβου-
λευτικής (ατομικά και ομαδικά). Σε συνεργα-
σία με το Πανεπιστήμιο Νεάπολις.
• Επιμορφωτικά και Προληπτικά προγράμ-
ματα, Βιωματικά εργαστήρια. Πραγματοποι-
ούνται διαλέξεις με ποικιλία θεμάτων, από 
ιατρούς, Θεολόγους, ψυχολόγους, διατροφο-
λόγους κ.τ.λ.
• Προγράμματα απασχόλησης. Χειροτεχνία, 
γυμναστική, χορός, χορωδία, μαγειρική, ζα-
χαροπλαστική.

• Ψυχαγωγικά προγράμματα. 
Διοργανώνονται εκδρομές σε διάφορα μέρη 
της Κύπρου. 
Πραγματοποιούνται επίσης αξιόλογες καλλι-
τεχνικές εκδηλώσεις με τη συμμετοχή μου-
σικοχορευτικών συγκροτημάτων και ανταλ-
λαγές επισκέψεων με άλλα Κέντρα Ενηλίκων 
κ.τ.λ.

Διοικητικό Συμβούλιο
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Κ.Ε. απαρτίζε-
ται από εκλεγμένα μέλη καισυγκεκριμένα:
Πρόεδρος: Λάκης Χριστοδούλου 
Αντιπρόεδρος: Παναγιώτης Κουρίδης 
Γραμματέας: Πάτρα Τσαβέλλα 
Ταμίας: Βάσος Θεοδώρου 
Βοηθός Γραμματέας: Ελένη Πιστόλα 
Μέλη: Χαράλαμπος Χαραλάμπους, Αναστα-
σία Ιωάννου, Χαράλαμπος Ιωάννου και  Θέ-
κλα Μαυρέσιη.

Μ ερικές απαλές πινελιές ρουζ είναι απαραίτητες 
για να ζωντανέψουν και να φρεσκάρουν το πρό-

σωπό μας το πρωί αλλά και το βράδυ.
Μπορεί να φαίνεται «αθώο» αλλά στην πραγματικό-
τητα είναι ένα βήμα που μπορεί να επηρεάσει καθο-
ριστικά το μακιγιάζ και χρειάζεται προσοχή τόσο όσον 
αφορά την απόχρωση όσο και την εφαρμογή του.
Σίγουρα θα θυμάστε τα πορτοκαλί και ροδακινί ρουζ 
που ήταν στη μόδα στα 00s, αλλά, παρόλο που η μόδα 
έχει επαναφέρει φέτος τα ντυσίματα της δεκαετίας, το 
μακιγιάζ δεν επηρεάζεται στον ίδιο βαθμό.
Αντίθετα, η μεγαλύτερη τάση στο ρουζ τα τελευταία 
χρόνια είναι το φυσικό χρώμα, σαν να περπατήσατε 
γρήγορα για μερικά τετράγωνα ή να κάνατε λίγο τζό-
γκινγκ στον διάδρομο.
Τώρα, ένα νεό trend θέλει τα blush sticks να γίνονται 
απαραίτητα για το μακιγιάζ: στικ με κρεμώδες ρουζ 
που μπορεί να εφαρμοστεί στα μάγουλα, στα χείλη 
αλλά και σαν σκιά.
Πάντως, όποιο προϊόν και αν προτιμήσετε, θα πρέπει 
να δώσετε ιδιαίτερη προσοχή στην τοποθέτηση του 
ρουζ ώστε να αναδείξει τα χαρακτηριστικά του προ-
σώπου σας.

Πώς να εφαρμόσετε το ρουζ
Για παράδειγμα, αν εφαρμόσετε το ρουζ οριζόντια, 
σχηματίζοντας δύο κάθετες γραμμές προς τη μύτη θα 
κοντύνετε το πρόσωπό σας (κόλπο ιδανικό για μακριά 
πρόσωπα).
Αντίθετα, αν εφαρμόσετε το ρουζ κάθετα, σχηματίζο-
ντας δύο γραμμές παράλληλες στη μύτη σας, το πρό-
σωπο θα μοιάζει ελαφρώς πιο μακρύ και λεπτό.
Φυσικά το πιο συνηθισμένο είναι να εφαρμόσετε το 
ρουζ στις γωνίες του προσώπου, αλλά αξίζει να δοκι-
μάσετε και κάτι διαφορετικό ώστε να δείτε αν κολα-
κεύει περισσότερο το πρόσωπό σας.

Το απλό τρικ στο μακιγιάζ
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels ζητεί για εργοδότηση 
για τις ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):

Barman

Waiter

Προσόντα:

•Δίπλωμα τριτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συναφή κλάδο                                                                        

θα θεωρηθεί επιπρόσθετο προσόν.                                                                                          

•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής.                                                                                                                                    

•3 χρόνια προηγούμενη εμπειρία σε 4 ή 5 αστέρων ξενοδοχείο. 

Προσφέρεται: 

Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                                                              

Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας 

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην 

κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com

Constantinou Bros Hotels

Human resources department

Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος

www.cbh-cyprus.com

ΤΗΛ: 26 964898, ΦΑΞ: 26 964503

Η εταιρία Constantinou Bros Hotels στην Πάφο, Κύπρο, ζητεί να προσλάβει

ΥΠΕΥΘΥΝΟ/ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΗ ΑΓΡΟΚΤΗΜΑΤΟΣ

Περιγραφή Εργασίας: 
• Υπεύθυνος για την ομαλή λειτουργία του αγροκτήματος
• Το άτομο θα πρέπει να γνωρίζει πώς να χειρίζεται γεωργικά μηχανήματα: 
μηχανήματα άρδευσης νερού / ελκυστήρες και άλλες γεωργικές μηχανές.
• Προγραμματισμός φυτεύσεων, λιπάνσεων, ψεκασμών, κλπ.
• Καθοδήγηση, εκπαίδευση και αξιολόγηση των εργατών, για τον καλύτερο 
τρόπο διατήρησης των φυτών και δέντρων.
• Διασφάλιση περιβαλλοντικής πολιτικής.

   Απαιτούμενα Προσόντα Υποψηφίων:

• Πανεπιστημιακό δίπλωμα ή τίτλος ή ισότιμο προσόν στην Γεωπονία.

    Η Εταιρία Προσφέρει

• Πακέτο απολαβών αναλόγως προσόντων και εμπειρίας
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:
e-mail: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human Resources Department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels στην Πάφο, Κύπρο, ζητεί να προσλάβει 
προσωπικό για τη στελέχωση των ξενοδοχειακών της μονάδων

Καμαριέρες / Room Maids
Περιγραφή Εργασίας
• Αλλαγή κλινοσκεπασμάτων και στρώσιμο κρεβατιών
• Αντικατάσταση χρησιμοποιημένων πετσετών
• Σκούπισμα και σφουγγάρισμα δαπέδων
• Καθαρισμός χαλιών με ηλεκτρική σκούπα
• Ξεσκόνισμα επίπλων
• Καθαρισμός κοινόχρηστων χώρων, 

Απαραίτητα Προσόντα Υποψηφίων
• Δυνατότητα εργασίας σε βάρδιες, 
• Ευχάριστη προσωπικότητα 
• Πνεύμα συνεργασίας και ομαδικότητας
• Βασική γνώση της Αγγλικής γλώσσας 
• Πολίτης Ε.Ε ή κάτοχος άδειας εργασίας Ε.Ε

Η Εταιρία Προσφέρει
• Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρείας
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης
• Διαμονή και ημιδιατροφή
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση: 

Constantinou Bros Hotels
Human Resources Department
Τ.Θ. 60182, Τ.Τ. 8101, Πάφος, Κύπρος
Email: hrcbh@cbh-cyprus.com
Τηλ.: 26-964500 
Mobile: 97-871460
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρία Constantinou Bros Hotels στην Πάφο, Κύπρο ζητεί να προσλάβει
προσωπικό για τη στελέχωση των ξενοδοχειακών της μονάδων 

ΒΟΗΘΟ ΑΡΧΙΜΗΧΑΝΙΚΟ
Περιγραφή Εργασίας: 

•	 Οργάνωση,	επίβλεψη	και	διοίκηση	της	από	μέρα	σε	μέρα	λειτουργίας	του	τμήματος	συ-
ντήρησης	 του	 ξενοδοχείου,	 προληπτικών	 συντηρήσεων,	 επιδιόρθωσης	 βλαβών,	 σωστής	
λειτουργίας	των	μηχανοστασίων	και	λεβητοστασίων	του	ξενοδοχείου,	και	ότι	άλλων	εργα-
σιών	έχουν	να	κάνουν	με	μηχανολογικές	και	ηλεκτρολογικές	εγκαταστάσεις.

Προσόντα:

•	 Πανεπιστημιακό	δίπλωμα,	μηχανολόγου	μηχανικού	ή	ηλεκτρολόγου	μηχανικού.
•	 Γνώση	Ελληνικής	και	Αγγλικής.
•	 Τριετή	εμπειρία	σε	παρόμοια	θέση	σε	ξενοδοχείο.
•	 Πολίτης	Ε.Ε	ή	κάτοχος	άδειας	εργασίας	Ε.Ε

Η Εταιρεία Προσφέρει

•	 Πλήρη	εκπαίδευση	σε	όλα	τα	πρωτόκολλα	υπηρεσιών	της	εταιρίας
•	 Ευχάριστο	εργασιακό	περιβάλλον
•	 Ευκαιρίες	συνεχούς	επαγγελματικής	ανέλιξης
•	 Δυνατότητα	μακροχρόνιας	απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:

  Constantinou Bros Hotels

Human	Resources	Department
Τ.Θ.	60182,	Τ.Τ.	8101,	Πάφος,	Κύπρος
Email:	hr@cbh-cyprus.com
Τηλ.:			+357	26-964500	
Mobile+357	97871460
www.cbh-cyprus.com
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Για διαγωνίσματα 10 ευρώ την ώρα. 
ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ 

σε όλες τις γλώσσες 
και η επιμέλεια και ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

όλων των ειδών σε όλα τα θέματα από έμπειρο προσωπικό. 
`Για πληροφορίες 99567680 & 99571542

ΠΑΡΑΔΙΔΟΝΤΑΙ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ 
ΚΑΙ ΦΥΣΙΚΗ 

70 Χρόνια ΑΠΟΠ
Διοργάνωση Επετειακής Εκδήλωσης 70 χρόνων Δράσης και Προσφοράς του Αθλητικού 

Πολιτιστικού Όμιλου Πάφου (ΑΠΟΠ)

Τo Διοικητικό Συμβούλιο του  Αθλητικού Πολιτιστικού Όμιλου Πάφου (ΑΠΟΠ), επιθυμεί 
να σας ενημερώσει για την επετειακή εκδήλωση με αφορμή τη συμπλήρωση 70 χρόνων 

Δράσης και Προσφοράς στα αθλητικά και πολιτιστικά δρώμενα της Πάφου. 

Η εκδήλωση, η οποία θα πραγματοποιηθεί στο Μαρκίδειο Θέατρο Πάφου, 
την Τετάρτη 21 Φεβρουαρίου 2024, στις 18:30, 

 τελεί υπό την αιγίδα του Εξοχότατου Προέδρου της Κυπριακής Δημοκρατίας 
κ. Νίκου Χριστοδουλίδη, ο οποίος θα τιμήσει την εκδήλωση με την παρουσία του

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ 
Πωλούνται δύο συνεχόμενα τεμάχια 

στην περιοχή Αναβαργός. 

Για πληροφορίες στο τηλ: 99603363

Το Διεθνές Φεστιβάλ Ταινιών Μικρού 
Μήκους Κύπρου, το οποίο αποτελεί ετήσιο 
θεσμό του Υφυπουργείου Πολιτισμού και 
συνδιοργανώνεται με το Θέατρο Ριάλτο, 
δίνει για πρώτη φορά ραντεβού στο 
σινεφίλ κοινό της Πάφου, προβάλλοντας 
τις βραβευμένες ταινίες μικρού μήκους 
του 13ου ISFFC σε συνεργασία με τη Στέγη 
Γραμμάτων και Τεχνών Πάφου.
Ο Πολυχώρος Αττικόν θα φιλοξενήσει το 
Σάββατο 17 Φεβρουαρίου 2024, στις 19.30, 
με ελεύθερη είσοδο, τις ταινίες μικρού 
μήκους που βραβεύθηκαν στο εθνικό και 
διεθνές διαγωνιστικό του ISFFC κατά τη 
13η έκδοσή του που πραγματοποιήθηκε 
τον περασμένο Οκτώβριο. 
Την όλη εκδήλωση θα χαιρετήσει ο 
Πρόεδρος του ΔΣ  της Στέγης Γραμμάτων 
και Τεχνών Πάφου, Δρ Στέλιος Σοφόκλη.
Στην εκδήλωση θα παραστεί και θα 
χαιρετήσει ο καλλιτεχνικός διευθυντής του 
Θεάτρου Ριάλτο, κος Ιωακείμ Μυλωνάς.

Η εκδήλωση τελεί υπό την αιγίδα του Δήμου 
Πάφου,  και θα χαιρετήσει ο Δήμαρχος 
Πάφου, κος Φαίδωνας Φαίδωνος

Πρόγραμμα προβολών:  
Από το διεθνές διαγωνιστικό τμήμα θα 
προβληθούν οι ταινίες : 
Daydreaming so vividly about our Spanish 
Holidays 
Christian Aviles
24’, 2022, Ισπανία
(Πρώτο Βραβείο Καλύτερης Ταινίας Μικρού 
Μήκους) 

Marungka Tjalatjunu / Dipped in Black 
Matthew Thorne & Derik Lynch 
25’, 2023, Αυστραλία 
(Βραβείο Καλύτερης Σκηνοθεσίας & 
Δεύτερο Βραβείο Καλύτερης Ταινίας 
Μικρού Μήκους)
 
Suddenly TV 

Roopa Gogineni 
19’, 2022, Σουδάν & Κατάρ 
(Βραβείο Καλύτερου Ντοκιμαντέρ)
 
Από το εθνικό διαγωνιστικό τμήμα θα 
προβληθούν οι ταινίες :

The Tornado Outside
Μαρία Τομάζου
8’, 2023, Ηνωμένο Βασίλειο
(Πρώτο Βραβείο Καλύτερης Κυπριακής 
Ταινίας)
 
Acceptance
Mark Kassinos
9’, 2023, Κύπρος
(Δεύτερο Βραβείο Καλύτερης Κυπριακής 
Ταινίας) 
Buffer Zone
Σάββας Σταύρου
16’, 2023, Κύπρος
(Βραβείο Καλύτερης Σκηνοθεσίας Ντίνου 

Κατσουρίδη & Βραβείο Καλύτερης 
Ερμηνείας) 
Pillars
Ανδρέας Δημητρίου
15’, 2023, Κύπρος
(Βραβείο Καλύτερης Φωτογραφίας)
 
Θα προβληθεί, επίσης, η υποψήφια ταινία 
για βραβεία της Ευρωπαϊκής Ακαδημίας 
Κινηματογράφου 2024: 
Αερολίν 
Αλέξης Κουκιάς Παντελής
19’, 2023 Ελλάδα 
Οι προβολές ξεκινούν στις 7:30 μ.μ.. 
Όλες οι ταινίες είναι κατάλληλες για άτομα 
άνω των 18 ετών.
Είσοδος Ελεύθερη. 
Πληροφορίες:  99 53 76 03
Facebook: @Int’l Short Film Festival of 
Cyprus 
Instagram: isffc_filmfestival 
www.isffc.com.cy  / www.rialto.com.cy

Διεθνές Φεστιβάλ Ταινιών Μικρού Μήκους Κύπρου
Το ISFFC για πρώτη φορά στην Πάφο σήμερα στον Πολυχώρος Αττικόν, ώρα 19:30 με Είσοδο ελεύθερη…

ΜΑΞΙ ΡΟΣΛΟΒ – Βιολί
Εκλεκτοί  καλεσμένοι:
Γιάννης Χριστοδουλίδης – βιολί  * Σο-
φία Δανιλένκο – πιάνο Γεργανά  Γε-
ωργίεβα – πιάνο  * Όλγα Μακάροβα 
- πιάνο 
Για στήριξη του φιλανθρωπικoύ Ιδρύ-
ματος ``Rainbow in Cyprus``

Σάββατο 17.02.2024         
18:00  Έναρξη -ποτό για
 καλωσόρισμα.
19:00 Συναυλία 
Τόπος: Αμφιθέατρο `
Βρύση`` Χλώρακας -
Πολιτιστικό Κέντρο
Οδός Νικόλα Πενταρά 8220

ΔΩΡΕΑΝ ΕΙΣΟΔΟΣ
Η φιλανθρωπική αυτή εκδήλωση 
διοργανώνεται από τον Πολιτιστικό-
Περιβαλλοντικό 
Όμιλο Χλώρακας και του ``Raduga 
Na Kipre`` (Rainbow in Cyprus)
 με την στήριξη του Κοινοτικού Συμ-
βουλίου Χλώρακας.

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ - ΣΥΝΑΥΛΙΑ ΚΛΑΣΣΙΚΗΣ ΜΟΥΣΙΚΗΣ
& ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΚΗ ΕΚΘΕΣΗ
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Παγκύπριο Πρωτάθλημα Ράλλυ Κ.Σ.Α: Ράλλυ Λευκωσίας 
Από τις ειδικές διαδρομές του Ράλλυ Λευκωσίας θα ξεκινήσει το φετινό πρωτάθλημα  
του Κυπριακού Συνδέσμου Αυτοκινήτου

Τ ο φετινό Ράλλυ Λευκωσίας  είναι προγραμ-
ματισμένο να διεξαχθεί στις 17&18 Φεβρου-
αρίου στις χωμάτινες διαδρομές κοντά στην 

Λευκωσία.
Η φετινή έκδοση του αγώνα περιλαμβάνει 8 ειδι-
κές διαδρομές (4 επαναλαμβανόμενες) συνολικού 
μήκους 90,06 αγωνιστικών χιλιομέτρων προσφέρο-
ντας οδηγική απόλαυση στα 20 πληρώματα που θα 
συμμετάσχουν στον αγώνα και μεγάλες συγκινήσεις 
στους θεατές φίλους των αγώνων Ράλλυ. 
Το πρωί του Σαββάτου 17 Φεβρουαρίου θα διεξα-
χθεί ο Διοικητικός και Τεχνικός Έλεγχος στης εγκατα-
στάσεις του Ledra Automotive Collage από της 07:30 
έως τις 09:30.
Τα διαγωνιζόμενα πληρώματα μετά την εκκίνηση 
που θα δοθεί μπροστά από το  Press Cafe θα  κα-
τευθυνθούν και θα καλύψουν τις δύο πρώτες Ει-
δικές Διαδρομές σε Κοτσιάτη μήκους 10,92χλμ 
(11:38/14:34) και Λυθροδόντα  μήκους 11,38χλμ 
(12:16/15:12), και στην συνέχεια θα κατευθυνθούν 

στο Service Park γύρω στις 13:21 για το ενδιάμεσο 
service για επιδιορθώσεις και ανεφοδιασμό.
Ο αγώνας θα συνεχιστεί στις 13:51 με τις δύο πρώ-
τες ειδικές διαδρομές να επαναλαμβάνονται. Η 
πρώτη αγωνιστική μέρα θα ολοκληρωθεί στις 16:10 
με την επιστροφή των αγωνιστικών αυτοκινήτων 
στο Service Park για το 45λεπτο service πριν την 
ανασυγκρότηση.
Το Πάρκο Εξυπηρέτησης / Service Park θα βρίσκεται 
στο Γ.Σ.Π, όπου οι φίλοι του αθλήματος θα έχουν 
την ευκαιρία να δουν από κοντά τα πληρώματα και 
τα αγωνιστικά αυτοκίνητα.
Την Κυριακή 18 Φεβρουαρίου ο αγώνας θα ξεκινήσει 
στις 09:00 το πρωί με άλλες δύο ειδικές διαδρομές 
σε Δορυφορικός μήκους 12,45 χλμ (09:58/12:59) και 
Λεύκαρα μήκους 10,28 χλμ (10:36/13:37),διαδρομές 
οι οποίες θα διεξαχθούν και σε δεύτερο πέρασμα 
μετά από το ενδιάμεσο σέρβις των 11:36. 
Ο αγώνας θα ολοκληρωθεί στις 15:30 με την τελετή 
τερματισμού στο Press Cafe.

Τις ειδήσεις φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ξ εκίνησε το Παγκύπριο πρωτά-
θλημα ταχύτητας της Κ.Ο.Α με 

τη διεξαγωγή του Kotsiatis Rally 
Sprint με τη συμμετοχή 30 οδηγών.
Οι μάχες άρχισαν από τη δοκιμα-
στική διαδρομή και κράτησαν το 
ενδιαφέρον σε όλη τη διάρκεια 
του αγώνα με λάθη, κόκκινες ση-
μαίες και μηχανικά προβλήματα.                                                                                   
Ο Πέτρος Πέτρου στα πηδάλια 
ενός Mitsubishi Lancer Evo VII, 
έδειξε από την αρχή του αγώνα 
την πρόθεση του σταματώντας 
τα χρονόμετρα 02.03.01, κερδίζο-
ντας τον πρώτο αγώνα του πρω-
ταθλήματος. Στη δεύτερη θέση 
με χρόνο 02.04.01, τερμάτισε ο 
Λούκας Χριστοφόρου οδηγώντας 
στην δεύτερη χρονομετρημένη 
διαδρομή εντυπωσιακά το Semog 
Bravo Sport. 
Τρίτο χρόνο 02.04.03 σημείω-
σε ο Ηλίας Πιερή οδηγώντας το 
Mitsubishi Lancer evo VII, μόνο 

στο πρώτο πέρασμα αφού λόγω 
προβλήματος στην κίνηση του αυ-
τοκινήτου του δεν ολοκλήρωσε 
τη δεύτερη διαδρομή. Στη τέταρ-
τη θέση γενικής και πρώτος στην 
κατηγορία RCS2, ανέβηκε ο Δη-
μήτρης Πιερή με χρόνο 02.04.08 
οδηγώντας ένα Mitsubishi Lancer 
Evo VI ακολουθούμενος από τον 
Μάριο Παύλου με ακόμα ένα 
Mitsubishi Evo, με τον Λάμπρο Ιω-
αννίδη να τερματίζει 6ος και πρώ-
τος στην κατηγορία RC2.Πρώτος 
στην κατηγορία RCK1 και έβδομος 
στη γενική κατάταξη τερμάτισε ο 
Στέφανος Γεωργίου με ένα Semog 
Bravo Sport. Στην 8η θέση τερμά-
τισε ο Τ/Κ Sadik Bilgimer και στην 
9η θέση και νικητής στη δικίνητη 
κατηγορία τερμάτισε ο Χρυσόστο-
μος Παντελή με Peugeot 208 και 
τη δεκάδα συμπλήρωσε ο Κώστας 
Παύλου με  Mitsubishi Lancer.                                                                                                          
Στην κατηγορία 2WDS νικητής 
ήταν ο Θωμάς Θεοφάνους με 
Peugeot 106 S16 ενώ στην RCS1 
νίκησε ο Άγγελος Ξενοφώντος με 
Peugeot 206.Ο Παναγιώτης Ξενο-
φώντος με Honda Civic κέρδισε 
την κατηγορία RC4. Πρώτος στην 
κατηγορία RCK2 νικητής αναδεί-
χθηκε ο  Βασίλης Κυριάκου με 
Speed Car Xtreem ενώ την κατηγο-
ρία RC5  κέρδισε ο Αργύρης Σταύ-
ρου με Suzuki Swift.

Kotsiatis Rally Sprint!

Τ ο Ράλλυ Σουηδίας διεξήχθη για πρώ-
τη φορά το 1950, είναι ένα από τα 

παλαιότερα ράλλυ στον κόσμο. Είναι επί-
σης το μόνο ράλλυ στο ημερολόγιο του 
WRC που διεξάγεται εξ ολοκλήρου σε χιό-
νι και πάγο, καθιστώντας το ένα μοναδι-
κό και δημοφιλές θέαμα μεταξύ των φι-
λάθλων παγκοσμίως.
Επιδιώκοντας τις απόλυτες χειμερινές 
συνθήκες, ο αγώνας μεταφέρθηκε βό-
ρεια το 2022 σε μια νέα βάση στην Umeå. 
Οι οδηγοί «ακουμπούν» τα αυτοκίνητά 
τους στις όχθες του δρόμου  για να τους 
οδηγήσουν στις στροφές. Αλλά σε υψη-
λότερες θερμοκρασίες, οι όχθες διαλύο-
νται λόγω της πρόσκρουσης και τα αυτο-
κίνητα μπορεί να κολλήσουν στο χιόνι.
Τα ελαστικά με καρφιά είναι απαραίτητα 
στον αγώνα και παρέχουν αξιοσημείωτο 
κράτημα, αλλά οι οδηγοί πρέπει να εγκλι-
ματιστούν στην αίσθηση «αιωρούμενης» 
και στα διαφορετικά σημεία πέδησης.
Όταν οι θερμοκρασίες κυμαίνονται γύρω 
από την κατάψυξη, τα καρφιά σκίζουν την 
επιφάνεια του δρόμου και τα εκτεθειμέ-
να χαλίκια τα σκίζουν από τα ελαστικά για 
να αφήσουν ελάχιστη πρόσφυση. Το σέρ-
βις σε εξωτερικούς χώρους σε θερμοκρα-
σίες που μπορεί να πέσει έως και -25°C 
καθιστά τις κανονικές εργασίες ρουτίνας 
πιο αργές και δύσκολες για τους μηχανι-
κούς με γάντια.
Είναι το μόνο καθαρά χειμερινό ράλι του 
WRC. Παρακολουθήστε με δέος τα αυτο-
κίνητα να χορεύουν ανάμεσα στις όχθες 

του χιονιού με εκπληκτικά υψηλές ταχύ-
τητες!
Η πρόβλεψη της μετεωρολογικής υπη-
ρεσίας που δίνει αρκετό φρέσκο χιό-
νι τις ημέρες του αγώνα θα δυσκολέψει 
το έργο των πρώτων στο δρόμο που δεν 
είναι άλλοι από τον μεγάλο πρωταγω-
νιστή του Ράλλυ Μόντε Κάρλο Thierry 
Neuville (Hyundai i20 Rally1), αλλά και 
τον Elfyn Evans (Toyota Yaris Rally1) σε 
μικρότερο βαθμό. Από θέση ισχύος θα 
εκκινήσει ο Παγκόσμιος Πρωταθλητής 
Kalle Rovanpera (Toyota Yaris Rally1) που 
δεν συμμετείχε στον πρώτο αγώνα της 
χρονιάς και αποτελεί το μεγάλο φαβο-
ρί, αλλά και ο τρίτος οδηγός της Hyundai 
Esapekka Lappi που επίσης απουσίαζε 
από την πρεμιέρα. Στα φαβορί του αγώ-
να περιλαμβάνεται ο περσινός νικητής 
Ott Tanak που φέτος επέστρεψε στην 
Hyundai για να διεκδικήσει τον τίτλο, 

ενώ θέση στο βάθρο θέλει ο τρίτος οδη-
γός της Toyota Takamoto Katsuta που έχει 
κάνει πολλούς αγώνες σε χιόνι. “Φτωχοί 
συγγενείς” θα είναι σε αυτό τον αγώνα οι 
οδηγοί της M-Sport Adrien Fourmaux και 
Greg Munster όντας σαφώς οι πιο άπει-
ροι οδηγοί της μεγάλης κατηγορίας σε 
αυτή την επιφάνεια.
Ενδιαφέρον παρουσιάζει και η κατηγο-
ρία WRC2 στη Σουηδία με διαφορετικούς 
πρωταγωνιστές από ότι στην πρεμιέρα. Ο 
Oliver Solberg (Skoda Fabia RS Rally2), o 
Sami Pajari (Toyota Yaris Rally2) και ο Emil 
Lindholm (Hyundai i20 Rally2) θα διεκδι-
κήσουν τη νίκη, ενώ μια θέση στο βάθρο 
θα διεκδικήσουν τρεις ακόμα Φινλανδοί 
με Toyota, o Lauri Joona, o Mikko Heikkila 
και ο Roope Korhonen.
To Ράλλυ Σουηδίας θα αποτελέσει τον 
εναρκτήριο γύρο του εντυπωσιακού φέ-
τος Junior WRC με 19 συμμετέχοντες!

WRC- Ράλλυ Σουηδίας!
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Αθλητικός “Αδέσμευτος”

Περισσότερες αθλητικές ειδήσεις στην ιστοσελίδα cosmosnews.com.cy

Την αθλητική επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Το σχόλιο της εβδομάδας

Πάφος και διάκριση...

Τα ψέματα τελείωσαν. Το πρωτάθλημα μπαίνει στην τελική ευ-
θεία και η Πάφος καλείται να σώσει τη χρονιά πετυχαίνοντας 

έναν από τους στόχους της, είτε αυτός είναι μια θέση που οδηγεί 
στην Ευρώπη, είτε ακόμα και η κατάκτηση του πρωταθλήματος. 
Συνεπώς, άπαντες πρέπει να αναλάβουν τις ευθύνες τους για να 
μπορέσει επιτέλους αυτή η ομάδα να πετύχει κάποια διάκριση. 
Να μην ξεχνάμε και το κύπελλο, όπου η ομάδα του Καρσέδο βρίσκε-
ται στους «8» του θεσμού.  

Ολοκληρώνεται αυτές τις ημέρες η κανoνι-
κή διάρκεια του πρωταθλήματος με τις 

ομάδες μας να «στήνονται» στην τελική στρο-
φή, όπου και θα κριθούν τα πάντα. Και οι έξι 
ομάδες που βρίσκονται στο πρώτο γκρουπ, 
έχουν ελπίδες τόσο για τον τίτλο, όσο και για 
τις θέσεις που οδηγούν στην Ευρώπη, σαν να 
ξεκινούν όλες από το μηδέν. 

Ελαφρύ προβάδισμα όπως έχουμε πει, 
έχουν Άρης και ΑΠΟΕΛ, αλλά ως εκεί. Η 

διαφορά κυμαίνεται μεταξύ των 4 και 7 βαθ-
μών, διαφορά που δεν είναι μεγάλη. Οι αγώ-
νες της τελικής φάσης είναι 10, που αντιστοι-
χούν σε 30 βαθμούς. 

Η Πάφος, που συμμετέχει στην πρώτη εξά-
δα, καλείται στη συνέχεια να παρουσια-

στεί στην καλύτερη δυνατή κατάσταση, καθώς 
τα ψέματα (και τα πειράματα) τελείωσαν. Στα 
εναπομείναντα ντέρμπι, καλείται να δείξει τι 
πραγματικά αξίζει και αν δικαιούται να πάρει 
με το σπαθί της μια από τις προνομιούχες θέ-
σεις. Αν το πετύχει θα γράψει ιστορία. 

Η τελευταία στροφή του πρωταθλήματος 
προδιαγράφεται, λοιπόν, αρκετά ανταγω-

νιστική, καθώς κάποιες ομάδες παίζουν ίσως 
και το μέλλον τους. Αν μείνουν εκτός Ευρώπης 
και δεν πάρουν κάποιο τίτλο, ίσως βρεθούν σε 
πολύ δύσκολη οικονομική θέση.  Είναι γνω-
στό άλλωστε, ποιες ομάδες έχουν οικονομικά 
προβλήματα και πώς τα βγάζουν πέρα. Η Πά-
φος, πάντως, δεν έχει πρόβλημα, χωρίς αυτό 
να σημαίνει ότι δεν θα υποστεί ζημιά αν δεν 
πετύχει έναν από τους στόχους της. 

Πολύ δραστήριος φαίνεται ο νεοαποκτηθείς Βραζιλιάνος εξτρέμ Τζάτζα. 
Στα λίγα λεπτά που αγωνίστηκε έδειξε ότι μπορεί να βοηθήσει την Πάφο 
να πετύχει τους στόχους της.  Περιμένουμε να δούμε και τον Κοντρέρας.

ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ ΤΗΣ ΚΑΝΟΝΙΚΗΣ ΔΙΑΡΚΕΙΑΣ

Φινάλε με ντέρμπι...

Α’ όμιλόΣ 
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ
ΎψωΝΑΣ - ΕΝωΣιΣ ΝΕωΝ ΠΑρΑΛιμΝιΟΎ
ΣΑΒΒΑΤό 15:00
ΟμΟΝΟιΑ ΑρΑδιΠΠΟΎ - ΑγιΑ ΝΑΠΑ
ΠΕγΕιΑ 2014 - ΑΣι ΛΎΣΗΣ
ΟμΟΝΟιΑ 29ΗΣ μΑΐΟΎ - ΟΛΎμΠιΑΚΟΣ 

Β’ όμιλόΣ 
ΣΑΒΒΑΤό 15:00
ΑΚριΤΑΣ ΧΛωρΑΚΑΣ - ΕΝΑδ
μΕΑΠ - ΕρμΗΣ ΑρΑδιΠΠΟΎ
ΠΑΕΕΚ - ΑΧΎρωΝΑΣ-ΟΝΗΣιΛΟΣ
ΚΥΡιΑΚΗ 15:00
ΠΟ ΞΎΛΟΤΎμβΟΎ 2006 - διγΕΝΗΣ ΑΚριΤΑΣ

Αγωνιστικό πρόγραμμα Β’ κατηγορίας
5η αγωνιστική ομίλων

ΣΑΒΒΑΤό 17.02.2024
16:30 ΟμΟΝΟιΑ – ΟθΕΛΛΟΣ ΑθΗΑιΝΟΎ
19:00 ΑΕΚ – ΑΝΟρθωΣΗ
19:00 ΑΠΟΛΛωΝ - ΕθΝιΚΟΣ ΑΧΝΑΣ
ΚΥΡιΑΚΗ 18.02.2024
16:00 ΑΕΖ – ΚΑρμιωΤιΣΣΑ ΠΟΛΕμιδιωΝ
19:00 ΑρΗΣ - ΑΕΛ
19:00 δΟΞΑ ΚΑΤωΚΟΠιΑΣ - ΑΠΟΕΛ
ΔΕΥΤΕΡΑ 19.02.2024
19:00 ΠΑφΟΣ FC - ΝΕΑ ΣΑΛΑμιΝΑ

Πρόγραμμα A’ κατηγορίας
26η αγωνιστική 

μ ε τους αγώνες της 26ης αγωνι-
στικής συνεχίζεται το τριήμερο 
το παγκύπριο πρωτάθλημα Α’ 

κατηγορίας. Αυτή είναι η τελευταία αγωνι-
στική, με την κάθε ομάδα να επιδιώξει να 
πάρει βαθμό, ή βαθμούς που θα είναι χρή-
σιμοι για την επόμενη και τελευταία φάση 
του πρωταθλήματος. 
Η Πάφος τη δευτέρα φιλοξενεί τη Νέα Σα-
λαμίνα σε μια αναμέτρηση που θέλει τη 
νίκη, για να μείνει όσο το δυνατόν κοντά 
στις θέσεις που οδηγούν στην Ευρώπη. Από 
τα άλλα παιχνίδια ξεχωρίζει το ντέρμπι με-
ταξύ της ΑΕΚ με την Ανόρθωση στην Αρένα 
και το ντέρμπι της Λεμεσού μεταξύ του Άρη 
και της ΑΕΛ. 

Άρης – ΑΕλ
Το ντέρμπι της Λεμεσού έχει μονόπλευρο 
ενδιαφέρον, καθώς μόνο ο Άρης έχει άμεση 
ανάγκη τους βαθμούς, καθώς είναι στους 
διεκδικητές του τίτλου. Από την άλλη, η ΑΕΛ 
που συμμετέχει στο β’ γκρουπ, δεν φαίνε-
ται να έχει ανάγκη τους βαθμούς, καθώς 
στο παρόν στάδιο είναι βαθμολογικά αδι-
άφορη. 

ΑΕΚ – Ανόρθωση
Το πιο μεγάλο παιχνίδι της αγωνιστικής θα 
γίνει στην Αρένα Λάρνακας, εκεί όπου η το-
πική ΑΕΚ θα υποδεχθεί την Ανόρθωση, σε 
μια αναμέτρηση όπου και οι δύο ομάδες 
θέλουν τη νίκη για να παραμείνουν κοντά 
στην κορυφή. Είναι γεγονός ότι κάθε βαθ-
μός από δω και πέρα είναι σημαντικός, κα-
θώς όλες οι ομάδες είναι μέσα στο κυνήγι 
του τίτλου και θέλουν να παραμείνουν κο-
ντά στις προπορευόμενες ομάδες. 
Ο ΑΠΟΕΛ που είναι ένα από τα φαβορί για 
τον τίτλο, αγωνίζεται εκτός έδρας απέναντι 
στη δόξα, και κάθε άλλο αποτέλεσμα πέραν 
της νίκης, θα είναι αποτυχία. 

Κάτω ζώνη
Στην κάτω ζώνη, οι μισές ομάδες του γκρουπ, 
κινδυνεύουν με υποβιβασμό, και κάθε βαθ-
μός από δω και πέρα είναι σημαντικός.
Από τα παιχνίδια της τελευταίας αγωνιστι-
κής ξεχωρίζει ο αγώνας ΑΕΖ – Καρμιώτισσα 
Πολεμιδιών, που χαρακτηρίζεται ντέρμπι 
ουραγών. Οι δύο ομάδες βρίσκονται στις 
τελευταίες θέσεις του βαθμολογικού πίνα-
κα και απειλούνται με υποβιβασμό. 

Σάββατο 17.02.2024 / 15:00
ΑΣΠιΣ ΠΎΛΑΣ - γΕρΟΣΚΗΠΟΎ FC 

Γ’ κατηγορία - 5η αγωνιστική

Χουάν, νομίζω πρέπει να μεί-
νεις ακόμα λίγες αγωνιστικές 

στην κερκίδα...

Το τοπικό ντέρμπι μεταξύ Ακρίτα και ΕΝΑδ εί-
ναι αυτό που ξεχωρίζει από τους αγώνες της 

5ης αγωνιστικής. Οι δύο 
ομάδες της Πάφου βρί-
σκονται σε δύσκολη 
θέση, καθώς απειλού-
νται με υποβιβασμό. 
Τόσο ο Ακρίτας, όσο και 
η ΕΝΑδ, βλέπουν το παι-
χνίδι σαν ένα τελικό, κα-
θώς με άλλο αποτέλεσμα 
πέραν της νίκης, θα πα-
ραμείνουν σε δύσκολη 
θέση. Η ομάδα που θα 
κερδίσει, λοιπόν, θα κά-
νει βήμα προς τα πάνω, 
με τον Ακρίτα να έχει 

προβάδισμα έναντι της ΕΝΑδ, τρεις βαθμούς. 
με υποβιβασμό απειλούνται επίσης Ξυλοτύμπου 
και μΕΑΠ, που αγωνίζονται με διγενή μόρφου και 
Ερμή αντίστοιχα. Ο Ερμής είναι ουραγός στον βαθ-
μολογικό πίνακα και με νέα απώλεια βαθμών θα 
βρεθεί σε εξαιρετικά δύσκολη θέση. 
για το πρώτο γκρουπ, η Πέγεια που είναι εφτά βαθ-
μούς μακριά από τις θέσεις που οδηγούν στην άνο-
δο, φιλοξενεί τον ΑΣιΛ Λύσης, μια ομάδα που είναι 
βαθμολογικά αδιάφορη, καθώς είναι και αυτή μα-
κριά από την κορυφή. 

Ντέρμπι κάτω ζώνης
Ακρίτας – ΕΝΑΔ 



Απέναντι στη Νέα Σαλαμίνα ολοκληρώνει 
τις υποχρεώσεις της η Πάφος fc στην κα-
νονική διάρκεια του πρωταθλήματος. Ο 

αγώνας με την προσφυγική ομάδα είναι ο τελευ-
ταίος πριν την τελική φάση του πρωταθλήματος, 
όπου η παφιακή ομάδα θα καταβάλει κάθε δυνα-
τή προσπάθεια για να πετύχει κάποιο από τους 
στόχους της σεζόν που θα μπορούσε να είναι ένα 
από τα εισιτήρια της ανόδου, ή ακόμα και ο τίτ-
λος, αν και αυτό το σενάριο είναι κάπως δύσκολο, 
αλλά όχι απομακρυσμένο. 
Με τον αγώνα απέναντι στη Νέα Σαλαμίνα, λοιπόν, 
συνεχίζει την προσπάθειά της για διάκριση τη φε-
τινή χρονιά η Πάφος fc. Προτού, όμως, βάλει στις 
σκέψεις της την τελική φάση του φετινού μαρα-
θωνίου, καλείται απέναντι στους Αμμοχωστιανούς 
να πάρει άλλη μία νίκη που θα την κρατήσει κοντά 
στις προνομιούχες θέσεις. 
Σήμερα, η Πάφος fc βρίσκεται στην τέταρτη θέση 
με 49 βαθμούς, όσους έχει και η ΑΕΚ. Στη βαθμο-
λογία προπορεύονται Άρης και ΑΠΟΕΛ που έχουν 
από 53 βαθμούς και από ένα αγώνα λιγότερο. Συ-
νεπώς, είτε πέντε βαθμοί είναι η διαφορά, είτε 
εφτά, δεν κρίνεται οτιδήποτε. Οι διαθέσιμοι βαθ-
μοί (στην τελική φάση) είναι 30, άρα, όλα τα σενά-
ρια για όλες τις ομάδες είναι ανοικτά. 

Πρώτα Σαλαμίνα
Ο Χουάν Κάρλος Καρσέδο και οι ποδοσφαιριστές 

του ετοιμάζονται να υποδεχθούν τη Δευτέρα την 
παρέα του Χριστόδουλου Χριστοδούλου στο Στέ-
λιος Κυριακίδης με στόχο ασφαλώς το τρίποντο, 
ώστε να μείνουν «ζεστοί» ακόμη και για την πρώτη 
θέση, καθώς η βαθμολογική διαφορά καλύπτεται 
χωρίς ιδιαίτερες δυσκολίες. Ο Ισπανός προπονη-
τής καλείται για ακόμα ένα παιχνίδι να διαχειρι-
στεί σωστά το πλούσιο ρόστερ και να αποδείξει 
ότι μόνο τυχαία δεν είναι η έως τώρα πορεία της 

ομάδας.

Συνέρχεται… 
Στα τελευταία παιχνίδια η ομάδα δείχνει σημάδια 
ανάκαμψης. Αρχικά, κέρδισε την Ομόνοια, εξήλθε 
ισόπαλη με Απόλλων και Ανόρθωση σε παιχνίδια 
ντέρμπι και κέρδισε Εθνικό και Οθέλλο. Απολογι-
σμός που είναι ικανοποιητικός για μια ομάδα που 
δεν είναι και στα καλύτερά της. Είναι γεγονός ότι 

στα τελευταία παιχνίδια η ομάδα παρουσιάζεται 
ορεξάτη και δείχνει να συνέρχεται. Αν καταφέρει 
και ανεβάσει ακόμα λίγο την απόδοσή της ίσως κα-
ταφέρει να πετύχει έναν από τους στόχους της. 

Εξάδα…
Μπορεί το μυαλό όλων να είναι στραμμένο στον 
αγώνα με τη Νέα Σαλαμίνα και η εξάδα να περι-
μένει, ωστόσο, κάποιοι βλέπουν και λίγο πιο μα-
κριά, το μίνι πρωτάθλημα που θα αρχίσει την αμέ-
σως επόμενη εβδομάδα. Σε αυτό το πρωτάθλημα 
οι έξι ομάδες μέσα από τα δέκα παιχνίδια και τους 
30 διαθέσιμους βαθμούς, θα κυνηγήσουν σχεδόν 
επί ίσοις όρους τον τίτλο και τα τρία εισιτήρια της 
Ευρώπης. 

Κύπελλο
Πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή το μεσημέρι 
στο Συνεδριακό Κέντρο του Σταδίου ΓΣΠ η κλήρω-
ση της προημιτελικής φάσης του Κυπέλλου Α’ & Β’ 
Κατηγορίας αγωνιστικής περιόδου 2023 - 2024.
Συνοπτικά τα ζευγάρια της σημερινής κλήρωσης:
Ανόρθωση - Άρης
Ομόνοια Λευκωσίας - ΑΕΖ
Νέα Σαλαμίνα - Πάφος FC
Νικητής αγώνα Απόλλων - ΑΕΛ με  ΑΕΚ
Οι αγώνες θα είναι μονοί και θα αρχίσουν στις 28 
Φεβρουαρίου 2024. Πέραν της Τετάρτης, αγώνες 
μπορεί να οριστούν Τρίτη και Πέμπτη.

Τελειώνει με Ν. Σαλαμίνα και βλέπει διάκριση.. . 
Τα ψέματα τελειώσαν για την Πάφος fc 

Αδεσμευτος Σάββάτο   17 ΦΕβΡοΥάΡΙοΥ
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